

# မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။ Established in 1914  
**Myanma Alinn Daily**

■ ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၂ ရက် ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်၊ စနေနေ့၊ အတွဲ [၅၅]၊ အမှတ် [၀၅၉]

**နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်**  
အယ်လ်ဘေးနီးယားလွတ်မြောက်ရေးနေ့ သဝဏ်လွှာများပို့  
နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၈  
၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်တွင် ကျရောက်သော အယ်လ်ဘေးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်မြောက်ရေးနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတဦးသိန်းစိန်ထံမှ အယ်လ်ဘေးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မစ္စတာ ဘူဂျာ နီရှီနီ ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။  
စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၄ \*

## နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာမူဘောင် မူကြမ်းရေးဆွဲရေးစတင် သတ်မှတ်အချိန်ကာလအတွင်း မူဘောင်ရေးဆွဲနိုင်မည်ဖြစ်



နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်မူကြမ်းရေးဆွဲရေး ကော်မတီအစည်းအဝေး(ပထမနေ့) နိုင်ငံတော်အစိုးရ အစုအဖွဲ့မှ ဦးခင်ရီ ဆွေးနွေးစဉ်။ ဓာတ်ပုံ - မင်းထက်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇

နိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများအစုအဖွဲ့နှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများအစုအဖွဲ့တို့မှ ကိုယ်စားပြု ရှစ်ဦးစီပါဝင်သည့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာမူဘောင် မူကြမ်းရေးဆွဲရေးကော်မတီ အစည်းအဝေးကို ရန်ကုန်မြို့၊ ရွှေလီလမ်းရှိ မြန်မာနိုင်ငံ ငြိမ်းချမ်းရေးပြန်လည်ထူထောင်ရေးလုပ်ငန်းဗဟိုဌာန (MPC) အစည်းအဝေးခန်းမ၌ ယနေ့မနက် ၁ နာရီက စတင်ဆွေးနွေးမှုများ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။  
ယနေ့စတင်ပြုလုပ်သည့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်မူကြမ်းရေးဆွဲရေးကော်မတီ အစည်းအဝေး (ပထမနေ့)ကို နိုင်ငံတော်အစိုးရအစုအဖွဲ့မှ ဗိုလ်ချုပ်မြင့်စွယ်၊ ဦးသန်းဌေး၊ ဦးခင်ရီ၊ ဦးလှမောင်ရွှေနှင့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ဝင်များ၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင် အဖွဲ့အစည်းများ အစုအဖွဲ့မှ စိုင်းခင်မိန်း၊ စောကျော်ညွန့်၊ ဒေါ်စောမြရာဇာလင်း၊ ပဒိုမန်းမန်း၊ ဒေါက်တာ ဆလင်းလျှန်မှုန်းဆာခေါင်းနှင့် ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ဝင်များနှင့် ခွဲကြသည်။  
ဦးခင်ရီ၊ ဦးလှမောင်ရွှေနှင့် ဦးသန်းဌေး၊ ဦးခင်ရီ၊ ဦးလှမောင်ရွှေနှင့် ခွဲကြသည်။

သတင်း  
မောင်စိန်လွင်

### အင်အားအသင့်အတင့် မြေလျှင်လှုပ်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇

နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက် မြန်မာ့စတင်ချိန် ညနေ ၆ နာရီ ၃၄ မိနစ် ၄၀ စက္ကန့်တွင် မန္တလေးမြေလျှင်စခန်းမှ အနောက်မြောက်ဘက်ပိုင် ၈၀ ခန့်ကွာဝေးသော မြန်မာနိုင်ငံပြည်တွင်း (ကနီမြို့၏ အရှေ့မြောက်ဘက် ၁၇ မိုင်ခန့်အကွာ)ကို ဗဟိုပြု၍ အင်အားရစ်ချိတ်စကေး ၄ ဒသမ ၅ အဆင့်ရှိ အင်အားအနည်းငယ်ရှိသော မြေလျှင်တစ်ခုလှုပ်သွားကြောင်း မိုးလေဝသနှင့် ဇလဗေဒ ညွှန်ကြားမှုဦးစီးဌာနမှ ထုတ်ပြန်ချက်အရသိရသည်။ (မိုး/ဇလ)

### လေယာဉ်ပစ်ချမှုအပေါ် လက်တုံ့ပြန်သည့်အနေဖြင့် ရုရှားက တူရကီကို စီးပွားရေးအရ ခြိမ်းခြောက်လာ

၈ - ၄

### မြေလျှင်လှုပ်မှုကြောင့် ကနီနှင့် ဘုတလင်မြို့တို့မှ ဘုရားစေတီအချို့ ထိခိုက်ပျက်စီး

၈ - ၁၁

### ဝန်ထမ်းလျှော့ပင်လျှင်အခါ 'ရွှေပြည်နန်းနံ့သာပြုသန့်ပိစီ' ဖိတ်ခေါ်ခေါ်

ကျွန်ုပ်တို့အလုပ်စင်တို့ ရေခဲဆေးခြင်း၊ အလွန်ပူပြင်းခြောက်သွေ့တဲ့ ဒေသတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ပူပြင်းသောနေ့ခင်းကြောင့် ကျွန်ုပ်တို့အလုပ်စင်တို့ ပေါ်လာသလို အညာမြေရဲ့ ဆောင်းရာသီအအေးခက်ကြောင့်လည်း ကျွန်ုပ်တို့အလုပ်စင်တို့ ပေါ်လာခဲ့ပါသည်။ ကျွန်ုပ်တို့ နံ့သာပြုသန့်ပိစီကို အရမ်းကြိုက်နှစ်သက်သူတစ်ယောက်ပါ။ 'ရွှေပြည်နန်းနံ့သာပြုသန့်ပိစီ' ပေါ်လာတော့ ခြေဆုံးခေါင်းဆုံးလိမ်းခဲ့တာဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အလုပ်စင်တို့ အထိပါပဲ။ ထိုသို့လိမ်းခဲ့တဲ့အကျိုးအားဖြင့် ကျွန်ုပ်တို့အလုပ်စင်တို့ ပေါ်လာတယ်။ နေလောင်ကွက်တွေနဲ့ ဆောင်းရာသီအအေးခက်ကြောင့်ဖြစ်သော အဖြူကွက်များ သိသိသာသာ ပျောက်ကင်းသွားတာ ကျွန်ုပ်တို့အလုပ်စင်တို့ပါပဲ။ မြင့်မားစွာကျရောက်နေတဲ့ ခရမ်းလွန်ရောင်ခြည်ကို ကာကွယ်ပို့ဆောင်ရန် 'ရွှေပြည်နန်းနံ့သာပြုသန့်ပိစီ' သာ အကောင်းဆုံးဖြစ်ကြောင်း ကျွန်ုပ်တို့အလုပ်စင်တို့အားဖြင့် ထောက်ခံတင်ပြအပ်ပါသည်။ ရွှေပြည်နန်းနံ့သာပြုသန့်ပိစီဟာ မျက်နှာမှာ တင်းတိပ်၊ နေလောင်ကွက်နဲ့ အဖြူကွက်တွေ ပျောက်ကင်းရုံသာမက ရေချိုးပြီးတိုင်း မျက်နှာနဲ့ လက်တွေတို့ မထူမပါးလေးလိမ်းထားမယ်ဆိုရင်လည်း စိတ်ရောကိုယ်ပါ ကြည်လင်လန်းဆန်းမှုကို ခံစားရပါမည်။ ကျွန်ုပ်တို့အလုပ်စင်တို့ 'ရွှေပြည်နန်းနံ့သာပြုသန့်ပိစီ' ဟာ နတ်ဆေးတစ်ပါးပါပဲ...  
ခေါက်တာခေါ်ခေါ်၊ ဝါမောက္ခ၊ ဌာနမှူး(ငြိမ်း)၊ သတ္တဓမ္မဌာန၊ စစ်တွေတက္ကသိုလ်၊  
ထပ်ဆင့်ထောက်ခံသူ ။ ။ ခေါက်တာနန်းစိန်စိုး၊ ကထိက၊ သတ္တဓမ္မဌာန၊ ရန်ကုန်အစော့ဒီဇိုင်းတက္ကသိုလ်၊  
(ရွှေပြည်နန်း သန့်ပိစီ)သုံးစွဲခြင်းကြောင့် ရရှိသော အကျိုးကျေးဇူးများနှင့် ပတ်သက်၍ ကိုယ်တိုင်ကြံတွေးရသော ဖြစ်ရပ်များကို အခြေခံပြီး (စာမျက်နှာ ကန့်သတ်ချက်မရှိ) နေရပ်လိပ်စာအပြည့်အစုံ၊ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်းနံပါတ်တို့ဖြင့် အမှတ်-၂၈(H)၊ အင်းယားမြိုင်လမ်း၊ ရွှေတောင်ကြား(၁)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ လိပ်မူပြီး ရေးသားပေးပို့နိုင်ပါကြောင်း လေးစားစွာဖြင့် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။



### အမြန်လမ်းမကြီးများဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

အမြန်လမ်းမကြီးများဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၆၀။) ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁ ရက် ( ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၂၇ ရက် )

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

- ၁။ ဤဥပဒေကို အမြန်လမ်းမကြီးများ ဥပဒေကို ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
- ၂။ အမြန်လမ်းမကြီးများ ဥပဒေတွင်ပါရှိသော “ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “လမ်းဦးစီးဌာန” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်  
နိုင်ငံတော်သမ္မတ  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

### လမ်းနှင့်တံတားအသုံးပြုခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

လမ်းနှင့်တံတားအသုံးပြုခြင်းဆိုင်ရာ ဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၆၁။) ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁ ရက် ( ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၂၇ ရက် )

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

- ၁။ ဤဥပဒေကို လမ်းနှင့်တံတားအသုံးပြုခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
- ၂။ လမ်းနှင့်တံတားအသုံးပြုခြင်းဆိုင်ရာဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၃၊ ပုဒ်မခွဲ (ဂ) တွင် ပါရှိသော “ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း” ဆိုသည့်စကားရပ်ကို “လမ်းဦးစီးဌာန” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်  
နိုင်ငံတော်သမ္မတ  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

### လမ်းမကြီးများ ဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေပြဋ္ဌာန်း

လမ်းမကြီးများဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ် ပြင်ဆင်သည့် ဥပဒေ (၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်ဥပဒေအမှတ် ၆၂။) ၁၃၇၇ ခုနှစ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁ ရက် ( ၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ ၂၇ ရက် )

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်သည် ဤဥပဒေကို ပြဋ္ဌာန်းလိုက်သည်။

- ၁။ ဤဥပဒေကို လမ်းမကြီးများဥပဒေကို ဒုတိယအကြိမ်ပြင်ဆင်သည့်ဥပဒေဟု ခေါ်တွင်စေရမည်။
- ၂။ လမ်းမကြီးများဥပဒေတွင် ပါရှိသော “ပြည်သူ့ဆောက်လုပ်ရေးလုပ်ငန်း” ဆိုသည့် စကားရပ်ကို “လမ်းဦးစီးဌာန” ဆိုသည့် စကားရပ်ဖြင့် အစားထိုးရမည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် ဖွဲ့စည်းပုံအခြေခံဥပဒေအရ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုးသည်။

(ပုံ) သိန်းစိန်  
နိုင်ငံတော်သမ္မတ  
ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်

#### \* ရှေ့မှ

အလားတူ ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်တွင်ကျရောက်သော အယ်လ်ဘေးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်မြောက်ရေးနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံတော်သမ္မတ ဦးသိန်းစိန်ထံမှ အယ်လ်ဘေးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် မစ္စတာ အက်ဒီရာမာ ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာ ပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

### ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင် အယ်လ်ဘေးနီးယား လွတ်မြောက်ရေးနေ့သဝဏ်လွှာပေးပို့

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၈

၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၈ ရက်တွင်ကျရောက်သော အယ်လ်ဘေးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ၏ လွတ်မြောက်ရေးနေ့အခါသမယ၌ ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်ထံမှ အယ်လ်ဘေးနီးယားသမ္မတနိုင်ငံ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီး မစ္စတာ ဒီမီယာ ဘူရွတ်တီ ထံသို့ ဝမ်းမြောက်ကြောင်း သဝဏ်လွှာပေးပို့သည်။ (သတင်းစဉ်)

#### လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇ မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင် အခြေအနေမှာ မွန်-တနင်္သာရီ ကမ်းရိုးတန်း တစ်လျှောက်နှင့် ကမ်းလွန် ပင်လယ်ပြင်တို့တွင် တစ်ခါတစ်ရံ အရွေ့ဘက်မှ လေပြင်းများ တိုက်ခတ်ပြီး လှိုင်းအသင့်အတင့်မှ လှိုင်းကြီးနိုင်သည်။ အရွေ့ဘက်မှ လေပြင်းများတိုက်ခတ်စဉ် ရေပြင် မြေပြင်လေသည် တစ်နာရီလျှင် မိုင် ၃၀ မှ ၃၅ မိုင်အထိ တိုက်ခတ်နိုင်သည်။ ကျန်မြန်မာ့ပင်လယ်ပြင်တွင် လှိုင်းအနည်းငယ်မှ လှိုင်းအသင့်အတင့်ရှိမည်။ (မိုး/ဇလ)

### မြန်မာနိုင်ငံနှင့်ကုလသမဂ္ဂတို့အကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုဆက်လက်လုပ်ဆောင်ရန်ဆွေးနွေး

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဦးဝဏ္ဏမောင်လွင်သည် ကုလသမဂ္ဂအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် မစ္စတာ ဝီဂျေ့နပ်ဘီးယားဦးဆောင်သောအဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၈ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် နေပြည်တော်ရှိ နိုင်ငံခြားရေးဝန်ကြီးဌာန၌ တွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝု) ထိုသို့တွေ့ဆုံစဉ် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်တို့သည် မြန်မာနိုင်ငံ၌အထွေထွေရွေးကောက်ပွဲအား ငြိမ်းချမ်းအောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ခဲ့မှု၊ ရခိုင်ပြည်နယ် တည်ငြိမ်အေးချမ်းရေးနှင့် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ရေတိုရေရှည်ဆောင်ရွက်နေသည့် အခြေအနေ၊ လေ့စီးသွားလာသူများကိစ္စနှင့် မြန်မာနိုင်ငံနှင့် ကုလသမဂ္ဂတို့အကြား ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုများ ဆက်လက်လုပ်ဆောင်သွားရန် ကိစ္စများနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (သတင်းစဉ်)



### အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(ပွမ်းပံ)သင်တန်းပွင့်

ရမည်းသင်း နိုဝင်ဘာ ၂၇ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ရမည်းသင်းမြို့နယ် မီးသတ်ဦးစီးဌာန၌ နိုဝင်ဘာလ ဒုတိယပတ်က အရန်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ လေ့ကျင့်ရေး(ပွမ်းပံ) သင်တန်း (၁/၂၀၁၅) ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပသည်။ (ဝဲပုံ) ရှေးဦးစွာ ရမည်းသင်းမြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထက်မြတ်အောင်က နိုင်ငံတော်အနေဖြင့်ပြည်သူတို့၏ အသက်အိုးအိမ်ပစ္စည်းများနှင့် ကုန်ထုတ်အရင်းအနှီးများကို မီးဘေးအန္တရာယ်မှ တားဆီးကာကွယ်နိုင်ရေးနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ်များ ကျရောက်လာသည့်အခါ

အရေးပေါ် ရှာဖွေကယ်ဆယ်ရေး၊ ပြည်သူ့အကျိုးပြုဆောင်ရွက်ရေးလုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်နိုင်စေရန် ကောင်းမွန်သော ရည်ရွယ်ချက်များနှင့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ကို ဖွဲ့စည်းပေးခြင်းဖြစ်ပြီး နိုင်ငံတော်က ငွေကြေးများစွာအကူအညီအကျခံကာ သင်တန်းများဖွင့်လှစ်ပေးရာ မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ စွမ်းဆောင်ရည်များတိုးတက်မြင့်မားလာပြီး ပြည်သူ့အကျိုးကိုစွမ်းစွမ်းတမံ သယ်ပိုးထမ်းဆောင်နိုင်သော မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များဖြစ်စေရန် ဖွင့်လှစ်ရခြင်းဖြစ်ကြောင်း ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။ (၄၁၆)

### ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် တိမ်ထူထပ်နေ

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော် အခြေအနေမှာ ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်မြောက်ပိုင်းတွင် အများအားဖြင့် သာယာနေပြီး ကပ္ပလီပင်လယ်ပြင်နှင့် ကျန်ဘင်္ဂလားပင်လယ်အော်တို့တွင် တိမ်အသင့်အတင့်မှ တိမ်ထူထပ်နေသည်။ (မိုး/ဇလ)

# လေယာဉ်ပစ်ချမှုအပေါ် လက်တုံ့ပြန်သည့်အနေဖြင့် ရုရှားက တူရကီကို စီးပွားရေးအရ ခြိမ်းခြောက်လာ

မော်စကို နိုဝင်ဘာ ၂၇

တူရကီက ပိုင်နက်ဝေးကျော်စီးပွားရေးအဖွဲ့ဖြင့် ရုရှားစစ်ဘက်လေယာဉ်တစ်စင်းကို ပစ်ချလိုက်ပြီးနောက် ရုရှားကတူရကီအပေါ် စီးပွားရေးအရ လက်တုံ့ပြန်ရန် ကြာသပတေးနေ့က ခြိမ်းခြောက်ပြောဆိုလိုက်သည်။

တူရကီအနေဖြင့် ဆီးရီးယားရှိ အိုင်အက်စ်တို့ထံမှ ရေနံနှင့်သဘာဝဓာတ်ငွေ့များ ဝယ်ယူနေသည်ဟု ရုရှား၏စွပ်စွဲချက်များကို သမ္မတ အာဒိုဂန်က တုံ့ပြန်ပြောဆိုခဲ့သည်။ တူရကီလေတပ်က အဆိုပါစစ်လေယာဉ်ကို ပစ်ချခဲ့ခြင်းအပေါ် နေတိုးအဖွဲ့ဝင်တစ်နိုင်ငံနှင့် ရုရှားတို့အကြား အဆိုးရွားဆုံး ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားလာနိုင်သည်ဟု ဆိုသည်။

အဆိုပါကိစ္စနှင့်ပတ်သက်၍ ကမ္ဘာ့ခေါင်းဆောင်များက နှစ်ဖက်စလုံး ပဋိပက္ခကို အရှိန်အဟုန်မြင့်တက်စေသည့်ပြောဆိုမှုများ ရှောင်ရှားကြရန် တိုက်တွန်းဆော်ကြံလိုက်သည်။

စောစောပိုင်းတွင် ရုရှားဝန်ကြီးချုပ် ဒီမစ်ထရီပက် ဗီဒက်က ၎င်း၏အစိုးရအား တူရကီမှတင်သွင်းလာ

သော အစားအသောက်များ တင်းကျပ်မှုပြုလုပ်ရန်နှင့် ဖက်စပ်ရင်းနှီးမြှုပ်နှံမှုလုပ်ငန်းများ ထိန်းချုပ်ရေးအစီအမံများပြုလုပ်၍ အစီအမံများရေးဆွဲရေး အမိန့်ထုတ်ပြန်လိုက်သည်။

မော်စကိုအနေဖြင့် တူရကီနှင့်လေကြောင်း ပူးပေါင်းမှုများပြုလုပ်ရာတွင် အကန့်အသတ်ပြုလုပ်ရန်နှင့် ပူးတွဲလွတ်လပ်စွာ ကုန်သွယ်မှုနှင့် ထူထောင်ရန် ပြင်ဆင်မှုကို ဆိုင်းငံ့ထားရေး၊ တူရကီဓာတ်ငွေ့ပိုက်လိုင်း တည်ဆောက်မှုအတွက် တင်းကျပ်ရေးနှင့် ဒေါ်လာ ၂၀ ဘီလီယံတန်ဖိုးရှိ တူရကီတွင် ရုရှားက နျူကလီးယားဓာတ်အားပေးစက်ရုံ တည်ဆောက်နေမှုကို ဆိုင်းငံ့ထားရေးတို့အတွက်လည်း ပြုလုပ်နိုင်ကြောင်း ရုရှားစီးပွားရေးဝန်ကြီး အလက်ဇီအာယူတာယက်က ပြောသည်။

ထိုအတောအတွင်း ရုရှားကာကွယ်ရေးဝန်ကြီးဌာနက ဆီးရီးယားတွင် ရုရှားတို့၏ လေကြောင်းတိုက်ခိုက်မှု သတင်းဖလှယ်ရေးအပါအဝင် တူရကီနှင့် စစ်ရေးပူးပေါင်းဆောင်ရွက်မှုအားလုံး ဆိုင်းငံ့ထားမည်ဟုဆိုသည်။ (ရိုက်တာ)



## ဂျာမနီ စစ်သင်္ဘောများနှင့် ဂျက်လေယာဉ်များ အိုင်အက်စ်တို့ကို တိုက်ခိုက်ရာတွင် ကူညီမည်

ဘာလင် နိုဝင်ဘာ ၂၇

အိုင်အက်စ်တို့ကို တိုက်ခိုက်ချေမှုန်းရန် ဂျာမနီသည် ၎င်း၏စစ်သင်္ဘောများနှင့် ဂျက်လေယာဉ်များကို ပထမဆုံးအကြိမ်အဖြစ် အီရတ်နှင့် ဆီးရီးယားနိုင်ငံတို့တွင် တပ်ဖြန့်ချိထားရန် ဂျာမနီဝန်ကြီးများက နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်က ဆုံးဖြတ်ချက်ချခဲ့ကြောင်း အင်န်အိတ်ချ်ကေ သတင်းတစ်ရပ်တွင် ဖော်ပြသည်။ အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုနှင့် ပြင်သစ်နိုင်ငံတို့သည် ယခုလ ပါရီတိုက်ခိုက်မှု ဖြစ်ပွားပြီးနောက် စစ်သွေးကြွအုပ်စုများကို ဆန့်ကျင်လေကြောင်းချီ တိုက်ခိုက်မှုများ အရှိန်မြှင့်လှုပ်ဆောင်နေစဉ် ဂျာမနီကလည်း ထိုသို့ ဆုံးဖြတ်ချက်ချလိုက်ခြင်းဖြစ်သည်။

ဂျာမနီသည် တိုင်းရင်းစား ကင်းထောက်ဂျက်လေယာဉ် လေးစင်းမှ ခြောက်စင်းအထိပေးပို့မည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသတွင်းမီဒီယာများက ဖော်ပြသည်။

ဂျာမနီစစ်သင်္ဘောတစ်စင်းကလည်း ဆီးရီးယားကမ်းလွန်ပင်လယ်ပြင် ရေပိုင်နက်တွင် တပ်ဖြန့်ချိထားသော ပြင်သစ်လေယာဉ်တင်သင်္ဘော ချားစီဂေါလ်ကို အင်အားဖြည့်ထောက်ပံ့ရန်အတွက် စေလွှတ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ဒေသတွင်းမီဒီယာများက ဖော်ပြသည်။

ပြင်သစ်နိုင်ငံသည် ရက်စက်သော အကြမ်းဖက်တိုက်ခိုက်မှုများကို ခံခဲ့ရကြောင်း ကာကွယ်ရေးဝန်ကြီး ရုဆူလာ ဗွန်ဒါလီယန်က ပြောကြားခဲ့သည်။ ထို့အတူ အဆိုပါရက်စက်ကြမ်းကြုတ်သော တိုက်ခိုက်မှုများသည် ဂျာမနီနှင့် အခြားလူ့ဘောင်အဖွဲ့အစည်းများသို့ အချိန်မရွေးရောက်ရှိနိုင်ကြောင်း ၎င်းက ပြောကြားခဲ့သည်။

သို့သော်လည်း လွန်ခဲ့သောအပတ်က ဂျာမနီတွင် ကောက်ခံခဲ့သော လူထုစစ်တမ်းများအရ ထက်ဝက်ကျော်သော မဲဆန္ဒရှင်များက စစ်ဆင်မှုများတွင် ဂျာမနီနိုင်ငံက တိုက်ခိုက်ပါဝင်ခြင်းကို ကန့်ကွက်ကြောင်းဖော်ပြခဲ့သည်။ (အင်န်အိတ်ချ်ကေ)

## အမေရိကန်ဦးဆောင် မဟာမိတ်တပ်ပေါင်းစုများနှင့် ဆီးရီးယားရှိ အိုင်အက်စ်များကို ပူးပေါင်းတိုက်ခိုက်မည်ဟု ပူတင်ပြော

မော်စကို နိုဝင်ဘာ ၂၇

ရုရှားသည် ဆီးရီးယားရှိ အိုင်အက်စ်စစ်သွေးကြွများကို တိုက်ခိုက်ရာတွင် အမေရိကန်ပြည်ထောင်စုအပါအဝင် ၎င်း၏ မိတ်ဖက်နိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်မည်ဖြစ်ကြောင်း၊ သို့သော်လည်း ထိုသို့ပူးပေါင်းလုပ်ဆောင်ခြင်းသည် အကယ်၍ တူရကီက ရုရှားလေယာဉ်ကို ထပ်မံပစ်ချမှုပြုလုပ်ပါက ဆုံးရှုံးဖွယ်ရာဖြစ်နိုင်ကြောင်း ရုရှားသမ္မတ ဗလာဒီမာပူတင်က ပြောကြားလိုက်သည်။

ကရင်မလင်နန်းတော်၌ ပြင်သစ်သမ္မတ ဖရန်ဆွာဟော်လန်နှင့် တွေ့ဆုံဆွေးနွေးကြပြီးနောက် ရုရှားသမ္မတ ဗလာဒီမာပူတင်က တူရကီ၏လုပ်ဆောင်ချက်ကို ဒေါသထွက်မိကြောင်း၊ ဂျက်လေယာဉ်ကို ပစ်ချလိုက်ခြင်းက ၎င်း၏ မိတ်ဖက်ဖြစ်သော ရုရှားနိုင်ငံကို သစ္စာဖောက်ခြင်းပင်ဖြစ်ကြောင်း ပြောကြားလိုက်သည်။

သို့သော်လည်း ရုရှားစစ်ဘက်ဆိုင်ရာ ဆောင်ရွက်ချက်များကို ပြင်သစ်တပ်မတော်နှင့်အတူ အရှိန်မြှင့်လှုပ်ဆောင်ရန် အမိန့်ချမှတ်မည်ဖြစ်ကြောင်း ရုရှားသမ္မတ ဗလာဒီမာပူတင်က ပြောကြားခဲ့သည်။ (ရိုက်တာ)



## တရုတ်နိုင်ငံက အဝေးထိန်းစနစ်ပါ ဂြိုဟ်တုတစ်လုံးကို လွှတ်တင်

ပေကျင်း နိုဝင်ဘာ ၂၇

တရုတ်နိုင်ငံသည် မြေမျက်နှာ သွင်ပြင်အနေအထား၊ ကောက်ပဲ သီးနှံနှင့် သဘာဝဘေးအန္တရာယ် ကာကွယ်ရေးတို့ကို ဆန်းစစ်မှုပြုရန် အတွက် အဝေးထိန်းစနစ်ပါဂြိုဟ်တု တစ်လုံးကို နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက်က အောင်မြင်စွာ လွှတ်တင်နိုင်ခဲ့သည်။ Yaogan-29 ဟုခေါ်သောအဆိုပါ ဂြိုဟ်တုကို Long March-4C ဒုံးပျံ က သယ်ဆောင်သွားခဲ့ပြီး ယင်းဒုံးပျံ ကို တရုတ်နိုင်ငံမြောက်ပိုင်း ရှန်ရှီပြည်နယ်ရှိ တိုင်ယမ် ဒုံးပျံ လွှတ်တင်ရေးစခန်းမှ အောင်မြင်စွာ လွှတ်တင်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထိုသို့လွှတ်တင်ခြင်းသည် Long March အမျိုးအစားဒုံးပျံ၏ ၂၁၉ ကြိမ်မြောက် လွှတ်တင်ခြင်းဖြစ်သည်။

တရုတ်နိုင်ငံသည် ပထမဆုံး Yaogan အမျိုးအစား ဂြိုဟ်တု Yaogan-1 ကို ၂၀၀၆ ခုနှစ်တွင် လွှတ်တင်ခဲ့သည်။ ယင်းဂြိုဟ်တုကို မြေမျက်နှာ သွင်ပြင်အနေအထား စစ်တမ်း ကောက်ယူခြင်း၊ သီးနှံအထွက်များ ကို ခန့်မှန်းခြင်း၊ သဘာဝဘေးကယ် ဆယ်ရေးလေ့လာမှုများ ပြုလုပ် ခြင်းစသည့် စမ်းသပ်စစ်ဆေးမှုများ ပြုလုပ်ရန် လွှတ်တင်လိုက်ခြင်းဖြစ် ကြောင်း နိုင်ငံပိုင်ဆိုင်ဖွဲ့စည်းထား အေဂျင်စီက ဖော်ပြခဲ့သည်။

Yaogan-28 လွှတ်တင်ပြီး ရက်သတ္တပတ်ကျော်ကြာပြီးနောက် Yaogan-29 ကို လွှတ်တင်လိုက်ခြင်း ဖြစ်သည်။ (ဆင်ဟွာ)



## အနောက်ပစိဖိတ်တွင် တရုတ်တို့စစ်ရေးလေ့ကျင့် ဗုံးကြဲလေယာဉ်များ ဂျပန်ကျွန်းစုအကြားမှပျံသန်း

ပေကျင်း နိုဝင်ဘာ ၂၇

တရုတ်ဂျက်လေယာဉ်များနှင့် ဗုံးကြဲလေယာဉ်များသည် အနောက်ပစိဖိတ်ဒေသ ဂျပန်ကျွန်းစုနှင့်အကြား ရေလက်ကြား၌ စစ်ရေးလေ့ကျင့် မှုအဖြစ် ပျံသန်းသွားကာ အရှေ့တရုတ်ပင်လယ်ရှိ တရုတ်၏ လေကြောင်းပိုင်နက်ဇုန်အတွင်း ကင်းလှည့်မှု ပြုလုပ်ခဲ့ကြောင်း တရုတ် လေတပ်မတော်က သောကြာနေ့တွင် ပြောသည်။

“ဒီနှစ်ထဲတရုတ်လေတပ်က အနောက်ပစိဖိတ်ဒေသမှာ လေးကြိမ် မြောက်အဖြစ် စစ်ရေးလေ့ကျင့်မှုပြုလုပ်ခဲ့ကာ ကျယ်ပြောလှတဲ့ ပင်လယ် ကို ကာကွယ်နိုင်ဖို့ လေတပ်စွမ်းရည်ကို မြှင့်တင်တဲ့သဘောပါ” ဟု တရားဝင်ဝက်ဆိုက်တစ်ခုဖြစ်သည့် ဗိုက်ခရိုတလော့တွင် ကြေညာချက် ထုတ်ပြန်ထားသည်။

တရုတ်နှင့်ဂျပန်တို့သည် အရှေ့တရုတ်ပင်လယ်အတွင်း တရုတ် အခေါ် ခိုင်အိုယူ၊ ဂျပန်အခေါ် ဆန်ကာကိုကျွန်းစုများနှင့် ပတ်သက်ပြီး ကာလကြာရှည်စွာ အငြင်းပွားမှုကြောင့် ဆက်ဆံရေးမှာတင်းမာလျက်ရှိ သည်။ (ရိုက်တာ)

# ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း

## ကုလအထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ်အား လက်ခံတွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၇

ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေအတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် မစ္စတာ ဝီဂျေဒ်ဘီးယားအား ယနေ့ နံနက် ၁၀ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ လွှတ်တော်အဆောက်အအုံ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဦးစီးဌာန၌ လက်ခံတွေ့ဆုံသည်။ (ယာဝု)

ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အတူ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥပဒေရေးရာနှင့် အထူးကိစ္စရပ်များ လေ့လာဆန်းစစ်သုံးသပ်ရေးကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင် ဦးကိုကိုနိုင်နှင့် ဒေါ်အေးအေးမူ ပြည်သူ့လွှတ်တော်ရုံးမှ တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။

(သတင်းစဉ်)



# ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပြစ်မှုများအား ရဲစခန်းတွင်အမှုဖွင့်ထားပြီး တရားရုံး၏အဆုံးအဖြတ်ကို ရယူရမည်ဖြစ်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၇

ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်အေးသည် ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေ အတွင်းရေးမှူးချုပ်၏ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ အထူးအကြံပေးပုဂ္ဂိုလ် မစ္စတာ ဝီဂျေဒ်ဘီးယားနှင့်အဖွဲ့အား ယနေ့နံနက် ၁၁ နာရီတွင် နေပြည်တော်ရှိ ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်ရုံး၌ လက်ခံတွေ့ဆုံရာ ကော်မရှင်အဖွဲ့ဝင်များ၊ အတွင်းရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများ တက်ရောက်ကြသည်။ (အောက်ပုံ)



ထိုသို့တွေ့ဆုံရာတွင် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင် ဥက္ကဋ္ဌက ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲအား တည်ငြိမ်အေးချမ်း အောင်မြင်စွာ ကျင်းပပေးပြီးဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများအနေဖြင့် ရွေးကောက်ပွဲဆိုင်ရာ ပြစ်မှုများအား ရဲစခန်းတွင် အမှုဖွင့်ထားပြီး တရားရုံး၏ အဆုံးအဖြတ်ကို ရယူရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ တရားမဲ့ပြုကျင့်မှုများအပေါ် ကန့်သတ်လွှာတင်လိုပါက ရွေးကောက်ပွဲရလဒ်ကြောင့် (၄၅)ရက်အတွင်း တင်ရမည်ဖြစ်ကြောင်း၊ ကော်မရှင်အနေဖြင့် ကန့်သတ်လွှာများအား Open Court ဖြင့် လွှတ်လပ်မှုတစ်စွာ စစ်ဆေးဆုံးဖြတ်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် မီဒီယာများ၊ ရွေးကောက်ပွဲစောင့်ကြည့်လေ့လာသူများ လာရောက်လေ့လာနိုင်ကြောင်း ပြောကြားသည်။

ယင်းနောက် မစ္စတာ ဝီဂျေဒ်ဘီးယားက ကော်မရှင်အနေဖြင့် ရွေးကောက်ပွဲအား ဘက်လိုက်မှုမရှိဘဲ ဥပဒေနှင့်အညီ ပွင့်လင်းမြင်သာစွာ ဆောင်ရွက်ခဲ့မှုကို ကုလသမဂ္ဂအထွေထွေ အတွင်းရေးမှူးချုပ်ကိုယ်တိုင် အသိအမှတ်ပြုပါကြောင်းနှင့် သိရှိလိုသည်များ မေးမြန်းမှုအပေါ် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲ ကော်မရှင်ဥက္ကဋ္ဌက ပြန်လည်ရှင်းလင်း ပြောကြားခဲ့သည်။ (သတင်းစဉ်)

## ရခိုင်ပြည်နယ်တွင် အမျိုးသမီးများအား အကြမ်းဖက်မှု ဆန့်ကျင်သည့် ၁၆ ရက်တာ လှုပ်ရှားမှုစတင်

စစ်တွေ ဇူလိုင် ၂၇

ရခိုင်ပြည်နယ် စစ်တွေမြို့၊ ဦးဥက္ကဋ္ဌမခန်းမ၌ အမျိုးသမီးများအား အကြမ်းဖက်မှုဆန့်ကျင်သည့် ၁၆ ရက်တာ လှုပ်ရှားမှုအခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၂၅ ရက် နံနက် ၉ နာရီ၌ ကျင်းပရာ ရခိုင်ပြည်နယ် ခေတ္တဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြအောင်၊ ပြည်နယ်ဝန်ကြီးများ၊ ပြည်နယ်၊ ခရိုင်၊ မြို့နယ်အဆင့်ဌာနဆိုင်ရာများ၊ UNHCR မှ တာဝန်ရှိသူများ၊ အမျိုးသမီးရေးရာအဖွဲ့ဝင်များ၊ မိခင်နှင့် ကလေးစောင့်ရှောက်ရေးအသင်းဝင်များ၊ ဖိတ်ကြားထားသည့် ဧည့်သည်တော်များ တက်ရောက်ကြသည်။

ရခိုင်တေးသံရှင်များက “အမျိုးသမီးများကို စောင့်ရှောက်ပါ” တေးသီချင်းဖြင့် သီဆိုဖျော်ဖြေပြီး ရခိုင်ပြည်နယ်ခေတ္တဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြအောင်က အမှာစကားပြောကြားသည်။ UNFPA စစ်တွေမှ ကိုယ်စားလှယ်တစ်ဦးက နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားပြီး အခြေခံပညာကျောင်းများတွင် ဆရာမများက ကျောင်းသား ကျောင်းသူများသို့ အသိပညာပေးဆွေးနွေးပွဲများ ပြုလုပ်ရာတွင် အသုံးပြုရမည့် ပိုစတာနှင့် လမ်းညွှန်စာစောင်များကို ခေတ္တဝန်ကြီးချုပ်က ပညာရေးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးထံသို့ ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထို့နောက် ပြည်နယ်အဆင့် အရေးပေါ်ပေါင်းစပ်ညှိနှိုင်းရေးစင်တာ၌ ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကျင်းပရာ ရခိုင်ပြည်နယ် ခေတ္တဝန်ကြီးချုပ်က အမှာစကားပြောကြားပြီး ကုလသမဂ္ဂလက်အောက်ခံအဖွဲ့အစည်းများမှ တာဝန်ရှိသူများက ပြည်နယ်အတွင်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည့် လူမှုရေးလုပ်ငန်းများတွင် သက်ဆိုင်ရာကဏ္ဍအလိုက် ဆွေးနွေးတင်ပြကြရာ ပြည်နယ် ECC ဥက္ကဋ္ဌ၊ ပြည်နယ်လုံခြုံရေးနှင့် နယ်စပ်ရေးရာဝန်ကြီး ဝိုင်းမျိုးကြီးထိန်လင်းက ပြန်လည်ရှင်းလင်းဆွေးနွေးသည်။

ထို့နောက် ခေတ္တဝန်ကြီးချုပ်က ဆွေးနွေးတင်ပြချက်များအပေါ် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ပြည်နယ် မြန်/ဆက်)

## ဓမ္မကျောင်းတော် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးကျင်းပမည်

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၇

မြန်မာနိုင်ငံလုံးဆိုင်ရာ ဗုဒ္ဓဘာသာယဉ်ကျေးလိမ္မာပြန့်ပွားရေးဗဟိုအဖွဲ့ ခွဲ(၁)၊ နေပြည်တော် ယဉ်ကျေးလိမ္မာနှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးပွဲကြီးကို နေပြည်တော်ရှိ မင်္ဂလာဗျူဟာ ဓမ္မဗိမာန်တော်တွင် ဒီဇင်ဘာ ၁၂ ရက်နှင့် ၁၃ ရက် နှစ်ရက်ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါ နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေးပွဲကို မြန်မာနိုင်ငံတစ်ဝန်းလုံးမှ ဓမ္မကျောင်းတော်ယဉ်ကျေးလိမ္မာသင်တန်းများ ဖွင့်လှစ်ကာ သင်ကြားပေးနေကြသည့် ဆရာတော်၊ သံဃာတော်များ၊ ဆရာ ဆရာမများနှင့် လူငယ်ရေးရာကို စိတ်ပါဝင်စားကြသည့် ညီနောင်အဖွဲ့အစည်းများ စုစုပေါင်း ၂၀၀၀ ကျော် တက်ရောက်ကြမည်ဟု ကျင်းပရေးကော်မတီထံမှ သိရသည်။

နှစ်ပတ်လည် အစည်းအဝေးပွဲကို အောင်မြင်စွာကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ကြိုတင်ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးကို နေပြည်တော် ယဉ်ကျေးလိမ္မာစင်တာ၌ ဇူလိုင် ၂၇ ရက်က ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မင်းမင်းလတ်(မန်းတက္ကသိုလ်)

## အလယ်တန်းကျောင်းအဆင့်တိုးမြှင့်ဖွင့်လှစ်

အင်းတော် ဇူလိုင် ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကသာခရိုင် အင်းတော်မြို့နယ် မြသီတာ ကျေးရွာအုပ်စု ကျွန်းတောကျေးရွာ၌ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း (ခွဲ) အဆင့်မှ အလယ်တန်းကျောင်း အဆင့်သို့ တိုးမြှင့်ဖွင့်လှစ်ခြင်း အခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၂၆ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီက အဆိုပါကျောင်းရှိ နန်းသူဇာကျောင်းဆောင် အပေါ်ထပ်တွင် ကျင်းပသည်။

“အခုလို ကျောင်းအဆင့် တိုးမြှင့်လိုက်တဲ့အတွက် ကျွန်တော်တို့ ကျေးရွာမှာရှိတဲ့ အလယ်တန်းအဆင့် ကျောင်းသူကျောင်းသားလေးတွေဟာ ကိုယ့်ရွာကိုယ့်ကျောင်းမှာပဲ အေးအေးချမ်းချမ်းနဲ့ ပညာသင်ရတော့မှာပါ။

ကျွန်တော်တို့ မိဘတွေအနေနဲ့လည်း ကိုယ့်ရွာ ကိုယ့်ကျောင်းဆိုတော့ အဝေးမှာတက်နေရတာထက်စာရင် ပိုပြီး တော့ စိတ်အေးရပါတယ်”ဟု အဆိုပါ ကျေးရွာမှ ဒေသခံတစ်ဦးက ပြောကြားခဲ့သည်။

“အခုလို ကျေးရွာမှာရှိတဲ့ကျောင်းတွေကို အဆင့်မြှင့်တင်ပေးတဲ့အတွက် မှုကို အထောက်အပံ့ဖြစ်စေပါတယ်။ ကျေးရွာမှာရှိတဲ့ မိဘပြည်သူတွေအနေနဲ့လည်း မိမိတို့ဒေသမှာရှိတဲ့ ကျောင်းတွေကို ဆက်လက်ပြီး အဆင့်မြှင့်တင်ပေးကြဖို့ လိုပါတယ်” ဟု ကသာခရိုင် ပညာရေးမှူး ဒေါ်ကြည်ကြည်ဌေးက ပြောကြားခဲ့သည်။ (မြို့နယ် မြန်/ဆက်)

# ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ကြက်သွန်နီဈေးနှုန်းတည်ငြိမ်ရေးနှင့်ပတ်သက်သည့်သတင်းထုတ်ပြန်

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော် စီးပွားရေးနှင့်ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေးဝန်ကြီးဌာန ကြက်သွန်နီဈေးနှုန်းတည်ငြိမ်ရေးနှင့်ပတ်သက်သည့်သတင်းထုတ်ပြန်ချက် (၂၇-၁၁-၂၀၁၅)၊ နေပြည်တော်

၁။ ပြည်တွင်းကြက်သွန်နီဈေးနှုန်းမှာ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ၁ စက်တင်ဘာလအတွင်း ပျမ်းမျှတစ်ပိဿာ ၉၀၀/-၊ အောက်တိုဘာလတွင် ပျမ်းမျှတစ်ပိဿာ ၁၂၀၀/- ရှိနေရာမှ ဇူလိုင်လအတွင်းပျမ်းမျှတစ်ပိဿာ ၄၀၀၀/- နီးပါးအထိဖြစ်ပေါ်နေသည့်အပြင် ပြည်တွင်းမှ စိုက်ပျိုးထားသည့် မြို့ကြက်သွန်နီများမှာ ဒီဇင်ဘာလကုန်အတွင်းမှ လှိုင်လှိုင်ပေါ်မည်ဖြစ်သည့်အတွက် ကြက်သွန်နီဈေးနှုန်းကြီးမြင့်မှုနှင့်တွေ့ကြုံနေရကြောင်း လေ့လာတွေ့ရှိရပါသည်။

၂။ ပြည်တွင်းကြက်သွန်နီဈေးနှုန်းတည်ငြိမ်ရေးနှင့် စားသုံးသူများဝန်ထုပ်ဝန်ပိုးမဖြစ်ပေါ်စေရေးအတွက်ရည်ရွယ်၍ အိန္ဒိယနိုင်ငံနှင့် တရုတ်နိုင်ငံတို့မှ ကြက်သွန်နီများအား အကန့်အသတ်ဖြင့် ပြည်တွင်းသို့တင်သွင်း၍ ပြည်တွင်းကုမ္ပဏီများအား မြန်မာနိုင်ငံ ကြက်သွန်နီ၊ ကြက်သွန်ဖြူနှင့် စားဖိုဆောင်သုံးသီးနှံစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်တင်ပို့ရောင်းချသူများအသင်း၏ ကြီးကြပ်မှုဖြင့် ခွင့်ပြုတင်သွင်းစေမည်ဖြစ်ပါသည်။

၃။ မည်သည့်ပြည်တွင်းလုပ်ငန်းရှင်၊ ကုမ္ပဏီများကိုမဆိုကြက်သွန်နီပြည်ပမှ တင်သွင်းခွင့်တင်ပြလျှောက်ထားလာပါကလည်း သတ်မှတ်ချက်နှင့် ကိုက်ညီပါက ဆက်လက်ခွင့်ပြုပေးသွားမည်ဖြစ်ပါကြောင်း အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုကုန်ဈေးနှုန်းတည်ငြိမ်ရေးကော်မတီ





# ရဲတပ်ဖွဲ့သုံး မော်တော်ယာဉ်များ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းအခမ်းအနား ကျင်းပ



**နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇** - ပြည်ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာနိုင်ငံသို့ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံမှ ရဲတပ်ဖွဲ့သုံး မော်တော်ယာဉ်များ လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည့် အခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက နေပြည်တော် Royal ACE တိုက်ရုံတွင် ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားသို့ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာနနှင့် လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် ပြည်သူ့အင်အားဝန်ကြီးဌာန၊ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်ကြီးကိုကို၊ ဒုတိယဝန်ကြီးများ၊ မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ သံအမတ်ကြီးက ဤအခမ်းအနားကို ဖွဲ့စည်းပေးအပ်ပြီး နှစ်ဖက်မှ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း ဖော်ပြခဲ့သည်။

မော်တော်ယာဉ်များ လွှဲပြောင်းပေးအပ်ခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်း၍ ရှင်းလင်းပြောကြားခြင်း၊ လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည့် မော်တော်ယာဉ်များအား Slide Show ဖြင့်ပြသခြင်း၊ မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ရဲချုပ် ရဲချုပ် ဇော်ဝင်းနှင့် တရုတ်နိုင်ငံ၊ သံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Hong Liang တို့က လွှဲပြောင်းပေးအပ်မှု လက်မှတ်ရေးထိုးခြင်းတို့

ဆောင်ရွက်သည်။ အဆိုပါ မော်တော်ယာဉ်များ လွှဲပြောင်းပေးအပ်မှုသည် တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံ ဝန်ကြီးချုပ် H.E. Mr. Li Keqiang မြန်မာနိုင်ငံသို့ ၂၀၁၄ ခုနှစ်က လာရောက်သည့် ခရီးစဉ်တွင် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန၏ တရားဥဒေစိုးမိုးရေး ဆောင်ရွက်မှု လုပ်ငန်းများတွင် အသုံးပြုနိုင်ရန်

ကူညီပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး Pick up ၂၄၅ စီး၊ Truck ၁၃၅ စီး၊ Saloon အစီး ၁၂၀ နှင့် Dump Truck ငါးစီး စုစုပေါင်း ၅၀၅ စီးဖြစ်ပြီး စုစုပေါင်းတန်ဖိုးမှာ တရုတ်ယွမ်မင်ဘီ ၉၉ သန်းဖြစ်ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

(သတင်းစဉ်)



## အရှေ့တောင်အာရှနှင့် ဂျပန်လူငယ်များခရီးစဉ် ညစာစားပွဲနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဖလှယ်ပွဲ အခမ်းအနားကျင်းပ

**ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇** - (၄၂)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှနှင့် ဂျပန်လူငယ်များ ခရီးစဉ် (၂၀၁၅) ညစာစားပွဲနှင့် ယဉ်ကျေးမှုဖလှယ်ပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့ညနေ ၆ နာရီခွဲက ရန်ကုန်မြို့၊ ဆူးလေရွှန်ဂရိလာဟိုတယ်၌ ကျင်းပသည်။ အခမ်းအနားတွင် ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီး ဒေါက်တာဒေါ်ခင်စန်းရီက တက်ရောက်လာသည့် အရှေ့တောင်အာရှနှင့် ဂျပန်လူငယ်များခရီးစဉ်တွင် ပါဝင်သူများကို ညစာစားပွဲ အကြိုနှုတ်ခွန်းဆက် မိန့်ခွန်းပြောကြားသည်။ ထို့နောက် မြန်မာနိုင်ငံဆိုင်ရာ ဂျပန်နိုင်ငံသံအမတ်ကြီး H.E. Mr. Tateshi Higuchiက နှုတ်ခွန်းဆက်စကားပြောကြားသည်။ ထို့နောက် ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးနှင့် ဂျပန်သင်္ဘောအုပ်ချုပ်ရေးမှူး

တို့ အပြန်အလှန်အမှတ်တရ လက်ဆောင်ပေးအပ်ပြီး ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးက မလေးရှား၊ ဘရူနိုင်း၊ ကမ္ဘောဒီးယား၊ အင်ဒိုနီးရှား၊ စင်ကာပူ၊ ထိုင်း၊ ဂျပန်၊ ဖိလစ်ပိုင်၊ ဗီယက်နမ်၊ လာအိုနှင့် မြန်မာနိုင်ငံတို့မှ ဝန်ကြီးများနှင့် အစည်းအဝေးများ ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ကြောင်း ဖော်ပြခဲ့သည်။

**၀ ရှေ့ဖုံးမှ**  
“နိုဝင်ဘာ ၂၄ ရက်က မူဘောင်ရေးဆွဲရေး ကော်မတီတစ်ရပ်ကို ဖွဲ့စည်းလိုက်ခြင်းအတွက် အထူးပေးအပ်ခြင်းဖြစ်သည်။ ဒီလိုဖွဲ့နိုင်တဲ့အတွက် ကျွန်တော်တို့ ဒီကနေ့လို ပထမဦးဆုံးအကြိမ် Framework Meeting လုပ်နိုင်တဲ့အတွက် အထူးပေးအပ်ခြင်းဖြစ်သည်။ မူဘောင်ရေးဆွဲရေးကို ကျွန်တော်တို့ NCA ဆွေးနွေးပွဲနဲ့အပြိုင် အလွတ်သဘောဆောင်ရွက်လာခဲ့တာ အခုဆိုရင်တစ်နှစ်ခွဲလောက်ရှိပြီ။ မူဘောင်ဆိုင်ရာ အလွတ်သဘောဆွေးနွေးတာ ၁၀ ကြိမ်ကျော်ခဲ့ပြီဖြစ်ပါတယ်။ အခုအခါမှာတော့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အင်အားစုတွေရော၊ ပါတီတွေပါ မူဘောင်နဲ့ ပတ်သက်ပြီး အကျွမ်းတဝင်ဖြစ်လာခဲ့ကြပါပြီ။ မူဘောင်အသီးသီးကိုလည်း ကိုယ်တိုင်ကိုယ်ကျ ရေးဆွဲခဲ့ကြပြီး ဖြစ်ပါတယ်။ ဒါတွေအားလုံးဟာ အလွတ်သဘောတွေ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြတာ ဖြစ်ပါတယ်။ အခုတော့ တရားဝင်ညှိနှိုင်းကြရပါတော့မယ်” ဟု နိုင်ငံတော်အစိုးရအဖွဲ့မှ ဦးခင်ရီက ပြောကြားသည်။

(သတင်းစဉ်)

## အရှေ့တောင်အာရှနှင့် ဂျပန်လူငယ်များ သင်္ဘောခရီးစဉ် ကြိုဆိုပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

**ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇** - မြန်မာနိုင်ငံ ရန်ကုန်မြို့သို့ M.S Nippon Maru သင်္ဘောဖြင့် ရောက်ရှိနေသည့် (၄၂)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှနှင့် ဂျပန်လူငယ်များ သင်္ဘောခရီးစဉ်ကြိုဆိုပွဲအခမ်းအနားကို ယနေ့နံနက် ၉ နာရီက ရန်ကုန်မြို့၊ ဗိုလ်အောင်ကျော်အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာဆိပ်ကမ်း၌ကျင်းပရာ ရှေ့ဦးစွာ နိုဝင်ဘာ ၁၁ နိုဝင်ဘာ အရှေ့တောင်အာရှနှင့် ဂျပန်လူငယ်များသည် နိုင်ငံအလိုက် အလံများထူထပ်၍ သင်္ဘောပေါ်မှဆင်းလာကာ နှုတ်ခွန်းဆက် မိတ်ဆက်ကြရာ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးဝန်ကြီးချုပ် ဦးမြင့်ဆွေနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက ကြိုဆိုနှုတ်ဆက်ကြပြီး အရှေ့တောင်အာရှနှင့် ဂျပန်လူငယ်များ ခရီးစဉ်ကျောင်းသား

ဟောင်းများအသင်းက မြန်မာ့ရိုးရာ “ရတနာမင်း” ဆင်အကဖြင့် ဂုဏ်ပြုကပြ ဖျော်ဖြေသည်။ ယင်းနောက် ဝန်ကြီးချုပ်က သင်္ဘောအုပ်ချုပ်သူအရာရှိ သင်္ဘောကပ္ပတိန်နှင့် နိုင်ငံ ၁၁ နိုင်ငံမှ နိုင်ငံကိုယ်စားပြုခေါင်းဆောင်များအား အမှတ်တရပန်းစည်းများဂုဏ်ပြုပေးအပ်ရာ နိုင်ငံခြားဘာသာတက္ကသိုလ်(ရန်ကုန်)မှ ပါမောက္ခချုပ် ဒေါက်တာလွင်လွင်စိုးနှင့် အရှေ့တောင်အာရှနှင့် ဂျပန်လူငယ်သင်္ဘောခရီးစဉ်၏ အုပ်ချုပ်သူအရာရှိ Mr. Hideki UEMURA က ကျေးဇူးတင်စကား ပြောကြားသည်။

(သတင်းစဉ်)



ပထမဆုံးအကြိမ် ယနေ့စတင်ပြုလုပ်သည့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင်မူကြမ်းရေးဆွဲရာတွင် (NCA)စာချုပ်ပါ တကယ်နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ စရမည့် ၂၀၁၆ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁၄ ရက်အထိ အပြီးရေးဆွဲရမည်ဖြစ်သည်။ ယနေ့ ပြည်ထောင်စုငြိမ်းချမ်းရေးဆွေးနွေးပွဲတွင်ကော်မတီ(UPDJC)၏ နိုင်ငံတော် အစိုးရအဖွဲ့၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများအစုအဖွဲ့နှင့် နိုင်ငံရေးပါတီများအစုအဖွဲ့တို့မှ ကိုယ်စားပြုကိုယ်စားလှယ်ရွှစ်ဦးစီတို့သည် မူဘောင်ရေးဆွဲရာတွင် ဦးစားပေးလုပ်ဆောင်ရမည့်အချက်များ ဖြစ်သည့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲများတွင် ပါဝင်ရမည့်ကိုယ်စားလှယ်ကိစ္စ၊ ဆွေးနွေးရမည့် ခေါင်းစဉ် Agenda များနှင့် ဆုံးဖြတ်ချက်ချရမည့် စည်းကမ်းနည်းလမ်းများ စသည့် အချက်များကို ဦးစားပေးဆွေးနွေးဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းများအစုအဖွဲ့မှ ဒေါက်တာ ဆလိုင်းလျန်ဟန်ဆာခေါင်းက “နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာမူဘောင်ဆိုတာ တစ်နိုင်ငံလုံးအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်အကောင်အထည်ဖော်ခြင်း၊ အစပြုခြင်းဖြစ်တယ်လို့ ပြောချင်ပါတယ်။ အခုတော့ ကျွန်တော်တို့ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့ အစည်းတွေအနေနဲ့လည်း ဒီမူဘောင်ရေးဆွဲခြင်းမှာလည်းကောင်း၊ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲဆိုင်ရာသဘောတူစာချုပ်ကောင်း ကျွန်တော်တို့အဖွဲ့အစည်းတို့က NCA လို့ခေါ်တဲ့ တစ်နိုင်ငံလုံးအပစ်အခတ်ရပ်စဲရေးသဘောတူစာချုပ်ပေါ်မှာပဲအခြေခံပြီးတော့ ဆောင်ရွက်ရမယ့် လုပ်ငန်းစဉ်တစ်ခုအနေနဲ့ သဘောတူထားပါတယ်။ နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲ မူဘောင်ဆိုတဲ့ဟာက အမှန်စင်စစ်က အစည်းအဝေးအစီအစဉ်တစ်ရပ်ပဲ ဖြစ်ပါတယ်။ ဘာလုပ်မလဲ၊ ဘယ်သူတွေကတယ်လဲ၊ ဘာအကြောင်းအရာတွေ ဆွေးနွေးမလဲ၊ ဆွေးနွေးတဲ့အကြောင်းအရာကို ဘယ်လိုဆုံးဖြတ်ချက်ချမလဲနဲ့ ဆုံးဖြတ်ပြီးသားကို ဘယ်လိုအကောင်အထည်ဖော်မလဲ အဲဒါတွေပါပဲ။ ဒါကြောင့် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးပွဲမစခင် နိုင်ငံရေးဆွေးနွေးမှုဆိုင်ရာ မူဘောင် မူကြမ်းရေးဆွဲရေးကို သတ်မှတ်ထားတဲ့အချိန်အတွင်း အပြီးဆောင်ရွက်နိုင် မယ်လို့မျှော်လင့်ပါတယ်” ဟု ဆိုသည်။

“အခုရေးဆွဲရမယ့်မူဘောင်ဟာ ပြုလွယ်၊ ပြင်လွယ်ဖြစ်ရမယ်။ အချိန်အကန့်အသတ်လည်းရှိတဲ့အတွက်ကြောင့်မို့ NCA အတိုင်းပဲ အပိုင်းလိုက်အပိုင်း လိုက်သွားနိုင်အောင် ကျွန်တော်တို့ ဘယ်လိုလုပ်ရမလဲဆိုတဲ့အချက်တွေကို ပြောကြားပြီးသားဖြစ်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ နိုင်ငံရေးပါတီအစုအဖွဲ့အနေနဲ့ ပြောချင်တာကလည်း နောင်လာမယ့်အခင်းအကျင်းမှာ အစိုးရလည်းအပြောင်း အလဲဖြစ်မယ်၊ တိုင်းရင်းသားလက်နက်ကိုင်အဖွဲ့အစည်းမှာလဲ မပါဝင်နိုင်သေး တာအများကြီးရှိတော့ ပါဝင်လာနိုင်အောင် မူဘောင်ရေးဆွဲတဲ့အခါမှာ ပြုလွယ်၊ ပြင်လွယ်ဖြစ်အောင်၊ နောင်အခင်းအကျင်းအတွက် အဆင်ပြေဆုံးဖြစ်အောင် ကြိုးစားသွားမှာဖြစ်ပါတယ်” ဟု နိုင်ငံရေးပါတီများအစုအဖွဲ့မှ ဦးစိုးကျော်ညွန့် က ပြောသည်။

(မြန်မာ့အလင်း)



# (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံတပ်မတော်(ကြည်း)များ သေနတ်ပစ်ပြိုင်ပွဲ ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားကျင်းပ

နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၀

ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ် ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်(ကြည်း) ဒုတိယဗိုလ်ချုပ်မှူးကြီးစိုးဝင်းနှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် ဇူလိုင် ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ခရုရွတ်ခရိုင်ခရိုင်နယ် ပရမ်ဘူရီခရိုင် ဟောအင်းမြို့ရှိ Infantry Center ၌ ကျင်းပသော (၂၅)ကြိမ်မြောက် အာဆီယံတပ်မတော်(ကြည်း)များ သေနတ်ပစ်ပြိုင်ပွဲ 25<sup>th</sup> ASEAN Armies Rifle Meet (25<sup>th</sup> AARM) ပိတ်ပွဲအခမ်းအနားသို့ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကြည်းတပ်ဦးစီးချုပ်များနှင့်အတူ တက်ရောက်ခဲ့သည်။



တရုတ်စစ်တပ်မှ ဝန်ထမ်းများနှင့် အာရှတိုက်ဒေသနယ်တစ်ဝန်းရှိ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကြည်းတပ်ဦးစီးချုပ်များနှင့်အတူ တက်ရောက်ခဲ့သည်။

ထိုနေ့မှာ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကြည်းတပ်ဦးစီးချုပ်များသည် Novelty Shoot အဖြစ် (မိတာ ၂၀) ပစ္စုတီနှင့် (မိတာ ၅၀) ကာဘိုင် သေနတ်ပစ်ယှဉ်ပြိုင်ကြကာ အမှတ်

ပိတ်ပွဲခန့်ခွန်းပြောကြားပြီး ပြိုင်ပွဲပွဲစဉ်တစ်လျှောက် ဆုရအသင်းများအား ဆုချီးမြှင့်သည်။ ထို့နောက် ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်ကြည်းတပ်ဦးစီးချုပ်က ၂၀၁၆ ခုနှစ် 26<sup>th</sup> ASEAN Armies Rifle Meet (26<sup>th</sup> AARM) ပြိုင်ပွဲအား အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည့်

ပိတ်ပွဲခန့်ခွန်းပြောကြားပြီး ပြိုင်ပွဲပွဲစဉ်တစ်လျှောက် ဆုရအသင်းများအား ဆုချီးမြှင့်သည်။ ထို့နောက် ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်ကြည်းတပ်ဦးစီးချုပ်က ၂၀၁၆ ခုနှစ် 26<sup>th</sup> ASEAN Armies Rifle Meet (26<sup>th</sup> AARM) ပြိုင်ပွဲအား အိမ်ရှင်အဖြစ် လက်ခံကျင်းပမည့်

တပ်မတော်ကြည်းတပ်ဦးစီးချုပ်ထံသို့ AARM အထိမ်းအမှတ်အလံအား လွှဲပြောင်းပေးအပ်သည်။ ထိုနေ့မှာ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် ဇနီးတို့သည် ညနေပိုင်းတွင် Suan Son Pardiapat 2 ၌ ထိုင်းဘုရင့်တပ်မတော်ကြည်းတပ်ဦးစီးချုပ်နှင့် ဇနီးတို့က

တရုတ်စစ်တပ်မှ ဝန်ထမ်းများနှင့် အာရှတိုက်ဒေသနယ်တစ်ဝန်းရှိ အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကြည်းတပ်ဦးစီးချုပ်များနှင့်အတူ တက်ရောက်ခဲ့သည်။ ထိုနေ့မှာ ဒုတိယတပ်မတော်ကာကွယ်ရေးဦးစီးချုပ်နှင့် အာဆီယံနိုင်ငံများမှ ကြည်းတပ်ဦးစီးချုပ်များသည် Novelty Shoot အဖြစ် (မိတာ ၂၀) ပစ္စုတီနှင့် (မိတာ ၅၀) ကာဘိုင် သေနတ်ပစ်ယှဉ်ပြိုင်ကြကာ အမှတ်

အနေဖြင့် မျိုးဆက်သစ်အားကစားသမားများ ပေါ်ထွန်းလာရေးရည်ရွယ်ကာ ဖိတ်ခေါ်ဘော်လီဘောပြိုင်ပွဲ၊ မြန်မာ့ရိုးရာ လှေလှော်ပြိုင်ပွဲ၊ ချောတိုင်တက်ပြိုင်ပွဲ၊ မြန်မာ့ရိုးရာခြင်းအလှူခတ်ပွဲများကို ရွှေနဂါးစိုက်ပျိုးရေးဆေးမျိုးစုံကုမ္ပဏီနှင့် ပွဲတော်ကျင်းပရေးကော်မတီတို့ပူးပေါင်း၍ အားကစားပြိုင်ပွဲတစ်ခုစီအတွက် အကုန်ကျခံကာကျင်းပခဲ့ပြီး ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ပေးခဲ့သည်။ ညနေ ၆ နာရီတွင် ရှင်ဥပဂုဏ္ဍမထေရ်မြတ်အား ရောင်စုံမီးကြွားကွာများဖြင့် မီးမျှော်ပူဇော်ရာ ဒေသခံပြည်သူများ၊ ပွဲတော်လာပရိသတ်များက မီးမျှော်ပူဇော်ကြသည်။

ညောင်လေးပင်မြို့နယ် မဒေါက်မြို့ တန်ဆောင်တိုင်ကာလ မဒေါက်တန်ဆောင်တိုင်မီးမျှော်ပူဇော်ပွဲတော်သည် မြန်မာပြည်ရှိ ဘုရားပွဲတော်များအနက် အနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှ ဘုရားဖူးများ စုဝေးလာရောက်ကြသော လူသိများထင်ရှားသည့် ဒေသအတွင်း ဘုရားပွဲတော်တစ်ခုဖြစ်သည်။

ပထမအဆင့်အုပ်စုမှ အမှတ်အများဆုံးရရှိသည့် ထိပ်ဆုံးတစ်သင်းသာ ဆီမီးတက်မည်ဖြစ်ပြီး ဝိယက်နမ်ကလပ်ဘင်ဒေါင်းအသင်းနှင့် ဆီမီးကစားရမည်ဖြစ်သည်။ ထိုင်းကလပ် ဘူရီရမ်အသင်းမှ ဗိုလ်လှပွဲအဆင့်မှ စတင်ကစားရမည်ဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်အသင်းသည် ပထမပွဲတွင် လာအိုတိုယိုတာအသင်းကို အိမ်ကွင်း၌ ငါးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် အနိုင်ရရှိထားပြီး အနိုင်ဂိုး များကို အက်ဒီဆင်က နှစ်ဂိုး၊ ဒေးပစ်ဒန်း၊ ကျော်ကိုကိုနှင့် ရန်အောင်ကျော်တို့က တစ်ဂိုးစီ သွင်းယူပေးခဲ့သည်။ ယခုပွဲတွင် ရန်ကုန်အသင်း၌ နိုင်ငံခြားသားကစားသမားနှစ်ဦး ပါဝင်လာမည်ဖြစ်ပြီး ဂိုးသမား ဖာနန်ဒိုမှာလည်း အန်ကောနှင့်ပွဲတွင် လိုက်ပါသွားမည်ဖြစ်သည်။

အန်ကောအသင်းနှင့်ကစားမည့် ရန်ကုန်အသင်းတွင် ဂိုး-ဖာနန်ဒို၊ အောင်ဝေဖြိုး၊ နောက်တန်း-ခင်မောင်လွင်၊ ဇာနည်ထက်၊ ဇော်ဝင်း၊ ဇော်မင်းထွန်း၊ လတ်ကိုကိုအေး၊ သီဟထက်အောင်၊ ပြည့်ဖြိုးအောင်၊ အလယ်တန်း-ရန်အောင်ကျော်၊ ဒေးပစ်ဒန်း၊ ကြည်လင်း၊ ကောင်းဆက်နိုင်၊ သီဟဇော်၊ ကျော်ထူး၊ ဇွန်မိုးအောင်၊ ရှေ့တန်း-အက်ဒီဆင်နှင့် ကျော်ကိုကိုတို့ ပါဝင်ကြသည်။

ရန်ကုန်အသင်းသည် ယင်းပွဲစဉ်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ဇူလိုင် ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဖေ့ဘွတ်စ်ပေါ်တွင် ထွက်ခွာသွားသည်။

စောဂေါ်မုဒိုခြေကန်ချက်၊ လက်သီးတွဲလုံးတွေကြောင့် ဒေါနအောင်အထိနာခဲ့ရ၍ ဒုတိယအချိန်တွင် စောဂေါ်မုဒို၏ ခြေကန်ချက်ကြောင့် ဒေါနအောင်ပြုလဲကာ မယှဉ်ပြိုင်နိုင်၍ စောဂေါ်မုဒိုအလုံးအပိုင်ရရှိသွားသည်။ လေးချိပ်တွင် ထယ်ကြီး (S.T.L)နှင့် သျှင်ရဲထွန်း (အဖြူရောင်သွေးသစ်) တို့ပွဲမှာလည်း လက်ရည်မမျှ၍ သျှင်ရဲထွန်းအနိုင်ရရှိကာ ထွန်းလွင်မိုး(နဂါးမာန်)နှင့် ဆင်ရိုင်းလေး(ရွှေသောင်းရင်း)ပွဲမှာလည်း သရေကျကာ ပရိသတ်အကြိုက်ပွဲကောင်းတစ်ပွဲဖြစ်ခဲ့သည်။ ယင်းပြိုင်ပွဲတွင် မျိုးဆက်သစ်သုံးချိလေးပွဲယှဉ်ပြိုင်ခဲ့ကြသည်။

အထူးသရုပ်ပြပွဲတွင် မြန်မာပြည်ချန်ပီယံဟောင်း ရွှေဝါထွန်း(ရွှေသောင်းရင်း)နှင့် မြန်မာပြည်ချန်ပီယံဟောင်း လုံးချော(သတ္တိ)တို့က မြန်မာ့ရိုးရာလက်ဝှေ့ထိုးလုံးထိုးပေါက်များ ပြသပြီး ဒီန်းမတ်နိုင်ငံသား နီကိုလက်ချီ(ခ) စောထက်မြက်(သတ္တိ) က ရိုးရာလက်ဝှေ့ရေးပြသခဲ့သည်။

အထူးသရုပ်ပြပွဲတွင် မြန်မာပြည်ချန်ပီယံဟောင်း ရွှေဝါထွန်း(ရွှေသောင်းရင်း)နှင့် မြန်မာပြည်ချန်ပီယံဟောင်း လုံးချော(သတ္တိ)တို့က မြန်မာ့ရိုးရာလက်ဝှေ့ထိုးလုံးထိုးပေါက်များ ပြသပြီး ဒီန်းမတ်နိုင်ငံသား နီကိုလက်ချီ(ခ) စောထက်မြက်(သတ္တိ) က ရိုးရာလက်ဝှေ့ရေးပြသခဲ့သည်။

ရန်ကုန်အသင်းသည် ယင်းပွဲစဉ်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ဇူလိုင် ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဖေ့ဘွတ်စ်ပေါ်တွင် ထွက်ခွာသွားသည်။

ရန်ကုန်အသင်းသည် ယင်းပွဲစဉ်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ဇူလိုင် ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဖေ့ဘွတ်စ်ပေါ်တွင် ထွက်ခွာသွားသည်။

ရန်ကုန်အသင်းသည် ယင်းပွဲစဉ်ယှဉ်ပြိုင်ရန် ဇူလိုင် ၂၀ ရက် နံနက်ပိုင်းက ဖေ့ဘွတ်စ်ပေါ်တွင် ထွက်ခွာသွားသည်။

## အေအာရ်တီကုထုံးကိုလက်ခံရရှိသည့် အိတ်ချ်အိုင်ဗွီ လူနာအရေအတွက် နှစ်ဆကျော်တိုးလာ

ရန်ကုန် ဇူလိုင် ၂၀  
မြန်မာနိုင်ငံတွင် ၂၀၁၁ ခုနှစ်နှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ်အတွင်း အိတ်ချ်အိုင်ဗွီ ရောဂါအတွက် စံကုထုံးတစ်ရပ် ဖြစ်သည့် ကာလရှည်ကြာ သောက်သုံးရသည့် အေအာရ်တီကုထုံးကို လက်ခံရရှိနေသည့် အိတ်ချ်အိုင်ဗွီ လူနာအရေအတွက်မှာ နှစ်ဆကျော် တိုးလာခဲ့ကြောင်း နယ်စည်းမခြား ဆရာဝန်များအဖွဲ့ (MSF) က သတင်းကောင်းတစ်ရပ် ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။ (MSF) အဖွဲ့သည် မြန်မာနိုင်ငံတွင် အိတ်ချ်အိုင်ဗွီ ရောဂါ စောင့်ရှောက်ကူညီပေးနေသည့်အဖွဲ့

အစည်းများထဲမှ အကြီးဆုံးအဖွဲ့ တစ်ခုဖြစ်ကာ လူနာဦးရေ ၃၅၀၀၀ ကျော်ကို ကုသပေးနေကြောင်း ၂၀၁၄ ခုနှစ်အကုန်တွင် မြန်မာနိုင်ငံရှိ အေအာရ်တီဆေး သောက်သုံးနေသူ ထက်ဝက်ခန့်အား ပြည်သူပိုင် ကဏ္ဍတွင် ကုသပေးလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

အောင်မြင်မှုများနှင့်အတူ လက်တွေ့တွင် မြန်မာနိုင်ငံ၌ ယနေ့အချိန်အထိ ခန့်မှန်းခြေအားဖြင့် အေအာရ်တီဆေး လိုအပ်နေသူ၏ ထက်ဝက်ခန့်သာ ဆေးကိုလက်ခံရရှိနေသေးကြောင်း အဆိုပါအဖွဲ့က ထုတ်ပြန်ခဲ့သည်။

ကျန်းမာရေးအခြေအနေမှာ တည်ငြိမ်လာမည်ဖြစ်ကာ ၎င်းတို့၏ကိုယ်ခန္ဓာထဲတွင် ရောဂါပိုးတည်ရှိနေဆဲဖြစ်သော်လည်း ကျန်းမာလာပြီး ဆေးမှန်မှန်သောက်နေသမျှ ၎င်းတို့၏ ကိုယ်ပိုင်ဘဝကို ပြန်လည်ရရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကုသမှုပိုင်းတွင် သူနာပြုများ ပိုမိုပါဝင်လာခြင်းသည် မြန်မာနိုင်ငံ၏ လက်ရှိမြို့နယ်နှင့်ကျေးလက်ဒေသတွင် ဆေးဘက်ဆိုင်ရာ နယ်ပယ်အသုံးချနိုင်မှုအား ပိုမိုကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်နိုင်ကြောင်း သိရသည်။

## အများပြည်သူသို့ အသိပေးပန်ကြား

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ ဓာတ်အားခွဲရုံများနှင့် ဓာတ်အားလှိုင်းများကြိုခိုင်မှုရှိစေရန်၊ ဓာတ်လိုက်မှုအန္တရာယ်မှ ကင်းဝေးစေရန်၊ ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုများ လျော့နည်းစေရန်တို့အတွက် ဓာတ်အားလှိုင်းများနှင့်မလွတ်ကင်းသော သစ်ပင်/သစ်ကိုင်းများ ခုတ်ထွင်ရှင်းလင်းခြင်း လုပ်ငန်းနှင့်ဓာတ်အားခွဲရုံများ ထိန်းသိမ်းပြုပြင်ခြင်းလုပ်ငန်းများကို အပတ်စဉ် စနေ၊ တနင်္ဂနွေနေ့တိုင်း ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းသည် သက်ဆိုင်ရာမြို့နယ်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။

ယင်းသို့ ဓာတ်အားခေတ္တပိတ်၍ လုပ်ငန်းဆောင်ရွက်ခြင်းသည် ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးမှုစနစ်အတွင်းရှိ ဓာတ်အားခွဲရုံများနှင့် ဓာတ်အားလှိုင်းများကြိုခိုင်မှုရှိစေရန်၊ ဓာတ်လိုက်မှုအန္တရာယ်ကင်းဝေးစေရန်၊ ဓာတ်အားစနစ်ပိုမိုစိတ်ချရမှုရှိစေရန် စသည်တို့အတွက် မဖြစ်မနေဆောင်ရွက်ရန် လိုအပ်သည့်လုပ်ငန်းစဉ်ဖြစ်ပါသောကြောင့် ဓာတ်အားခေတ္တပိတ်တောက်ခြင်းအား သည်းခံပေးကြပါရန်နှင့် ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုကြောင့် မီးသုံးစွဲသူပြည်သူများအတွက် အခက်အခဲများစွာ ဖြစ်ပေါ်လာနိုင်မှုအပေါ် နားလည်ခွင့်လွှတ်ပေးနိုင်ပါရန် ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်းမှ အများပြည်သူများသို့ အသိပေးပန်ကြားထားကြောင်း သိရသည်။

ရန်ကုန်လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးရေးကော်ပိုရေးရှင်း

## ကျောင်းဆောင်သစ် လွှဲပြောင်းပေးအပ်

ဝက်လက် ဇူလိုင် ၂၀  
စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ဝက်လက်မြို့နယ် မင်းကုန်းကျေးရွာအခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း(ခွဲ)၌ အလှူရှင်မှ ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းသည့် ဇမ္ဗူထွန်းကျောင်းဆောင်သစ်လွှဲပြောင်းပေးအပ်ပွဲအခမ်းအနားကို ဇူလိုင် ၂၆ ရက် နံနက် ၈ နာရီက အဆိုပါကျောင်း၌ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အဆိုပါကျောင်းဆောင်သစ်မှာ အလျားပေ ၉၀ အနံ ပေ ၃၀ရှိပြီး မန္တလေးမြို့မှ အလှူရှင် ဦးခင်မောင်အေးမိသားစု တို့က ငွေကျပ် ၃၀၅ သိန်း အကုန်အကျခံကာ ဆောက်လုပ်လှူဒါန်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

နန်းမြင့်(ဝက်လက်)

# စစ်ကိုင်း၌ ရာဇမဏိစူဠာကောင်းမှုတော်ဘုရားပွဲ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာကျင်းပ

စစ်ကိုင်း ဇူလိုင် ၂၀

မြန်မာနိုင်ငံ၏ တန်ခိုးကြီးဘုရားများတွင် ရာဇမဏိ စူဠာကောင်းမှုတော်ဘုရားကြီးလည်း တစ်ဆူအပါအဝင် ဖြစ်သည်။ ထိုကောင်းမှုတော်စေတီတော်ကြီး၏ ထူးခြားသောပုံသဏ္ဍာန်နှင့် ထင်ရှားသောထူးခြားချက်များကြောင့် တန်ခိုးကြီးမားထင်ရှားကျော်ကြားခြင်း ဖြစ်သည်။ ထိုကောင်းမှုတော်ဘုရားကြီးသည် သာသနာ့နယ်မြေဖြစ်သော စစ်ကိုင်းမြို့တွင် တည်ရှိနေခြင်းကြောင့်လည်း ပို၍ထင်ရှားခြင်းဖြစ်သည်။

ထိုစူဠာမဏိ ကောင်းမှုတော်စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ ဗုဒ္ဓပုဇွန်ယုတ်တော်ကို နှစ်စဉ်ကဆုလှူလှူ တစ်ကြိမ်၊ ဝါဆိုလတွင်တစ်ကြိမ်၊ သီတင်းကျွတ်လတွင် တစ်ကြိမ်၊ တန်ဆောင်မုန်းလတွင် တစ်ကြိမ်နှင့် တပို့တွဲလတွင် တစ်ကြိမ် စုစုပေါင်း၆ကြိမ် ကျင်းပသည်။ ယင်းတို့အနက်မှ သီတင်းကျွတ်နှင့် တန်ဆောင်မုန်းသည် အစည်ကားဆုံး

ပွဲတော်ရက်များဖြစ်သည်။ တန်ဆောင်မုန်းလတွင် ကျင်းပသောပွဲတော်ကို တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၀ ရက်မှလပြည့်နေ့အထိ ဘုရားဖူးများဖြင့် ကြက်ပျံမကျ တိုးမပေါက်အောင် စည်ကားလှက်ရှိသည်။ ဤပွဲတော်တွင် ပျော်ပွဲရွှင်ပွဲများနှင့်အတူ စားသောက်ဆိုင်များ၊ အဝတ်အထည်ဆိုင်များ၊ ကလေးကစားစရာပစ္စည်းများ၊ မီးဖိုချောင်သုံးနှင့် အိမ်သုံး ပစ္စည်းများ၊ တောင်သူသုံးပစ္စည်းများ၊ နီးထည်၊ မြေထည်၊ စဉ့်ထည်ပစ္စည်းများ လာရောက်ရောင်းချသည်ကိုလည်း တွေ့ရှိရသည်။

အထူးသဖြင့် သနပ်ခါးသည် ကောင်းမှုတော်ဘုရားပွဲ၏ထင်ရှားသော ဘုရားပွဲပြန်လက်ဆောင်ပစ္စည်းအဖြစ် လူကြိုက်များသည်။ အစဉ်အလာမပျက် ကျင်းပသော တန်ဆောင်တိုင်ကောင်းမှုတော်ဘုရားပွဲတော်တွင် ရဟန်းရှင်လူ ပြည်သူအများ အေးချမ်းပျော်ရွှင်စွာ ပါဝင်ဆင်နွှဲနေကြသည်မှာ ကြည်နူးစရာဖြစ်ပေသည်။ (၀၇၉)



## ရှေးဟောင်းမဟာအတုလအောင်တော်မူ လာဘာမုန့်ရုပ်ပွားတော်မြတ် မြို့တွင်းသို့အပူဇော်ခံ

ကြို့ပင်ကောက် ဇူလိုင် ၂၀

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး ကြို့ပင်ကောက်မြို့အရှေ့ဘက် မဟာလောကသီရိဘုရားကြီး ဂန္ဓတုဒိုက်အတွင်း ကိန်းဝပ်ပယ်တော်မူသော မဟာအတုလအောင်တော်မူ လာဘာမုန့်ရုပ်ပွားတော်မြတ်အား မြို့အတွင်းသို့ ဒေသစာရီလှည့်လည်ကြွချီအပူဇော်ခံပွဲကို ဇူလိုင် ၂၀ ရက်

တွင် မော်တော်ယာဉ်တန်းများဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပသည်။ နှစ်စဉ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁ ရက်နေ့ ကျောက်တိုင်းမြို့သူမြို့သားများ ဘေးဥပဒ်အန္တရာယ်အပေါင်းမှ ကင်းဝေးစေရန် ရည်သန်လျက် ကြို့ပင်ကောက်မြို့တိုက်ကျောင်းပိဋိတက္ကသိုလ်မှ ဆရာတော်သံဃာတော်များ ဦးဆောင်၍

အရုဏ်တော်ဝတ်အသင်းများ၊ ဂေါပကအဖွဲ့များ၊ ပရိတ်အသင်းများ စုပေါင်း၍ မော်တော်ယာဉ်တန်းများဖြင့် မြို့ပေါ် ၁၀ ရပ်ကွက်သို့ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်အားပင့်ဆောင်၍ ဒေသစာရီကြွချီတော်မူရာ စေတနာရှင် ပြည်သူများက လှူဖွယ်ဝတ္ထုပစ္စည်းများဖြင့် ပူဇော်ခဲ့ကြသည်။ မဟာအတုလ အောင်တော်မူ

လာဘာမုန့်ရုပ်ပွားတော်မြတ်မှာ မြန်မာသက္ကရာဇ် ၅၁၀ ခုနှစ်တွင် အလောင်းစည်သူမင်းကြီး ဖောင်စကြာဖြင့် တိုင်းခန်းလှည့်လည်စဉ် မိုးညိုမြို့နယ် ရေကင်းမြို့ မင်းကြီးရပ်တွင် သစ်ကနက်သားဖြင့် ဘုရားငါးဆူ ထုလုပ်ပူဇော်ခဲ့ရာ ယခုရုပ်ပွားတော်မှာ တစ်ဆူအပါအဝင်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ကိုသက်(ဇီးကုန်း)**

## မီးပုံးပျံလွှတ်ပြိုင်ပွဲနှင့် ရှင်ဥပဂုတ္တမထေရ် ဆီမီးတစ်သိန်း ရေမျောပွဲကျင်းပမည်

ပုသိမ် ဇူလိုင် ၂၀

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့က ကြီးမှူးကျင်းပသော ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် မီးပုံးပျံလွှတ်ပြိုင်ပွဲနှင့် ရှင်ဥပဂုတ္တမထေရ် ဆီမီးတစ်သိန်းရေမျောပွဲကို (တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁၀ ရက်) ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက် ညနေ ၆ နာရီက ပုသိမ်မြို့ ကမ်းနားလမ်းရွှေခင်းသာရင်ပြင် ဝန်မြစ်အတွင်း၌ ရှင်ဥပဂုတ္တမထေရ်ဆီမီးတစ်သိန်းရေမျောပွဲကို ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။

အဆိုပါ မီးပုံးပျံလွှတ်ပြိုင်ပွဲနှင့် ရှင်ဥပဂုတ္တမထေရ် ဆီမီးတစ်သိန်း ရေမျောပူဇော်ပွဲကို ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဝန်ကြီးချုပ် ဦးသိန်းအောင်က အစပြု၍ နှစ်စဉ်တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့၌ ကျင်းပခဲ့သော်လည်း ရွှေ့ကောက်ပွဲအလွန်ကာလ၌ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ပဉ္စမအကြိမ်မြောက် အခမ်းအနားကို (တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်ကျော် ၁၀ ရက်)ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက်တွင် ပြောင်းရွှေ့ကျင်းပရန် စီစဉ်ခဲ့ရသည်။ သို့သော် ယခင်နှစ်များနှင့်မတူ မီးပုံးပျံလွှတ်ပြိုင်ပွဲနှင့် မီးကျည်ဖောက်ပွဲကို ဒီဇင်ဘာ ၅ ရက်တွင် ပုသိမ်ကျောက်တိုင်အားကစားကွင်း၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပြီး ဒီဇင်ဘာ ၆ ရက် ညနေ ၆ နာရီတွင် ဝန်မြစ်အတွင်း၌မြန်မာ့ရိုးရာလှေလှော်ပြိုင်ပွဲ၊ မီးကျည်မီးပန်းပစ်ဖောက်ပွဲ၊ မြန်မာ့ရိုးရာအဆို၊ အက၊ အတီးပြိုင်ပွဲ၊ စတုဒိတာ အကျွေးအမွေးမဏ္ဍပ်များဖြင့် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ပုသိမ်-လှကြည်**

## မိုင်းဆတ်၌ မီးပုံးပျံပြိုင်ပွဲဆုရရှိသူများဆုချီးမြှင့်

မိုင်းဆတ် ဇူလိုင် ၂၀

ရှမ်းပြည်နယ် (အရှေ့ပိုင်း) မိုင်းဆတ်မြို့နယ်၏ (၄၅)ကြိမ်မြောက် တန်ဆောင်တိုင် မီးပုံးပျံပြိုင်ပွဲကို ဇူလိုင် ၂၅ ရက် ည ၈ နာရီက စတင်ကျင်းပရာ ကြယ်ဖြူမီး၊ ဝေဟင်မီး၊ တိုင်းလျှိုင်မီး၊ ရွှေညီအစ်ကိုမီးနှင့် ဘဝဝါမီးအဖွဲ့များ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြပြီး ဇူလိုင် ၂၆ ရက် ညက ပျံလွှားလူငယ်မီး၊ ခေတ်သစ်လူငယ်မီး၊ ချယ်ရီမီး၊ ဆောင်းညမ်းနှင့် ငွေကြယ်မီးအဖွဲ့များ ပါဝင်ယှဉ်ပြိုင်ကြသည်။ ထို့နောက် ဇူလိုင် ၂၆ ရက် ည ၁၁ နာရီခွဲက မီးပုံးပျံပြိုင်ပွဲ ဆုချီးမြှင့်ပွဲအခမ်းအနား ကျင်းပရာ နှစ်သိမ့်ဆုရရှိသည့် မီးပုံးပျံအဖွဲ့ ခုနစ်ဖွဲ့ကို ငွေကျပ်တစ်သိန်းစီဖြင့် မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအေးနိုင်နှင့် တာဝန်ရှိသူတို့ကလည်းကောင်း၊ တတိယဆုရရှိသည့် ချယ်ရီမီးအဖွဲ့ကို

ငွေကျပ် သုံးသိန်း၊ ဒုတိယဆုရရှိသည့် ခေတ်သစ်လူငယ်မီးအဖွဲ့ကို ငွေကျပ်

ငါးသိန်းနှင့် ပထမဆုရရှိသည့် ငွေကြယ်မီးအဖွဲ့ကို ငွေကျပ်ခုနစ်သိန်း

နှင့်ဆုပေးကို နယ်မြေခံတပ်နယ်မှ ဗိုလ်မှူးကြီးသူလှမင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူတို့ကလည်းကောင်း ပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ **(ခရိုင် ပြန်/ဆက်)**



## နှစ်ကျိပ်ရှစ်ဆူဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်များ ကြွချီအပူဇော်ခံ

ဘိုကလေး ဇူလိုင် ၂၀

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ဘိုကလေးမြို့နယ်၏ အကြိမ်(၃၀)မြောက် နှစ်ကျိပ်ရှစ်ဆူ ဗုဒ္ဓရုပ်ပွားတော်မြတ်များ ဒေသစာရီကြွချီအပူဇော်ခံပွဲကို ဘိုကလေးမြို့နယ်တွင် ဇူလိုင် ၂၄ ရက်မှ ၂၈ ရက်အထိ ငါးရက်တိုင်တိုင် ကျင်းပမည်ဖြစ်သည်။

၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင် ဘိုကလေးတံတားဆောက်လုပ်ပြီးစီးခြင်းကို ဂုဏ်ပြုကြိုဆိုသောအားဖြင့် (၂၉)ကြိမ်မြောက် နှစ်ကျိပ်ရှစ်ဆူဘုရားများ အပူဇော်ခံပွဲကို နှစ်စဉ် သုံးရက်မှ နှစ်ရက်တိုးပြီး တန်ဆောင်မုန်းလဆန်း ၁၃၊ ၁၄၊ ၁၅ ရက်၊ လပြည့်ကျော် ၁၊ ၂ ရက် သတ်မှတ်ပြီး ငါးရက်တိုင်တိုင် ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ၂၀၁၅ ခုနှစ်အကြိမ်(၃၀)မြောက် နှစ်ကျိပ်ရှစ်ဆူဘုရားများ အပူဇော်ခံပွဲကျင်းပရာ ဘိုကလေးမြို့ပေါ်ရှိ ရပ်ကွက်ပေါင်း ၁၀ ရပ်ကွက်တွင် စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ မြို့တွင်းမြို့ပြင်အနှံ့ အလှည့်ကျ ဒေသစာရီ ကြွချီအပူဇော်ခံကျင်းပလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။ **မြင့်လွင်(ဘိုကလေး)**

## လူထုဒေါ်အမာ ရာပြည့်စာတမ်းဖတ်ပွဲ ပထမနေ့ကျင်းပ

မန္တလေး ဇူလိုင် ၂၀

မန္တလေးမြို့ ချမ်းအေးသာစံ

မြို့နယ် (၈၄)လမ်း (၃၁)လမ်းထောင့် ဘာ ၂၇ ရက်မွန်းလွဲ ၁ နာရီက လူထုဒေါ်အမာ ရာပြည့်စာတမ်းဖတ်ပွဲ



(ပထမနေ့)ကျင်းပခဲ့သည်။ အခမ်းအနားတွင် ဦးသန်းဌေး (ဆရာသင့်နော်-ဥက္ကဋ္ဌရာလွင်ပြင်)က အခမ်းအနားအဖြစ် ဆောင်ရွက်သည်။ စာတမ်းဖတ်ပွဲတွင် ဒေါ်ခင်နှင်းဦး၏ “စာပေပြတင်းပေါက်က လှစ်ဟပြတဲ့ အိမ်နီးချင်းတို့ဘဝ” စာတမ်းကို ကိုယ်စားဖတ်ကြားသူ ဒေါ်ခင်သီတာလတ်က လည်းကောင်း၊ ဦးအောင်မြင့်ဦး၏ “အယ်ဒီတာ လူထုဒေါ်အမာ” စာတမ်းကို ကိုယ်စားဖတ်ကြားသူ ညီပုလေးကလည်းကောင်း၊ နေယုက “ကဗျာထဲက အမေမာ” စာတမ်းကိုလည်းကောင်း၊ ညီစေမင်းက “ဒေါ်ဒေါ်ရဲ့ ဝီရနဲ့ ပတ်ဝန်းကျင်” စာတမ်းကိုလည်းကောင်း ဖတ်ကြားကြကြောင်း သိရသည်။ **ရွှေလင်းပြည့်စုံ**

## လူထုဒေါ်အမာ ရာပြည့်အထိမ်းအမှတ် စာအုပ်ရောင်းပွဲတော်ကျင်းပ

မန္တလေး ဇူလိုင် ၂၀

သတင်းစာဆရာ စာရေးဆရာမကြီး လူထုဒေါ်အမာ၏ နှစ်(၁၀၀)ပြည့် အထိမ်းအမှတ် စာအုပ်ပြပွဲ၊ ဓာတ်ပုံပြပွဲ၊ စာတမ်းဖတ်ပွဲနှင့် စာအုပ်ရောင်းပွဲတော်ကို ဇူလိုင် ၂၆ ရက်က မန္တလေးမြို့ ချမ်းအေးသာစံမြို့နယ်(၈၄)လမ်းနှင့် (၃၁)လမ်းထောင့်ရှိ ဓမ္မသာလာခန်းမဆောင်၌ ကျင်းပသည်။

အထိမ်းအမှတ်ပြပွဲတွင် ဆရာကိုလေး(အင်းဝဂုဏ်ရည်)နှင့် ဆရာညီပုလေးတို့က အမှတ်တရစကားများပြောကြားသည်။ ထို့နောက်ကျောက်ဆည်မြို့မှ အောင်ဆန်းဇာနည်ဆင်အဖွဲ့နှင့် ကပြဖျော်ဖြေကြသည်။

အဆိုပါ အထိမ်းအမှတ်ပြပွဲတွင် လူထုဒေါ်အမာ၏ပုံရိပ်ကို ဖော်ညွှန်းနေသော ဓာတ်ပုံများ၊ လက်ရေးစာမူများ၊ ရေးသားထုတ်ဝေခဲ့သောစာအုပ်များနှင့် စာအုပ်မျက်နှာဖုံးများကို ပြသထားသည်။

စာအုပ်ပွဲတော်တွင် လူထုဒေါ်အမာ၏ စာအုပ်များကို ၁၅ ရာခိုင်နှုန်း ဈေးလျော့ရောင်းချပေးပြီး အဆိုပါပြပွဲကို ဇူလိုင် ၂၉ ရက်အထိ နံနက် ၉ နာရီမှ ညနေ ၅ နာရီအထိ ခင်းကျင်းပြသထားမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ **ခင်မောင်ငြိမ်း**

# မြေငလျင်လှုပ်မှုကြောင့် ကနီနှင့် ဘုတလင်မြို့တို့မှ ဘုရားစေတီအချို့ ထိခိုက်ပျက်စီး



မုံရွာ ဇူလိုင် ၂၇

မိုးလေဝသနှင့် လေပေဒဏ်ဒဏ်ကြားမှူးဦးစီးဌာန၏ တိုင်းထွာချက်အရ ယနေ့ ညနေ ၃ နာရီ ၄ မိနစ် ၁၈ စက္ကန့်က စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့၏ အနောက်မြောက်ဘက် ၃၅ မိုင်ခန့် ကို ဗဟိုပြုပြီး အင်အား ရစ်ချ်တာစကေး ၅ ဒသမ ၄ အဆင့်ရှိ အင်အားအသင့်အတင့်ရှိသော မြေငလျင်တစ်ခု လှုပ်ခတ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ထိုသို့ ငလျင်လှုပ်ခတ်မှုကြောင့် ငလျင်ဗဟိုချက်နှင့်နီးသော ချင်းတွင်းမြစ်အနောက်ဘက် ယင်းမာပင်ခရိုင်ရှိ ကနီမြို့ပေါ်မှ ရွှေမြင်းဖြူ အရံစေတီတစ်ဆူ၊ ရှင်ပင်စစ်သားစေတီနှင့် အောင်

သိဒ္ဓိစေတီတို့တွင် အက်ကြောင်းများဖြစ်ပေါ်ခြင်း၊ ထီးတော်ယိုင်ခြင်း၊ သီတာဦးစေတီမှာ စိန်ဖူးတော်နှင့် ထီးတော်များမြေခခြင်းများ ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။

ထို့အပြင် မုံရွာခရိုင် ဘုတလင်မြို့နယ် မောင်းထောင်စံပြ ကျေးရွာရှိ မာန်အောင်မြင်ဘုရားဝင်းအတွင်းရှိ မြောက်ဘက်စေတီမှာ ထီးတော်မြေခပြီး တောင်ဘက်စေတီမှာ စိန်ဖူးတော်မြေခခဲ့ကြောင်း၊ ကံဆုံဘုရားစေတီမှာ ထီးတော်တစ်ဝက်မှ ပြတ်ကျခဲ့ကြောင်း သိရသဖြင့် တာဝန်ရှိသူများမှ လိုအပ်သည်များ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

(သတင်းစဉ်)



ကနီမြို့ရှိ ငလျင်ဒဏ်ကြောင့် ပြိုကျပျက်စီးသွားသည့် စေတီများကို တွေ့ရစဉ်။ ဓာတ်ပုံ-သန်းဌေးအောင်(ကနီ)

## ကချင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဖားကန့်ဒေသ မြေစာပုံပြိုကျမှုတွင် ပါဝင်သည့် မိသားစုများအား တွေ့ဆုံအားပေး၍ ထောက်ပံ့ငွေနှင့်ပစ္စည်းများပေးအပ်

မြစ်ကြီးနား ဇူလိုင် ၂၇

ကချင်ပြည်နယ် ဖားကန့်မြို့နယ် ဆိပ်မူကျေးရွာအုပ်စု ကမ်ခမ်စုပေါင်း မြေစာပုံပြိုကျမှုဒဏ်ကြောင့် ပါဝင်သည့် မိသားစုများအား တွေ့ဆုံအားပေး၍ ထောက်ပံ့ငွေနှင့်ပစ္စည်းများပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

ဖြင့် ယနေ့အထိ ရှာဖွေလျက်ရှိသည်။ (အောက်ပုံ)

ယနေ့နံနက်ပိုင်းတွင် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးလွင်ဇော်နှင့် အဖွဲ့သည် ဖားကန့်ဒေသ မြေစာပုံပြိုကျမှုဒဏ်ကြောင့် ပါဝင်သည့် မိသားစုများအား တွေ့ဆုံအားပေး၍ ထောက်ပံ့ငွေနှင့်ပစ္စည်းများပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။



ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် တောင်းကျေးကျေးရွာ မဏိသုခဘုန်းတော်ကြီးကျောင်း၌ မြေစာပုံပြိုကျမှုဒဏ်ကြောင့် ပါဝင်သည့် မိသားစုများနှင့်တွေ့ဆုံပြီး အားပေး စကားပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက မိသားစုများကို ထောက်ပံ့ငွေများပေးအပ်ရာ ရှာဖွေတွေ့ရှိသည့် သေဆုံးသူ ၁၁၄ ဦးအတွက် ကချင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့မှ တစ်ဦးလျှင်ငွေကျပ် တစ်သိန်းနှုန်းဖြင့် စုစုပေါင်း ငွေကျပ် ၁၁၄ သိန်း၊ သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာနနှင့် ကျောက်မျက်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းမှ တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ် သုံးသိန်းနှုန်းဖြင့် ငွေကျပ် ၃၄၂ သိန်း၊ လူမှုဝန်ထမ်း၊ ကယ်ဆယ်ရေးနှင့် ပြန်လည်နေရာချထားရေးဝန်ကြီးဌာနနှင့် မြန်မာနိုင်ငံကြက်ခြေနီအသင်းတို့က သေဆုံးသူများမှ အမည်သိ မိသားစုဝင် ၈၃ ဦးအတွက် တစ်ဦးလျှင် ငွေကျပ် တစ်သိန်းနှုန်းဖြင့် စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၈၃ သိန်း၊ ပြည်နယ်လူဝင်မှုကြီးကြပ်ရေးနှင့် အမျိုးသားမှတ်ပုံတင်ရေးဦးစီးဌာနက ငွေကျပ် နှစ်သိန်းတို့ဖြင့် စုစုပေါင်းငွေကျပ် ၆၂၄ သိန်းနှင့် မြို့နယ်မှ ဆန် ၁၁၄ အိတ်နှင့် ဆီ ၂၂၈ ပိဿာတို့ကို ထောက်ပံ့ပေးအပ်ကြသည်။ (အပေါ်ပုံ)

ယင်းနောက် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်နှင့်အဖွဲ့သည် ဆိပ်မူကျေးရွာ၌ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ဘဏ္ဍာနှစ် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးရေးနှင့် ဆင်းရဲနွမ်းပါးမှုလျှော့ချရေး ရန်ပုံငွေ ကျပ်သိန်း ၂၅၀၀ ဖြင့် တည်ဆောက်လျက်ရှိသည့် ဝေခါချောင်းကူး တံတားတည်ဆောက်နေမှုကို ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

(ပြည်နယ် ပြန်/ဆက်)







**ဇူလိုင် ၂၆ ရက် ညက အလိုမြို့နယ် ဧရာဝတီရပ်ကွက် ကမ်းနားလမ်းအတိုင်းအလိုမြို့နယ်မှ လမ်းမတော်မြို့နယ်ဘက်သို့ ယာဉ်မောင်း ဦးနေလင်းဦး မောင်းနှင်သည့် EE/--- အငှားယာဉ်သည် သခင်မြ ပန်းခြံရွှေအောက်၌ အရှိန်မထိန်းနိုင်မှုကြောင့် လမ်းဘေးရှိသစ်ပင်ကို ဝင်ရောက်တိုက်မိပြီး ပက်လက် လန်တိမ်းမောက်နေမှုကို တွေ့ရစဉ်။**

### မတော်တဆ ဖုန်းပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွား

**ဘောဂလီ ဇူလိုင် ၂၇**  
ကရင်ပြည်နယ် ဘားအံခရိုင် ဘောဂလီမြို့ ရေသိုးလေးကျေးရွာ၌ ဇူလိုင် ၂၂ ရက် ညနေ ၄ နာရီက ဖုန်းပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါနေ့က NGO အဖွဲ့များ၊ ကျေးရွာအုပ်ချုပ်ရေးမှူးများနှင့် ကျေးရွာနေပြည်သူများ အစည်းအဝေးကျင်းပနေစဉ် အစည်းအဝေးသို့ မိခင်နှင့်အတူပါလာသော ကလေးငယ်က ဖုန်းကို ကစားနေသဖြင့် မိခင်က ပြန်လည် ကောက်ယူပြီး စားပွဲပေါ်သို့ထင်စဉ် ပေါက်ကွဲမှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်းနှင့် ဖုန်းပေါက်ကွဲမှုကြောင့် တစ်စုံတစ်ဦးမျှ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရရှိမှုမရှိကြောင်း သိရသည်။

### မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့် လုပ်သေနှုတ်ဖမ်းဆီးရမိ

**နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၇**  
မူးယစ်ဆေးဝါး (၃၀) တာချိလိတ်မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ ပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဇူလိုင် ၂၅ ရက်က တာချိလိတ်မြို့ ဝမ်လုံးကျေးရွာအုပ်စု လွယ်စတုံ(အပေါ်) ကျေးရွာရှိ လော်ဖာ၏ နေအိမ်ကို ဝင်ရောက်ရှာဖွေရာ ၎င်းနှင့် မဘူးဒေတို့နှစ်ဦးအား ဘီနီယို ၀ ဒသမ ၀၀၀၀၀ ကီလို၊ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၇၄ ပြားနှင့် သစ်သားလက်ကိုင် လေးလက်မနှင့် ပြောင်းအရွယ် ၁၀ လက်မခန့်ရှိ လုပ်သေနှုတ်တစ်လက်တို့ကို သိမ်းဆည်းရမိသည်။ အလားတူ ဇူလိုင် ၂၅ ရက်က ကွတ်ခိုင်-ကောင်း

### လဲချားမြို့၌ မူးယစ်ဆေးဝါးများ သိမ်းဆည်းရမိ

**လဲချား ဇူလိုင် ၂၇**  
ရှမ်းပြည်နယ် (တောင်ပိုင်း) လဲချားမြို့၌ မြို့မရဲစခန်းမှ ဒုရဲအုပ် ရှင်းထွဋ်နောင် ဦးစီးသည့် ရဲတပ်ဖွဲ့ ဝင်များနှင့် သက်သေများပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် ဇူလိုင် ၂၆ ရက် နံနက် ၉ နာရီခွဲခန့်က လဲချား-တောင်ကြီး မျိုးဆက်သစ် ယာဉ်ငယ် ဝိတ်အန်း၌ သတင်းအရ စောင့်ဆိုင်းနေစဉ် တောင်ကြီးသို့သွားရန် ကား ဝိတ်သို့ ရောက်ရှိလာသော စွမ်းထက်လင်းနှင့် စည်သူအောင်တို့ နှစ်ဦးအား ရှာဖွေရာ စွမ်းထက်လင်း ကိုင်ဆောင်ထားသော လက်ဆွဲအိတ်

### မူးယစ်ဆေးဝါးများ ဖမ်းဆီးရမိ

**နေပြည်တော် ဇူလိုင် ၂၇**  
မူးယစ်ဆေးဝါး (၂၄) လားရှိုးမှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်း အဖွဲ့သည် ဇူလိုင် ၂၅ ရက်က မုဆယ်မှ မန္တလေးသို့ ယာဉ်မောင်း ဦးစိုးသိန်း မောင်းနှင်လာသည့် ရွှေလီဦး ခရီးသည်တင်ဖုန်လှယာဉ်ကို ရှာဖွေရာ ခွဲအမှတ်(၉)တွင် လိုက်ပါလာသူ ခရီးသည် မခိုင်နိုင်မြင့်နှင့် ခွဲအမှတ်(၁၀)တွင် လိုက်ပါလာသူ ခရီးသည် မနီနိုင်တို့ နှစ်ဦးအလယ် ရှိ ၎င်းတို့နှစ်ဦးအမည်နှင့် ခွဲအမှတ် လေဘယ်ကတ်များ ချိတ်ဆွဲထားသည့် ကျောပိုးအိတ်အတွင်းမှ ဘီနီယို



**မခိုင်နိုင်မြင့်နှင့် မနီနိုင်တို့နှစ်ဦးအား ဖမ်းဆီးရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။**

အလေးချိန် ၀ ဒသမ ၁၉၂ ကီလို နှင့် လက်ကိုင်ဖုန်းတစ်လုံးတို့ကို လည်းကောင်း၊ အလားတူ ဇူလိုင် ၂၅ ရက်က ချမ်းမြသာစည်မြို့နယ် ၈၅-၄ (၅၀×၅၀) လမ်းကြားလမ်းသွယ်(၃) ထွန်တုံးရပ်ကွက်ရှိ သန်းဌေး၏ နေအိမ်ကို ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၄၆၀ ကို သိမ်းဆည်းရမိခဲ့သည်။

ဇူလိုင် ၂၆ ရက်က ကမာရွတ်မြို့မရဲစခန်းသို့ အောင်နိုင်ဝင်းသည် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများနှင့်အတူ လာရောက် အဖမ်းခံကြောင်း အကြောင်းကြားချက်အရ ၎င်းအား ရှာဖွေရာ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၄၀၄ ပြားနှင့် ၎င်းနေထိုင်သည့် သွယ်မြို့နယ် (၁)ရပ်ကွက် ဇေယျာမင်္ဂလာလမ်း တိုက်(၂၁) ငါးလွှာ၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးမူနာ ၀ ဒသမ ၀၀၀၇၄ ကီလို ထပ်မံသိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ၎င်းတို့အား မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။

### ပခုက္ကူမြို့၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ ဖြန့်ဖြူးနေသူကို ဖမ်းဆီး

**ပခုက္ကူ ဇူလိုင် ၂၇**  
ပခုက္ကူမြို့ စက်မှုဇုန်(၆)လမ်း၌ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ ဖြန့်ဖြူး ရောင်းချနေသူတစ်ဦးကို ဇူလိုင် ၂၆ ရက်က ဖမ်းဆီးရမိခဲ့ကြောင်း ပခုက္ကူခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူးရုံးမှ သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ ဇူလိုင် ၂၆ ရက် ည ၁၁ နာရီက ပခုက္ကူခရိုင် မှုခင်းနှိမ်နင်းရေးဌာနစိတ်မှ ဒုရဲအုပ်အုန်းရွှေနှင့်အဖွဲ့သည် သက်သေများနှင့်အတူ မူးယစ်ဆေးဝါးရောင်းဝယ်နေကြောင်းသတင်းအရ စက်မှုဇုန်(၆)လမ်း ဇုန်လည်ထမ်းဆိုင်အနီးမှ စောင့်ဆိုင်းနေစဉ် စက်မှုဇုန်(၉)လမ်းဘက်မှ (၆)လမ်းဘက်သို့ ၃၂၂၂/--- ပင်ဘို ၁၁၀ ဆိုင်ကယ်မောင်းနှင်လာသူကို ရပ်တန့်စစ်ဆေးရာ ဆိုင်ကယ်စီးနင်းလာသူမှာ ပြည့်ဖြူးအောင်(ခ) အောင်ပု(၂၂ နှစ်) ပခုက္ကူမြို့

နေသူဖြစ်ပြီး ၎င်းဝတ်ဆင်ထားသော အင်္ကျီအတွင်းမှ စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၉ ပြားကို ရှာဖွေတွေ့ရှိသိမ်းဆည်းရမိခဲ့ပြီး ၎င်း၏ထွက်ဆိုင်ချက်အရ ထိုဆေးပြားများကို စက်မှုဇုန်(၉)လမ်း ခေါ်သင်း(၄၃ နှစ်)က စက်မှုဇုန်(၆)လမ်း၌ စောင့်နေသော အမည်မသိလူငယ်နှစ်ဦးထံသို့ပေးရန်ပြော၍ သယ်ဆောင်လာစဉ် ဖမ်းဆီးခံရခြင်းဖြစ်ကြောင်း စစ်ဆေးချက်အရ သိရသည်။

ဖြစ်စဉ်နှင့်ပတ်သက်၍ ပြည့်ဖြူးအောင်(ခ)အောင်ပုနှင့် ခေါ်သင်းတို့ နှစ်ဦးကို ပခုက္ကူမြို့နယ် မြို့မရဲစခန်းက အမှုဖွင့်အရေးယူထားကြောင်း သိရသည်။ **ကျော်ဇေယျ**

<p><b>ဖောင်းကြွန်းပါတ်ပြားပျောက် လျှောက်ထားခြင်း</b> ယာဉ်အမှတ် 3I/2285 ၏ ဖောင်းကြွန်း ပါတ်ပြားပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင် ဖောင်းကြွန်းပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညနုခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း) သန့်လျှပ်မြို့</p>	<p><b>အိမ်ရောင်းမည်</b> မြေညီထပ် ၁၂' x ၄၀' x ၃၀' (အခန်းမ ၅၆)၊ ၄၃လမ်း၊ မဟာဗန္ဓုလမ်းနှင့် ကုန်သည်လမ်းကြား၊ ဗိုလ်တောင် မြို့နယ်။ ရောင်းဈေး - ကျပ် သိန်း ၁၁၀၀ ဆက်သွယ်ရန်ဖုန်း - ၀၁-၃၉၂၄၀၆ ၀၉-၅၀၇၀၃၄၃ ၀၉-၅၀၅၄၀၁၇၆</p>
<p><b>အများသိစေရန် ကြေညာချက်</b> ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မှော်ဘီမြို့နယ်၊ မှော်ဘီမြို့၊ မြို့မ(၂)တန်းချုပ်ကွက်ရှိ မှော်ဘီမြို့နယ်ထုတ်လုပ်ထားသော အိမ်ယာအချက်အလက်အစုံ ချထားပေးသော ခေါ်သမှုရရှိမီ အမည်ပေါက် အိမ်ယာအဆင့် (BR)၊ အိမ်ယာအမှတ်(၉)၊ ဧရိယာ (၀.၀၆)ဧကရှိ မြေကွက်ကို (၃-၈-၂၀၁၄)နေ့ကတည်းက ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေက အပြီးအပိုင်ဝယ်ယူကာ လက်ဝယ်ထားရှိ ပိုင်ဆိုင်ထားသောမြေကွက်ဖြစ်ပါသည်။ အဆိုပါ မြေကွက်ကို ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေသိရှိသဘောတူညီခြင်းမရှိဘဲ မည်သူတစ်ဦးတစ်ယောက် ကမ္ဘာ့ ရောင်းချခြင်း၊ ပေါင်နှံခြင်း၊ ပေးကမ်းခြင်း၊ အခြားတစ်ခုခုနည်းဖြင့် လွှဲပြောင်းခြင်းတို့ မပြုလုပ်ရန် နှင့် ထိုသို့ ပြုလုပ်လာပါကလည်း လက်ခံဆောင်ရွက်ခြင်းမပြုလုပ်ကြပါရန် သတိပေး ကြေညာအပ်ပါသည်။ ထိုသို့ ပြုမူ ဆောင်ရွက်သည်ကို သိရှိရပါက ဥပဒေနှင့် အညီ အရေးယူ ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း အများ သိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ <b>လွှဲအပ်ညွှန်ကြားချက်များအရ -</b> <b>ဦးထွန်းအောင် (ငါးဆင့်ကျောင်း)</b> တရားလွှတ်တော်ရှေ့နေ(စဉ်-၈၀၂၉) <b>Leader: Htun Associates Law Firm</b> ၀၉-၅၀၅၄၀၁၇၆</p>	

**ဖိတ်ခေါ်ခြင်း**  
နှစ်နိုင်ငံချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှုအရ တရုတ်ပြည်သူ့ သမ္မတနိုင်ငံမှကူညီသော LED Display Board များကို အမျိုးသားဇာတ်ရုံ(ရန်ကုန်)တွင် တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ပြီးမြောက်ပြီဖြစ်၍ စမ်းသပ်ပြသမှုကို အဆိုပါဇာတ်ရုံ၌ ၂၈-၁၁-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့) ညနေ ၆နာရီတွင် ဆောင်ရွက်မည်ဖြစ်ပါသည်။ စမ်းသပ်ပြသမှုတွင် (၂၇)ကြိမ်မြောက် အရှေ့တောင်အာရှ အားကစားပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲအခမ်းအနား မှတ်တမ်းတင် DVD ကို နှစ်နာရီကြာ ပြသသွားမည်ဖြစ်၍ စိတ်ပါဝင်စားသူများအနေဖြင့် အခမဲ့ လာရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါကြောင်း ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

**အနုပညာဦးစီးဌာန**

**Beauty Salon တွင်ခန့်ထားရန် ပန်ထမ်းအလိုရှိသည်။**

**1. Manager Female(1)post**

- တရုတ်စကားပြောအသင့်အတင့် တတ်ကျွမ်းရမည်။
- ဘွဲ့ရဖြစ်ရမည်။
- လုပ်သက်(၂)နှစ် ရှိရမည်။
- ရုပ်ရည်ပြေပြစ်၍ ဆက်ဆံရေးကောင်းမွန်သူဖြစ်ရမည်။
- Beauty Salon တွင် လုပ်ကိုင်ဖူးသူအား ဦးစားပေးမည်။

လျှောက်ထားလိုသူများသည် **CV Form** မှတ်ပုံတင်/သန့်ခေါင်းစာရင်း/ရပ်ကွက်နှင့် ရဲစခန်းထောက်ခံစာမိတ္တူ၊ ပညာအရည်အချင်း အထောက်အထားမိတ္တူ၊ လိုင်စင်စာတံပုံ(၂)နှင့်အတူ **(D-2)**၊ ရွှေအင်ကြင်းရိပ်မွန်ကုန်ခံ၊ သုဝဏ္ဏလမ်းဆုံ၊ သယ်နန်းကျွန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့သို့ လာရောက် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
**E-mail, johnnwinn1981@gmail.com**

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**  
ကျွန်တော် မောင်နိုင်လင်း ၉/၂၂၃၄(နိုင်)၁၇၄၅၆၂ ၏ နိုင်ငံကူးလတ်မှတ်ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိပါက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။  
**ဖုန်း-၀၉-၇၀၄၅၃၈၃၅၁**

### ကျောက်မြေနှင့် လားရှိုးမြို့တို့၌ ချိန်ကိုက်မိုင်းများတွေ့ရှိ၊ တာဝန်ရှိသူများက အချိန်မီဖယ်ရှားရင်းလင်းနိုင်ခဲ့

နေပြည်တော် နိုဝင်ဘာ ၂၇  
ရှမ်းပြည်နယ် ကျောက်မြေ၊ ရပ်ကွက်(၁) Green Luck ဓာတ်ဆီဆိုင်ဆိပ်ခန့်အနီးရှိ ပီပီတစ်ဝက်ပြတ် သဲပုံးပေါ်၌ နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက် ည ၈ နာရီ မိနစ် ၂၀ က မသင်္ကာဖွယ် ကတ်ထုပုံးတစ်ပုံးအတွင်း၌ အနီရောင်မီးလင်းနေကြောင်း တွေ့ရှိသဖြင့် (အောက်ပုံ) ဓာတ်ဆီဆိုင်နှင့် ပေ ၃၀ ခန့်အကွာရှိ အုတ်ခုံပေါ်သို့ ရွှေ့ပြောင်းခဲ့ပြီး ကျောက်မြေမရဲစခန်း မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ နယ်မြေခံတပ်မှ တပ်မတော်သား

များနှင့် စစ်မြေပြင် အင်ဂျင်နီယာတပ်မှ တပ်မတော်သား များ ပူးပေါင်း၍ ဖောက်ခွဲရင်းလင်းခဲ့ရာ ကတ်ထုပုံးအတွင်း မှ အမြင့် ငါးလက်မရှိ TNT ၂၀၀ ဂရမ် ယမ်းတုံး လေးတုံး၊ (၂x၁)လက်မခန့်ရှိ သံတိုက်သံစန့်ဆီဘူး လေးဘူးခန့်၊ ဒစ်ဂျစ်တယ်ချိန်ကိုက်နာရီတစ်လုံး၊ ကိုးဦးတော်စုံ နှစ်လုံး နှင့် အရှည် နှစ်ပေခန့်ရှိ ယမ်းကြိုးနှစ်ထပ်ချောင်းတို့ တွေ့ရှိသိမ်းဆည်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ထို့အပြင် နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက် နံနက် ၈ နာရီ ၁၀ မိနစ်ကလည်း ရှမ်းပြည်နယ် လားရှိုးမြို့ ရပ်ကွက်(၉)



ဘူတာရုံပန်းခြံအစဉ်းဘေး ချုံပုတ်အစဉ်း၌ ကြပ်ကြပ် အိတ်အမည်းရောင်ဖြင့် ထုပ်ထားသည့် ချိန်ကိုက်မိုင်းဟု ယူဆရသောအထုပ်တစ်ထုပ် မသင်္ကာဖွယ်တွေ့ရှိရ သဖြင့် (အပေါ်ပုံ) နယ်မြေခံရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၊ စစ်မြေပြင် အင်ဂျင်နီယာတပ်မှ တပ်မတော်သားများနှင့် နယ်မြေခံ တပ်မှ တပ်မတော်သားများပူးပေါင်း၍ ရှမ်းလင်းခဲရာ အိတ်အတွင်းမှ အလျား ရှစ်လက်မ၊ အမြင့် ခြောက် လက်မခန့်ရှိ ကတ်ထုစက္ကူပုံးအတွင်း၌ (၄x၂၁) လက်မ ခန့်ရှိ TNT ၂၀၀ ဂရမ်ခန့်ရှိ ယမ်းတုံး လေးတုံး၊ အရှည်



### သေဆုံးသူကို သားဖြစ်သူဟုထင်၍ ရက်လည်ဝတ်ပြု ဆုတောင်းသည့်နေ့တွင် သားဖြစ်သူ နေအိမ်ပြန်ရောက်လာမှု ပန်းမော်မြို့၌ဖြစ်ပေါ်

ပန်းမော် နိုဝင်ဘာ ၂၇  
ကချင်ပြည်နယ် ပန်းမော်မြို့ ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီးဝင်းအတွင်း ဇရပ် ပေါ်၌ သေဆုံးသူ အမျိုးသားတစ်ဦး ကို သားဖြစ်သူဟုထင်၍ အသုဘ ချခဲ့ပြီး ရက်လည်ဝတ်ပြု ဆုတောင်းသည့်နေ့တွင် သားဖြစ်သူ နေအိမ်သို့ ပြန်ရောက်လာခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ ဖြစ်စဉ်မှာ နိုဝင်ဘာ ၂၃ ရက် နံနက် ၅ နာရီက ပြည်သူ့ဆေးရုံကြီး

ဝင်းအတွင်းရှိ ရင်ခွဲရုံ(မော်ကြူရီ) အနီး ဇရပ်ပေါ်၌ လူငယ်တစ်ဦး သေဆုံးခဲ့သဖြင့် စခန်းမှူးဒုရဲမှူး အေးနိုင်ဦးနှင့် ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် သက်သေများနှင့်အတူ သွားရောက် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးခဲ့ရာ ဇရပ်ပေါ်၌ အမျိုးသားတစ်ဦး မှောက်လျက်ဖြင့် သေဆုံးနေသည်ကို တွေ့ရှိရသည်။ သေဆုံးသူ၏ အမည် နေရပ်လိပ်စာ တို့ကို စုံစမ်းခဲ့ရာ မောင်လစွန် ဆန်အောင် (၂၄ နှစ်) ပန်းမော်မြို့ (ညပ-၅၁၂) ကချင်စုရပ် ဆေးရုံ ကြီးလမ်း နေထိုင်သူဖြစ်ကြောင်း ငှင်း၏ မိသားစုက ပြောပြ၍ သိရှိရ ပြီး အလောင်းကို ရဲဆေးစာဖြင့် ဆေးရုံကြီးသို့ ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ရာ အမှုနှင့်ပတ်သက်၍ ဓမ္မတာ အတိုင်းသေဆုံးခြင်း ဟုတ် မဟုတ် သေမှု သေခင်းဖွင့်လှစ် စစ်ဆေး ပေးရန် ဒုရဲအုပ် ကျော်မြတ်သူ က တရားလိုပြုလုပ် တိုင်တန်းခဲ့ သဖြင့် မြို့မရဲစခန်းက သေမှု

### သေခင်းဖွင့်၍ စစ်ဆေးအရေးယူ ခဲ့သည်။

သေဆုံးသူ၏ မိခင် ဒေါ်လှဇော် ဦးစိုးဝေသည် နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၄၅ မိနစ်က ၎င်း၏ ခြောက်လသား အရွယ်သားငယ်နှင့်အတူ ဘူးကွဲတောင်ပေါ်၌ တောင်ယာလုပ်ကိုင်၍ အိမ်သို့ပြန်လာရာ ဟိုင်းဆင်ဟုယူဆရသော တောင်ဆင်ရိုင်းတစ်ကောင်က ဝင်ရောက်ရန်မူခဲ့သဖြင့် အခင်းဖြစ်နေရာတွင် သားအဖနှစ်ဦးစလုံး သေဆုံး ခဲ့သည်။ ၎င်းတို့အား ရန်မူခဲ့သော တောင်ဆင်ရိုင်းမှာ အုပ်စုဖြင့် လှည့်လည်သွား လာနေသော ဆင်ရိုင်းအုပ်စုမှ တစ်ကောင်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ယင်းဆင်ရိုင်း အုပ်စုတွင် အကောင် ၂၀ ခန့်ရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းရကြောင်း၊ ယခုအခါ တော တောင်များတွင် အစာရေစာရှားပါးမှုများကြောင့် ရွာပတ်ဝန်းကျင် အနီး အနားတောင်ယာများသို့ လာရောက်စားသောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဒေသခံ ပြည်သူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ သိရသည်။

### ဆင်နင်း၍ သားအဖနှစ်ဦးသေဆုံး

ငွေဆောင် နိုဝင်ဘာ ၂၇  
ငွေဆောင်မြို့ အမှတ် ၄ ရပ်ကွက် ဘူးကွဲတွင် နေထိုင်သူ ဦးစိုးဝေသည် နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက် မွန်းလွဲ ၂ နာရီ ၄၅ မိနစ်က ၎င်း၏ ခြောက်လသား အရွယ်သားငယ်နှင့်အတူ ဘူးကွဲတောင်ပေါ်၌ တောင်ယာလုပ်ကိုင်၍ အိမ်သို့ပြန်လာရာ ဟိုင်းဆင်ဟုယူဆရသော တောင်ဆင်ရိုင်းတစ်ကောင်က ဝင်ရောက်ရန်မူခဲ့သဖြင့် အခင်းဖြစ်နေရာတွင် သားအဖနှစ်ဦးစလုံး သေဆုံး ခဲ့သည်။ ၎င်းတို့အား ရန်မူခဲ့သော တောင်ဆင်ရိုင်းမှာ အုပ်စုဖြင့် လှည့်လည်သွား လာနေသော ဆင်ရိုင်းအုပ်စုမှ တစ်ကောင်ဖြစ်ကြောင်းနှင့် ယင်းဆင်ရိုင်း အုပ်စုတွင် အကောင် ၂၀ ခန့်ရှိမည်ဟု ခန့်မှန်းရကြောင်း၊ ယခုအခါ တော တောင်များတွင် အစာရေစာရှားပါးမှုများကြောင့် ရွာပတ်ဝန်းကျင် အနီး အနားတောင်ယာများသို့ လာရောက်စားသောက်ခြင်းဖြစ်ကြောင်း ဒေသခံ ပြည်သူတစ်ဦး၏ ပြောကြားချက်အရ သိရသည်။

သီရိစန္ဒာဆေးကုခန်းအဖြစ် စတင်တည်ထောင်ခဲ့သည်မှာ ၂၀၀၆ ခုနှစ်တွင် နှစ်ပေါင်း(၄၀) ပြည့်မြောက်မည် ဖြစ်ပါသည်။ စတင်တည်ထောင်စဉ် ၁၉၇၆ ခုနှစ်မှ စတင်ပြီး ယနေ့အထိ ဝန်ထမ်းအဖြစ်သော်လည်းကောင်း အချိန်ပိုင်းဆရာဝန် အထူးကု ဆရာဝန်များအဖြစ်သော်လည်းကောင်း လုပ်ကိုင်ခဲ့သူများအားလုံး ပြန်လည်ဆုံတွေ့နိုင်ရန် စီစဉ်လျက်ရှိပါသည်။ ပတ္တာမြားရတုတွင် အားလုံး စုံစုံညီညီ တွေ့ဆုံနိုင်ရန် အောက်ပါဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်ပေးကြပါရန် လေးစားစွာဖြင့် အသိပေးပါသည်။

**သီရိစန္ဒာရုံးချုပ် - ၀၁-၆၄၄၀၀၀၊ ၆၄၄၁၆၆၊ ၆၄၅၂၈၉**

### နှစ်(၅၀)ပြည့် ရွှေရတုအထိမ်းအမှတ် မွေးနေ့ဆုတောင်း

မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ်နေ နယူးရွှေစင် စိန်ရွှေရတနာဆိုင်များပိုင်ရှင် ဒေါ်ခင်လေးရီ၏ နှစ်(၅၀)ပြည့်မွေးနေ့ ရွှေရတု အထိမ်းအမှတ်အဖြစ် ၁၅-၁၁-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့)တွင် ကျိုက္ကလုံမင်းကျောင်း၌ -

၁။ ကျိုက္ကလုံမင်းကျောင်းဆွမ်းစားဆောင်သစ် ဘုရားခန်းလှူဒါန်းခြင်း၊

၂။ မင်္ဂလာဒုံမြို့နယ် ကျောင်းတိုက်များမှ သံဃာတော် ၅၁ ပါးအား သင်္ကန်းနှင့် တကလှူဖွယ်ပစ္စည်းစုံ ဆက်ကပ် ခြင်း၊

၃။ ၁၆-၁၁-၂၀၁၅ရက်(တနင်္လာနေ့)တွင် သဘာဝတရားရိပ်သာ(သန်လျင်)မှ သံဃာတော်များအား နံနက် ဆွမ်းဆက် ကပ်ခြင်း၊ လူပုဂ္ဂိုလ်၂၀၀၀ကျော်အား နံနက်စာထမ်းနှင့် နေ့လယ်စာ အဟာရကျွေးမွေးလှူဒါန်းခြင်းပြုရသော အကျိုးအားကြောင့် မိသားစုနှင့်အတူ နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် စိတ်၏ချမ်းသာခြင်း၊ ကိုယ်၏ကျန်းမာခြင်းတို့ဖြင့် ပြီးပြည့်စုံပြီး သာသနာ့အကျိုး ဆတတ်ထမ်းပိုးပြုနိုင်ကြပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ခင်ပွန်း - ဦးစိုးမြင့်(ခ)ဆရာစိုး (IEC ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်းအုပ်ကြီး)  
 သားကြီး - ဒေါက်တာဟိန်းသူ (နယူးရွှေစင် စိန်ရွှေရတနာဆိုင် ဆိုင်အမှတ်-၁)  
 သားငယ် - ကိုစွမ်းလူ (နယူးရွှေစင် စိန်ရွှေရတနာဆိုင် ဆိုင်အမှတ်-၂)  
 သမီး - မမိတာရွှေ (Grade-10, TTC)

(နယူးရွှေစင်မိသားစု-မင်္ဂလာဒုံ)

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**

ကျွန်ုပ်မ မမျိုးမြတ်သူအစိမ်း ၁၄/ကခန (နိုင်)၀၉၄၅၅၄ ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၄၅၀၀၄၁၅၂

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**

ကျွန်ုပ်မ မအိမ်မင်းဝင်း၏ PP No. 821743 သည် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၇၉၄၉၄၈၁၆၇

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**

ကျွန်တော်တို့ ကျွန်တော် အောင်မြ ၉/တသန(နိုင်)၁၄၇၆၉၁ ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၉၇၃၀၆၇၃၃၇

**ပျောက်ဆုံးကြောင်း**

ကျွန်တော် အောင်မြ ၉/တသန(နိုင်)၁၄၇၆၉၁ ၏ နိုင်ငံကူးလက်မှတ် ပျောက်ဆုံးသွားပါသဖြင့် တွေ့ရှိက အကြောင်းကြားပေးပါရန်။

ဖုန်း-၀၉-၉၇၃၀၆၇၃၃၇

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာ**

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ်-၁၇၊ မြေကွက်အမှတ်-၇၇၇၊ လူနေရပ်ကွက်အမှတ်-၂၊ ရပ်ကွက်၊ ငထင်ငယ်လမ်း၊ မြေကွက်အမှတ်-၁၇/၇၇၇/သကမ) (အလားအမျိုးအစား ပေ ၄၀)ကျယ်ဝန်းသော မြေကွက်အား ကျွန်ုပ်၏အမည်ပေး ခေါ်ကွင်းမှန် ပေးအပ်(ခ)ဖွဲ့နေဟောင်း(၁/ပပစာ(ဇယ)၀၀၀၀၀၀)က အရောင်း အဝယ်ဆက်စပ်စာချုပ်အဆက် ဆက်ဖြင့် ဝယ်ယူထားပြီးဖြစ်ပါသည်။ ယခုအခါ သက်ဆိုင်ရာအဖွဲ့အစည်းအသီးသီးနှင့် ရန်ကုန်မြို့ တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ(မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန)တွင် ဂရုသစ်လျှောက် ထားခြင်း၊ ဂရုသစ်လျှောက်ပြောင်းခြင်း၊ မြေတိုင်းတာခြင်း၊ မြေပေးပို့ခံခြင်း၊ စီမံဆောင်ရွက်ခြင်းများ ပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများရှိပါက (၇)ရက်အတွင်း တွန့်ပြန်ထိမ်းသိန်း သို့မဟုတ် ကန့် ကွက်နိုင်ပါကြောင်းအသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။

ဦးညီညီ၊ အထက်တန်းရွှေနေ(လှိုင်စင်အမှတ်-၉၀၈၉)  
 အမှတ်(၂)၊ ဦးရွှေရန်လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ပုဂံရွှေတောင်မြို့နယ်။  
 ဖုန်း-၀၉-၂၅၂၅၀၅၂၅၀

### ကျွန်းလှမြို့နယ်အတွင်း စပါးနှင့် အခြားသီးနှံများ အောင်မြင်

ကျွန်းလှ ဇူလိုင် ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ကျွန်းလှမြို့နယ် သမန်းဆိပ်ဆည်အနောက်ခြမ်း ကျေးရွာများရှိ မိုးကောင်းသောက်လယ်ယာမြေများတွင် စိုက်ပျိုးထားသော စပါးခင်းများ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းသလို ဆောင်းသီးနှံဖြစ်သည့် မြေပဲ၊ နှမ်း၊ မတ်ပဲနှင့် ပဲစင်းငုံသီးနှံများလည်း အောင်မြင်လျက်ရှိပြီး အထွက်နှုန်းကောင်းမွန်နိုင်ကြောင်း တောင်သူများထံမှ သိရသည်။

“ဒီနှစ် ရာသီဥတုမှန်တော့ ဆောင်းသီးနှံတွေကို စောစောစိုက်ရပြီး အပင်တွေ ကြီးထွားသလို အဖူးအပွင့်တွေနဲ့ အောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းနေပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့ကျေးရွာတွေမှာ ကိုယ်ပိုင်ယာမြေတွေသာမက ချောင်းရေကျပြီး မြေနုကျွန်းတွေပေါ်ရင်ပေါ်သလို မြေပဲ၊ နှမ်း၊ မတ်ပဲနဲ့ ဟင်းသီးဟင်းရွက်ပင်တွေ စိုက်ကြပါတယ်။ ဒီနှစ်မှာ ယာသီးနှံကလည်းဖြစ်ထွန်း၊ ဈေးနှုန်းလည်း ကောင်းတော့ တောင်သူတွေ ပင်ပန်းရကျိုးနပ်ကြပါတယ်” ဟု ရေယိုမီးကျေးရွာနေ တောင်သူ ဦးညွန့်မောင်က ပြောသည်။

ထို့အပြင် ကျေးရွာများ၏ လယ်ယာလုပ်ငန်းများ၌ ထွန်ယက်ရာတွင် ထွန်စက်များအသုံးပြုလာကြသောကြောင့် လယ်သီးနှံနှင့် ဆောင်းသီးနှံများ ပို၍ အထွက်တိုးနိုင်မည်ဖြစ်ကြောင်းလည်း တောင်သူများက ပြောကြားသည်။

မျိုးဝင်းညို(ကျွန်းလှ)



### ချည်မျှင်ရှည်ဝါစိုက်ပျိုးမှု တောင်သူပညာပေး ကွင်းသရုပ်ပြ

ဒီပဲယင်း ဇူလိုင် ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ရွှေဘိုခရိုင် ဒီပဲယင်းမြို့နယ် စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန (စက်မှုသီးနှံ) က ကြီးမှူး၍ ငွေချည်(၉)ချည်မျှင်ရှည်ဝါစိုက်ပျိုးမှု တောင်သူပညာပေးကွင်းသရုပ်ပြပွဲကို ဇူလိုင် ၂၅ ရက်က စိုက်ပျိုးရေးရွာရှိ ဝါစိုက်ခင်း၌ ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ကွင်းသရုပ်ပြပွဲတွင် တိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန(စက်မှုသီးနှံ)မှ ဦးစီးမှူး ဦးထွန်းရှိန်က ဝါစိုက်ပျိုးမှုတိုးတက်ရေးအတွက် ဌာနအနေဖြင့် မျိုးကောင်းမျိုးသန့်များ ထုတ်လုပ်ဖြန့်ဖြူးပေးနေမှု၊ ဝါစေ့ကွက်ပိတ်ပြင်ပေါ် ထွန်းလာရေးအတွက် ဝန်ကြီးဌာနအနေဖြင့် ဆောင်ရွက်နေမှုအခြေအနေများကို အသေးစိတ် ရှင်းလင်းပြောကြားသည်။

ထို့နောက် ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဦးမြင့်လှိုင်က ငွေချည်(၉) ချည်မျှင်ရှည်ဝါမျိုး၏ ထူးခြားချက်များအကြောင်း၊ မြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဒေါ်ချိုမျိုးမာက ဝါစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်မှု တိုးတက်ရေးဆိုင်ရာလုပ်ငန်းများအကြောင်း၊ တစ်ဧက အထွက်နှုန်းတိုးတက်ရေးအတွက် ဆောင်ရွက်ပုံများကို ရှင်းလင်းပြောကြားခဲ့ပြီး စိုက်ပျိုးရေးရွာမှ ငွေချည်(၉)ချည်မျှင်ရှည်ဝါ နှစ်ဧကစံပြကွက်တွင် စိုက်ပျိုးထားသော ဝါများအောင်မြင်ဖြစ်ထွန်းနေမှုအခြေအနေကို ဒေသခံ ဝါစိုက်တောင်သူများအား လက်တွေ့ပြသခဲ့သည်။

သိန်းထွန်း(ဒီပဲယင်း)

## မြန်မာ့ရိုးရာ ရုပ်သေးရုပ်များကို နိုင်ငံခြားဧည့်သည်များ စိတ်ဝင်စားမှုမြင့်တက်

ညောင်ဦး ဇူလိုင် ၂၇

မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ညောင်ဦးခရိုင် ပုဂံ ယဉ်ကျေးမှုမြို့တော်ရှိ စေတီတော်များတွင် ရောင်းချနေသော မြန်မာ့ရိုးရာ ကြိုးဆွဲရုပ်သေးရုပ်များကို နိုင်ငံခြားခရီးသွားဧည့်သည်များအနေဖြင့် စိတ်ဝင်စားစွာ ဝယ်ယူလျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ ကြိုးဆွဲရုပ်သေးရုပ်တွေကိုရောင်းတာ အဘိုးအဘွားလက်ထက်ကတည်းကပါ။ ပုဂံက ရိုးရာယဉ်ကျေးမှုတွေကို အထူးထိန်းသိမ်းထားတဲ့ နယ်မြေလို့ပြောလို့ရပါတယ်။ ဒီရုပ်သေးရုပ်တွေကိုလည်း ပုဂံနယ်မြေမှာ ပြုလုပ်ကြတာပါ။ ရောင်းဈေးအနေနဲ့ တစ်ရုပ်ကို သုံးထောင်ကနေ တစ်

သောင်းဝန်းကျင်အထိ ရှိပါတယ်။ ရောင်းအားအနေနဲ့တော့ အခုနှစ်ကုန်ပိုင်းမှာ ခရီးသွားနိုင်ငံခြားသားတွေ အဝင်များလာတော့ အဆင်ပြေပါတယ်။ ဒီဘုရားရောက် နိုင်ငံခြားသားအများစုက ကြိုးဆွဲရုပ်သေးရုပ်တွေကို စိတ်ဝင်စားပြီး ဝယ်ယူလေ့လာကြပါတယ်” ဟု ထီးလိုမင်းလိုဘုရားရင်ပြင်တော်ပေါ်မှ ကြိုးဆွဲရုပ်သေးရုပ် အရောင်းဆိုင်ရှင် တစ်ဦးက ပြောသည်။

ထီးလိုမင်းလိုစေတီတော်ကို နားတောင်းများမင်းက ဖခင်နရပတိစည်သူမင်းကြီး တည်ထားကိုးကွယ်ခဲ့သည့် စူဠာမဏိဘုရားပုံသဏ္ဍာန်အတိုင်း ခရစ်နှစ် ၁၂၁၁ မှ ၁၂၃၁ အတွင်း တည်ထားခဲ့ရာ နှစ်

ပေါင်း ၈၀၀ နီးပါးရှိသည့် ရှေးဟောင်းစေတီတော်တစ်ဆူဖြစ်၍ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုလက်ရာများဖြစ်သော နံရံဆေးရေးပန်းချီကားများ၊ အင်္ဂတေပန်းတော့လက်ရာများ အစရှိသော ယဉ်ကျေးမှုလက်ရာများ အများအပြားရှိကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ရှေးဟောင်းယဉ်ကျေးမှုလက်ရာများကို နိုင်ငံခြားသား ခရီးသွားများအနေဖြင့် အထူးစိတ်ဝင်စားစွာ လာရောက်လေ့လာကြပြီး အဆိုပါဘုရားရင်ပြင်တော်ပေါ်တွင် ခင်းကျင်းရေးချနေကြသည့် ကြိုးဆွဲရုပ်သေးရုပ်များကိုပါ စိတ်ဝင်စားစွာ ဝယ်ယူနေကြခြင်းဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကျော်ကျော်(မလှိုင်)

## (၁၆)ကြိမ်မြောက် မသိုးသင်္ကန်းကပ်လှူပူဇော်ပွဲနှင့် ရက်ကန်းပြိုင်ပွဲ မုံရွာရွှေစည်းခုံစေတီတော်မြတ်ကြီး၌ ကျင်းပ

မုံရွာ ဇူလိုင် ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မုံရွာမြို့ သမိုင်းဝင်ရွှေစည်းခုံစေတီတော်မြတ်ကြီးတွင် နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲဖြစ်သော မသိုးသင်္ကန်း ကပ်လှူပူဇော်ပွဲနှင့် ရက်ကန်းပြိုင်ပွဲကို (၁၆)ကြိမ်မြောက် အဖြစ် ဇူလိုင် ၂၅ ရက်က ကျင်းပခဲ့သည်။

အခမ်းအနားတွင် ရွှေစည်းခုံစေတီတော်မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌက မသိုးသင်္ကန်း ကပ်လှူပူဇော်ပွဲကျင်းပခြင်းကြောင့် ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တိုင်းဒေသကြီးလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ ဦးသင်းလှိုင်၊ တိုင်းဒေသကြီး လူမှု

ရေးဝန်ကြီး ဒေါက်တာမြင့်သိန်းနှင့် ဂေါပကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌတို့က ရက်ကန်းပြိုင်ပွဲကို ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးကာ ပြိုင်ပွဲဝင်အသင်းများ၏ ရက်ကန်းခတ်နေပုံကို လှည့်လည်ကြည့်ရှုအားပေးခဲ့သည်။

အဆိုပါ ပြိုင်ပွဲဝင်ရက်ကန်းအဖွဲ့များမှ ရက်လုပ်ပြီးသင်္ကန်းများအား အကဲဖြတ်ခိုင်လူကြီးများက စစ်ဆေးအကဲဖြတ်ကာ ဇူလိုင် ၂၆ ရက်နံနက် ၄ နာရီတွင် ရွှေစည်းခုံစေတီတော်မြတ်ကြီး ဂေါပကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌနှင့်အဖွဲ့ဝင်များက ဆုများပေးအပ်ချီးမြှင့်ခဲ့သည်။ ပထမဆုရသော

သူရိယဝစ္ဆသာစင်တော် (ခိုးသန်းကျေးရွာ)အား ဆုဖလားနှင့် ငွေသားဆု ကျပ်သုံးသိန်း၊ ဒုတိယဆုရသော ဝဏ္ဏပဘာစင်တော် (ဒါန်းပင်တဲကျေးရွာ)အား ဆုဖလားနှင့် ကျပ်နှစ်သိန်း၊ တတိယဆုရ ဒေဝစ္ဆရာစင်တော်(ဒါန်းပင်တဲ ကျေးရွာ)အား ဆုဖလားနှင့် ဆုငွေကျပ် တစ်သိန်းခွဲ၊ နှစ်သိမ့်ဆုရ မဏိစန္ဒာစင်တော် (သမန္တာကျေးရွာ)နှင့် ဓါတုကလျာစင်တော်(ဒါန်းပင်တဲကျေးရွာ)တို့အား ဆုဖလားနှင့် ဆုငွေကျပ်ရှစ်သောင်းစီကို ချီးမြှင့်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မိုးရမ်း(မုံရွာ)

## နွေစပါး လျာထားချက်ပြည့်မီစေရန် စိုက်ပျိုးမှုစတင်

ကနီ ဇူလိုင် ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ကနီမြို့နယ်တွင် ယခု ၂၀၁၅-၂၀၁၆ နွေစပါးစိုက်ရာသီအတွင်း လျာထားချက်အတိုင်း ပြည့်မီအောင် စိုက်ပျိုးနိုင်ရန်အတွက် ချင်းတွင်းမြစ်ဘေးရှိ ကျေးရွာအများစုတွင် နွေစပါးများကို စတင်စိုက်ပျိုးနေကြပြီဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

“ကျွန်တော်တို့ ၂၀၁၄-၂၀၁၅ နွေစပါးစိုက်ပျိုးရာသီမှာ ဧက ၇၅၀ လျာထားပြီး ၇၁၃ ဧကသာ စိုက်ပျိုးနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ကျန်ဧကများကို ဆောင်းသီးနှံများ အစားထိုးစိုက်ပျိုးခဲ့ရပါတယ်။ ယခု ၂၀၁၅-၂၀၁၆ နွေစပါးစိုက်ရာသီမှာ သတ်မှတ်လျာထားချက် ပြည့်မီအောင်စိုက်ပျိုးနိုင်ရေးအတွက် တောင်သူတွေ စိုက်ပျိုးစရိတ်ချေးငွေရရှိရေးနဲ့ လိုအပ်တဲ့ စိုက်ပျိုးရေးနည်းစနစ်များ ကူညီဆောင်ရွက်ပေးနေပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့မြို့နယ်အနေနဲ့ စိုက်ပျိုးချိန်နဲ့



ကိုက်ညီတဲ့ စပါးမျိုးများဖြစ်တဲ့ ရက်(၉၀) စပါး၊ ပုလဲသွယ်(GWI)နှင့် သီးထပ်ရင်စပါးတွေကို အများဆုံး စိုက်ပျိုးကြမှာဖြစ်ပါတယ်။ အခုကနဲ ကျေးရွာအုပ်စုနဲ့ ဝယာကျေးရွာအုပ်စုတို့မှာ စတင်စိုက်ပျိုးနေပြီဖြစ်ပါတယ်” ဟု မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ တာဝန်ရှိသူတစ်ဦးက ပြော

ကြားသည်။ ကနီမြို့နယ်ရှိ ကျေးရွာအုပ်စု ၁၂ အုပ်စု၌ ၂၀၁၅-၂၀၁၆ နွေစပါး စိုက်ပျိုးရာသီအတွင်း နွေစပါး ဧက ၇၅၀ စိုက်ပျိုးရန်လျာထားကြောင်း မြို့နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ သိရသည်။

သန်းဌေးအောင်(ကနီ)



## ပုလဲသွယ်စပါးမျိုးစေ့ထုတ် စိုက်ကွင်းသရုပ်ပြ

ပွင့်ဖြူ ဇူလိုင် ၂၇

မကွေးတိုင်းဒေသကြီး မင်းဘူးခရိုင် ပွင့်ဖြူမြို့နယ် သရက်အုပ်ကျေးရွာအုပ်စုရှိ ပွင့်ဖြူမျိုးသန့်ခြံတွင် စိုက်ပျိုးထားသည့် ပုလဲသွယ်စပါးမျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်း၌ ဝတ်မှုကူးပွဲတော်နှင့် မနောသုခမျိုးသန့် မျိုးပွားမျိုးစေ့ထုတ်စိုက်ခင်းကွင်းသရုပ်ပြပွဲကို ဇူလိုင် ၂၃ ရက်က ပြုလုပ်ခဲ့သည်။

ဝတ်မှုကူးပွဲနှင့် ကွင်းသရုပ်ပြပွဲတွင် မကွေးတိုင်းဒေသကြီး စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာန ဒုတိယဦးစီးမှူးဦးမြင့်စိန်က ပုလဲသွယ်စပါးမျိုးစေ့ထုတ်လုပ်ခြင်းရည်ရွယ်ချက်နှင့် အကျိုးကျေးဇူးများကို ဒေသခံတောင်သူများအား ရှင်းလင်းပြောကြားပြီး တောင်သူများသိရှိလိုသည့် မေးမြန်းမှုများကို ပြန်လည်ရှင်းလင်းဖြေကြားခဲ့ကာ ဝတ်မှုကူးပွဲအဆင့်ဆင့်ကို တောင်သူများအား လက်တွေ့ပြသခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန်းနိုင်ဦး(ပဲခူး)

# မြို့နှင့် ကျေးရွာများတွင် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေး ဆောင်ရွက်မှုများ

တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ ဓာတ်အားရရှိပြီးသော နေရာများတွင် ဓာတ်အားပိုမိုသုံးစွဲနိုင်ရေးနှင့် ဓာတ်အားမရရှိသေးသော မြို့၊ ကျေးရွာများ တွင် ဓာတ်အားရရှိအသုံးပြုနိုင်ရေးတို့ကို အစိုးရအဆက်ဆက်လက်ထက်တွင် ဦးစားပေးလုပ်ငန်းအဖြစ် ဆောင်ရွက်ခဲ့ပါသည်။ လက်ရှိ ဓာတ်အားရရှိပြီး သော မြို့၊ ကျေးရွာများတွင် ဓာတ်အားပေးရေးလုပ်ငန်းများ တည်ဆောက်ခဲ့

## ရှည်လျားဆေးမစ်ကြိုးများကို ဓာတ်အားလိုင်းကြိုးများဖြင့် အစားထိုးပုံ



ဆေးမစ်ကြိုးများကို မရှင်းလင်းမီ။



ဆေးမစ်ကြိုးများ ရှင်းလင်းပြီး။

စဉ်ကာလက ဓာတ်အားသုံးစွဲနိုင်မှုကိုသာ ဦးစားပေးခဲ့သည့်အတွက် စံချိန် စံညွှန်းနှင့်အညီ မတည်ဆောက်နိုင်ခဲ့ဘဲ ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးမှုပေးနိုင်ရန်သာ ရည်ရွယ်၍ ဆောင်ရွက်ခဲ့ကြရပါသည်။

အဆိုပါ တည်ဆောက်ထားသော ဓာတ်အားလိုင်း၊ ဓာတ်အားခွဲရုံများသည် နှစ်ကာလကြာမြင့်လာခြင်း၊ မီးသုံးစွဲသူ များပြားလာခြင်းတို့ကြောင့် ချွတ်ယွင်း ပျက်စီးမှု များပြားလာပါသည်။ မူလတည်ဆောက်ထားသော လိုင်းကြိုးများ သည် အရွယ်အစားသေးငယ်ပြီး အကွာအဝေးရှည်လျားခြင်းကြောင့် ဗို့အား ကျဆင်းခြင်း၊ မီးမကြာခဏ ပြတ်တောက်ခြင်းများ ကြုံတွေ့ခံစားကြရပါသည်။ ဓာတ်အားဖြန့်ဖြူးပေးသည့် ဓာတ်အားခွဲရုံများသည်လည်း စက်ပစ္စည်းများ ဟောင်းနွမ်းခြင်း၊ မပြည့်စုံခြင်းများကြောင့် ချို့ယွင်းပျက်စီးမှုများ ဖြစ်ပေါ် ခဲ့ပါသည်။

ထို့ကြောင့် ဓာတ်အားအသုံးပြုသူများ ဗို့အားအပြည့်အဝ ရရှိသုံးစွဲနိုင်စေ ရန်အတွက် ရပ်ကွက်၊ ကျေးရွာများအတွင်းရှိ အဆင့်မီမီတော့သည့် ဓာတ် အားလိုင်းများကို အစားထိုးလဲလှယ်ခြင်း၊ ရပ်ကွက်များအတွင်း ထရပ်စဖော် မာများ တိုးချဲ့တည်ဆောက်ခြင်း၊ ဓာတ်အားခွဲရုံများတွင် စက်ပစ္စည်းများ အစား ထိုး လဲလှယ်ခြင်း၊ ဓာတ်အားခွဲရုံအသစ်များ တိုးချဲ့တည်ဆောက်ပေးခြင်းများ ကို နှစ်အလိုက်ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ရာ မီးသုံးစွဲသူများအနေဖြင့် ဓာတ်အားပြတ် တောက်ချိန် လျော့နည်းလာပြီး ဗို့အားပိုမိုပြည့်ဝစွာ သုံးစွဲလာနိုင်အောင်လည်း ဆက်လက်ဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

ဓာတ်အားမရရှိသေးသော မြို့၊ ကျေးရွာများတွင် ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ် အား ရရှိရေးအတွက် ဓာတ်အားပို့လွှတ်ရေးလိုင်းများနှင့် ဓာတ်အားခွဲရုံကြီး များကိုလည်း တိုးချဲ့တည်ဆောက်ပေးခဲ့ပါသည်။ အထူးသဖြင့် ဓာတ်အား စနစ် မရောက်ရှိသေးသော ချင်းပြည်နယ်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်များသို့ ဓာတ်အား စနစ်ရောက်ရှိအောင် တော၊ တောင်၊ လျှိုမြောင်၊ မြစ်ချောင်းများ ဖြတ်ကျော် ကာ ဓာတ်အားလိုင်းများကို တည်ဆောက်ပေးနိုင်ခဲ့သဖြင့် ၎င်းဒေသများတွင်

လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိပြီး ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှုများ ရရှိနေကြပြီ ဖြစ်ပါသည်။

ဓာတ်အားသုံးစွဲမှုမှာလည်း တိုးတက်လာလျက်ရှိပါသည်။ ၂၀၁၁ ခုနှစ် တွင် နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားသုံးစွဲသူ ဦးရေ ၂၅ သိန်းကျော် (၂၅၃၃၃၉၃ ဦး) ရှိခဲ့ရာမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလတွင် ၃၄သိန်းကျော် (၃၄၆၁၀၃၉ ဦး)အထိ တိုးတက်သုံးစွဲလာခဲ့ပါသည်။ တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်များရှိ မြို့ပေါင်း ၅၄ မြို့ကိုလည်း နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်မှ လျှပ် စစ်ဓာတ်အားရရှိအောင် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ပါသည်။ အခြားနည်းလမ်းများ ဖြင့် ဓာတ်အားရရှိထားသော ၁၅၂ မြို့ကိုလည်း နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိသုံးစွဲနိုင်ရေးအတွက် စီမံချက်ချဆောင်ရွက်လျက်ရှိပါသည်။

ကျေးရွာများတွင် နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်မှ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေး အတွက် ဆောင်ရွက်ရာတွင် ၂၀၁၁ ခုနှစ်တွင် ကျေးရွာ ၃၀၈၀ ရွာရှိရာမှ ၂၀၁၅ ခုနှစ် အောက်တိုဘာလတွင် ကျေးရွာ ၇၅၀၅ ရွာအထိ တိုးတက်ရရှိ ခဲ့ရာ ကျေးရွာပေါင်း ၄၄၂၅ ရွာကို နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အား ရရှိစေရန် ဆောင်ရွက်ပေးနိုင်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ပါသည်။ နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်မှ ကျေးရွာများ ဓာတ်အားရရှိမှုသည် လစဉ်တိုးတက်လျက်ရှိပါသည်။ နိုင်ငံတော် ဓာတ်အားစနစ် မရောက်ရှိသေးသော ကျေးရွာများကိုလည်း အသေးစား ရေအားလျှပ်စစ်၊ ဆိုလာစနစ်၊ ဒီဇယ်စနစ်နှင့် အခြားနည်းလမ်းများဖြင့် ဓာတ် အားရရှိအသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံတော်က ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပါသည်။

နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်နှင့် အခြားနည်းလမ်းများဖြင့် တိုင်းဒေသကြီး နှင့် ပြည်နယ်အလိုက် မီးလင်းပြီးသော မြို့နှင့် ကျေးရွာများမှာ အောက်ပါ စာရင်းအတိုင်းဖြစ်ပါသည်။

## ဆောင်းပါး - ဝေယံ

နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိခြင်းကြောင့် လျှပ်စစ်ဖြင့် ထမင်း၊ ဟင်း ချက်ပြုတ်သုံးစွဲနိုင်လာပြီး ထင်း၊ မီးသွေးသုံးစွဲမှုများ လျော့နည်း ကာ သစ်တောပြုန်းတီးမှုကိုလည်း ကာကွယ်ရာရောက်ပါသည်။ ထို့အပြင် စက်မှုလုပ်ငန်းများပါ ဆောင်ရွက်နိုင်ခြင်းကြောင့် အလုပ်အကိုင်အခွင့်အလမ်း များ ပေါ်ပေါက်လာပြီး မြို့နှင့် ကျေးရွာများ၏ စီးပွားရေးဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု များလည်း ဖြစ်ပေါ်လျက်ရှိပါသည်။

နိုင်ငံတော်ဓာတ်အားစနစ်ဖြင့် ဓာတ်အားတိုးချဲ့ဖြန့်ဖြူးနိုင်ရေးကို ဦးစား ပေးဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာတွင် ဓာတ်အားလိုင်းများ၊ ဓာတ်အားခွဲရုံများ၏ တည်ဆောက်မှုကုန်ကျစရိတ်သည် တန်ဖိုးများပြားသည့်အတွက် နှစ်စဉ် နိုင်ငံတော်ဘဏ္ဍာငွေများဖြင့်သာ တည်ဆောက်သွားပါက လျှပ်စစ်ကဏ္ဍ၏ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်မှု နှေးနှေးမည်ဖြစ်ပါသည်။ ထို့ကြောင့် နိုင်ငံတော်အစိုးရအနေ ဖြင့် ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားများ တိုးချဲ့ဖြန့်ဖြူးပေးနိုင်ရေးအတွက် နိုင်ငံ တော်ဘဏ္ဍာငွေအပြင် ဂျပန်နိုင်ငံ JICA ၊ အာရှဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် ADB၊ ကမ္ဘာ့ဘဏ် World Bank တို့မှ ချေးငွေများရယူကာ မြို့နှင့် ကျေးရွာများ လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိရေးကို စီမံချက်ချမှတ်၍ ဆောင်ရွက်လျက်ရှိသော ကြောင့် နိုင်ငံတော်၏ လျှပ်စစ်ကဏ္ဍသည်လည်း အချိန်တိုအတွင်း ဖွံ့ဖြိုး တိုးတက်လာပြီး မြို့နှင့် ကျေးရွာများတွင် ဓာတ်အားစနစ်မှ ဓာတ်အားရရှိ သုံးစွဲနိုင်မှုသည်လည်း တစ်နှစ်ထက်တစ်နှစ် များပြားလာမည်ဖြစ်ပါကြောင်း တင်ပြလိုက်ရပါသည်။ ။

စဉ်	တိုင်းဒေသကြီး/ပြည်နယ်	မြို့အရေအတွက်	၂၀၁၅ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလကုန်အထိ မီးလင်းပြီး မြို့အရေအတွက်		ကျေးရွာအရေအတွက်	၂၀၁၅ ခုနှစ် စက်တင်ဘာလကုန်အထိ မီးလင်းပြီး ကျေးရွာအရေအတွက်	
			ဓာတ်အားစနစ်	အခြား		ဓာတ်အားစနစ်	အခြား
၁	ကချင်ပြည်နယ်	၃၀	၁၀	၂၀	၂၅၅၃	၁၃၁	၅၇၄
၂	ကယားပြည်နယ်	၈	၈	-	၅၁၁	၁၄၆	၃၉
၃	ကရင်ပြည်နယ်	၁၈	၄	၁၄	၂၀၆၃	၉၉	၄၉၈
၄	ချင်းပြည်နယ်	၁၃	၁	၁၂	၁၃၆၄	-	၄၈၃
၅	မွန်ပြည်နယ်	၁၆	၉	၇	၁၁၄၉	၃၆၈	၃၀၆
၆	ရခိုင်ပြည်နယ်	၂၂	၁၀	၁၂	၃၇၆၀	၈၁	၁၄၈၆
၇	ရှမ်းပြည်နယ်	၈၄	၄၅	၃၉	၁၄၃၄၇	၉၈၆	၂၅၈၈
၈	ရန်ကုန်တိုင်း	၂၁	၂၀	၁	၂၁၂၉	၆၂၀	၄၂
၉	မန္တလေးတိုင်း	၂၈	၂၇	၁	၄၇၇၉	၁၂၄၃	၂၁၁၀
၁၀	စစ်ကိုင်းတိုင်း	၄၆	၂၇	၁၉	၆၀၀၆	၁၁၄၆	၃၅၂၀
၁၁	နေပြည်တော်	၈	၈	-	၇၉၆	၂၈၀	၃၉၃
၁၂	ပဲခူးတိုင်း	၄၃	၄၃	-	၆၄၉၄	၁၁၁၈	၄၄၈
၁၃	မကွေးတိုင်း	၃၀	၂၅	၅	၄၇၇၁	၅၉၈	၂၄၇၉
၁၄	ဧရာဝတီတိုင်း	၃၉	၃၃	၆	၁၁၉၀၈	၆၈၉	၅၉၄၇
၁၅	တနင်္သာရီတိုင်း	၁၆	၁၆	၀	၁၂၃၀	-	၆၉၁
	စုစုပေါင်း	၄၂၂	၂၇၀	၁၅၂	၆၃၈၆၀	၇၅၀၅	၂၁၆၀၄



တိုးချဲ့တည်ဆောက်ထားသော ဓာတ်အားလိုင်းများ။



တိုးချဲ့တည်ဆောက်ထားသော ဓာတ်အားခွဲရုံနှင့် ဓာတ်အားလိုင်းများ။



## အုန်းပင်ချောင်းကျေးရွာ ရိုးချောင်းတံတား တည်ဆောက်ပြီးစီးတော့မည်

တွံတေး နိုဝင်ဘာ ၂၄  
ရန်ကုန်တောင်ပိုင်းခရိုင် တွံတေးမြို့နယ် ဝက်ချောင်းကျေးရွာအုပ်စုရှိ ရှမ်းစု လေး-အုန်းပင်ချောင်း-ရေကျော် ကားလမ်းနှင့် ဆက်သွယ်ထားသော အုန်းပင် ချောင်းကျေးရွာ အခြေခံပညာအလယ်တန်းကျောင်း (ခွဲ)သွား မြေသားလမ်း ပေါ်ရှိ ရိုးချောင်းတံတားကို ၂၀၁၅- ၂၀၁၆ ဘဏ္ဍာနှစ် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ရန်ပုံငွေဖြင့် တည်ဆောက်လျက်ရှိရာ ပြီးစီးတော့မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါ ရိုးချောင်းတံတားသည် အရှည်ပေ ၂၀၊ အကျယ် ၁၀ ပေရှိ သံကူ ကွန်ကရစ် အမျိုးအစားဖြစ်ပြီး ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော် ခွင့်ပြုရန်ပုံငွေကျပ်သိန်း

၃၀ နှင့် ကျေးရွာနေပြည်သူများ၏ ထည့်ဝင်ငွေ ကျပ် ၃၄ သိန်းဖြင့် တည် ဆောက်ခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်းသိရသည်။ ရိုးချောင်းသည် နေ့၊ မိုး၊ ဆောင်း သုံး ရာသီလုံး ချောင်းရေရှိကာ ယခင်က ဝါးတစ်လုံးတံတားသာရှိသဖြင့် သွားလာ ရေးခက်ခဲခဲ့ကြောင်း၊ ယခု သံကူကွန်ကရစ်တံတား တည်ဆောက်ပြီးစီးပါက တံတားကို နေ့စဉ်ဖြတ်သွားနေရသော ကျောင်းသူ ၄၀၀ ခန့်နှင့် ဒေသခံပြည်သူများအတွက် သွားလာရေးအဆင်ပြေစေပြီး ဒေသထွက် ကုန်စည်များ ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရာတွင်လည်းအဆင်ပြေချောမွေ့လာပြီဖြစ် ကြောင်း သိရသည်။  
မျိုးလှိုင်(တွံတေး)



# ရွှေစာရံစေတီ ဆွမ်းကြီးလောင်းပွဲတော် အစဉ်အလာမပျက် ကျင်းပ

သထုံ နိုဝင်ဘာ ၂၇  
မွန်ပြည်နယ် သထုံမြို့၏ ကျက်

သရေဆောင် လေးဆူဓာတ်စံ ရွှေစာ  
ရံစေတီတော်မြတ်ကြီး ရင်ပြင်တော်၌

နှစ်စဉ် တန်ဆောင်မုန်းလပြည့်နေ့  
တိုင်းကျင်းပမြဲဖြစ်သော မြို့လုံးကျွတ်



တန်ဆောင်တိုင် ဆွမ်းကြီးလောင်းပွဲ  
တော်ကို နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်က  
စည်ကားစွာကျင်းပခဲ့သည်။

ဆွမ်းကြီးလောင်း ပွဲတော်တွင်  
သံဃာတော်များနှင့် သီလရှင်များ  
အား ဆွမ်းဆပ်ကပ်လှူဒါန်းပြီး သထုံ  
မြို့နယ်အတွင်းရှိ အခြေခံပညာ  
ကျောင်းပေါင်းစုံမှ ကျောင်းသား  
ကျောင်းသူများ၊ လူမှုရေးအသင်း  
အဖွဲ့များနှင့် ရုပ်ကွက်/ကျေးရွာများ  
အလိုက် စုပေါင်းအသင်းအဖွဲ့များက  
ဆွမ်းဆန်စိမ်းများ စုပေါင်းလောင်း  
လှူကာ ပဒေသာပင်များနှင့် လှူဖွယ်  
ပစ္စည်းများကို စာရေးတံမဲဖောက်  
လှူဒါန်းခဲ့ကြသည်။ ဆွမ်းဆန်စိမ်း  
လောင်းလှူပွဲတွင် သထုံမြို့နယ်  
အတွင်းရှိ ကျောင်းပေါင်း ၃၂၆  
ကျောင်းမှ သံဃာတော် ၁၆၀၆ ပါး  
နှင့် သီလရှင်ကျောင်း ၆၀ ကျောင်းမှ  
သီလရှင် ၂၂၂ ပါးတို့အား စုပေါင်း  
လှူဒါန်းခဲ့ကြကြောင်း သိရသည်။

သက်ဦး(သထုံ)

# မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား အထူးကုဆရာဝန်ကြီးများ အဖွဲ့ကွင်းဆင်းကုသပေး

ရေတာရှည် နိုဝင်ဘာ ၂၇

ရေတာရှည်မြို့နယ် ဆွာမြို့ရှိ မျက်စိရောဂါ ဝေဒနာရှင်များအား  
နေပြည်တော် ခုတင်(၁၀၀၀)ဆေးရုံကြီးမှ မျက်စိခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီး  
ဒေါက်တာဆွေဦးလွင် ဦးဆောင်သည့်အဖွဲ့က နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်တွင် အခမဲ့  
ကွင်းဆင်းကုသပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မျက်စိဝေဒနာရှင်များအား ဆွာစက်ရုံ ပရိယတ္တိစာသင်တိုက် ဓမ္မာရုံသို့  
ကွင်းဆင်း၍ အခမဲ့စမ်းသပ်ကာ ဆေးဝါးများကုသပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ကြောင်း၊  
မြို့နယ်အတွင်းရှိ မျက်စိဝေဒနာရှင် ၂၆၀ ကို စမ်းသပ်စစ်ဆေးပေးခြင်း၊  
မျက်မှန်များ အခမဲ့တပ်ဆင်ပေးခြင်းတို့ကို ဆောင်ရွက်ပေးခဲ့ပြီး လိုအပ်သည့်  
ဆေးဝါးများကိုလည်း ထောက်ပံ့ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

“တောင်ငူကိုသွားပြရရင် ခရီးစရိတ်၊ စားစရိတ်၊ စမ်းသပ်ခ၊ ဆေးဖိုး၊  
မျက်မှန်အတွက် ကုန်ကျစရိတ်တွေနဲ့ အနည်းဆုံး ငါးသောင်းလောက်ပါမရတယ်။  
အခု ဒီလို အခမဲ့လာပြီး ကွင်းဆင်းကုသပေးတဲ့အတွက် အများကြီးအဆင်  
ပြေပါတယ်။ ဆရာဝန်ကြီးနဲ့ ဝန်ထမ်းတွေကိုရော၊ ဆွာမြို့၊ ဒီပဲတဲန်အခမဲ့  
ဆေးကုသခန်းက ဒေါက်တာမောင်မောင်ထွေးနဲ့ ကော်မတီအဖွဲ့ကိုရော  
ကျေးဇူးတင်ပါတယ်”ဟု မျက်စိဝေဒနာရှင် ကိုသန်းဝင်းက ပြောသည်။  
မျက်စိဝေဒနာရှင်များကို ဆွာမြို့၊ ဒီပဲတဲန်အခမဲ့ဆေးကုသခန်း၏ စီစဉ်မှုဖြင့်  
မျက်စိခွဲစိတ်အထူးကုဆရာဝန်ကြီးနှင့် အဖွဲ့က လာရောက်ကုသပေးခဲ့ခြင်း  
ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကိုလွင်(ဆွာ)

# မသိုးသင်္ကန်းကပ်လှူပွဲနှင့် ရက်ကန်းရက်ပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသူများအား ဆုချီးမြှင့်ပွဲ ကျင်းပ

မြဝတီ နိုဝင်ဘာ ၂၇

ကရင်ပြည်နယ် မြဝတီခရိုင် မြဝတီမြို့ ကျက်သရေဆောင်  
ရွှေမြင်းဝန်စေတီတော်မြတ်ကြီးတွင် မသိုးသင်္ကန်းရက်  
ပြိုင်ပွဲ မသိုးသင်္ကန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်းနှင့် ဆုရရှိသည့်  
အသင်းများအား ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက်နှင့် ၂၆  
ရက်က စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာ ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရ  
သည်။

မသိုးသင်္ကန်းရက်ပြိုင်ပွဲ ဖွင့်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်  
ည ၆ နာရီခွဲက ရွှေမြင်းဝန်စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ ရင်ပြင်  
ပေါ်တွင် ကျင်းပပြီး ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးလွင်ကိုဦးက  
အမှာစကားပြောကြားပြီး ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး၊ မြို့နယ်  
အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခင်မောင်နှင့် ဂေါပကဥက္ကဋ္ဌ ဦးရင်  
တိန်တို့က ဖဲကြိုးဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ ထို့နောက်  
တာဝန်ရှိသူများက ရက်ကန်းယှဉ်ပြိုင် ရက်လုပ်နေမှု  
များကို လိုက်လံကြည့်ရှုအားပေးခဲ့သည်။ အဆိုပါ မသိုး  
သင်္ကန်းရက်ပြိုင်ပွဲသို့ ထိုင်းနိုင်ငံ တာ့(ခါ) ခရိုင်အုပ်ချုပ်  
ရေးမှူး မစ္စတာစွန်ချိုင်းဟထယတန်တိနှင့် ဧည့်သည်တော်  
များလည်း လာရောက်လေ့လာခဲ့သည်။

ထို့နောက် မသိုးသင်္ကန်းဆက်ကပ်လှူဒါန်းခြင်းနှင့်  
မသိုးသင်္ကန်းရက်ပြိုင်ပွဲတွင် ဆုရရှိသည့်အသင်းများအား

ဆုချီးမြှင့်ပွဲကို နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက် နံနက် ၄ နာရီတွင်  
ကျင်းပခဲ့ရာ ဘုရားကြီးကျောင်းဆရာတော်အဖွဲ့ပြုသော  
ဆရာတော်သံဃာတော်များထံမှ ငါးပါးသီလခံယူဆောက်  
တည်ကြပြီး ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့်အတူ ခရိုင်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး  
ဒုတိယရဲမှူးမှီးညို၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးခင်မောင်  
ဇော်နှင့် တာဝန်ရှိသူများက မသိုးသင်္ကန်းများကို ဆရာ  
တော်များထံဆက်ကပ်သည်။ ထို့နောက် မသိုးသင်္ကန်းများ  
ကို ပင့်ဆောင်၍ စေတီတော်တစ်ပတ် လက်ယာရစ်လှည့်  
လည်ပူဇော်ကာ ရွှေမြင်းဝန်စေတီတော်ကြီးနှင့် ရုပ်ပွား  
တော်မြတ်များထံ ဆက်ကပ်လှူဒါန်းခဲ့သည်။

ထို့နောက် ဆုရရှိသည့် ရက်ကန်းစင်အသင်းများအား  
ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူးနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ဆုများချီးမြှင့်  
ပေးခဲ့သည်။ မသိုးသင်္ကန်းရက်ပြိုင်ပွဲတွင် အသင်း(၅)သင်း  
ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်ရာ ပထမဆုကို အမှတ်(၁)ရပ်ကွက်  
သုမေတ္တာအသင်း၊ ဒုတိယဆုကို အမှတ်(၂)ရပ်ကွက် သုနန္ဒာ  
အသင်းနှင့် တတိယဆုကိုအမှတ်(၅)ရပ်ကွက် သုမိတ္တာ  
အသင်းတို့ကရရှိခဲ့ပြီး နှစ်သိမ့်ဆုများကို အမှတ်(၃)  
ရပ်ကွက် သုစိတ္တာအသင်းနှင့် အမှတ်(၄)ရပ်ကွက်  
သုမာလာအသင်းတို့က ရရှိခဲ့ကြောင်းသိရသည်။

ထိန်လင်းအောင်(ပြန်/ဆက်)



# ပထမဆုံးအကြိမ် တန်ဆောင်တိုင်ကာတွန်းပြပွဲ ဖဆပလရပ်ကွက်၌ ကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇

မင်္ဂလာတောင်ညွန့်မြို့နယ် စံပြ  
ဖဆပလရပ်ကွက်၌ နှစ်စဉ်ကျင်းပမြဲ  
ဖြစ်သော တန်ဆောင်တိုင်မီးထွန်း  
ပွဲတော်ကို (၄၇)ကြိမ်မြောက် ကျင်းပ

ခြင်းနှင့်အတူ ပထမဆုံးအကြိမ်  
ကာတွန်းပြပွဲကိုလည်း နိုဝင်ဘာ ၂၄  
ရက်က စတင်ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရ  
သည်။ ကာတွန်းပြပွဲတွင် ကာတွန်းဆရာ

ကြီးများဖြစ်သော မြေဇာ၊ ရွှေမင်း  
သား၊ လှိုင်ဝင်းသစ်၊ သစ်ထွက်၊  
မောင်မောင်လေး၊ ဗချို၊ ပေါ်လွင်  
ကျော်တို့နှင့် အမျိုးသမီးကာတွန်း  
ဆရာမ ဆုညည်တို့ အပါအဝင်



ကာတွန်းဆရာ ၃၅ ဦးတို့ ရေးဆွဲထား  
သည့် ကာတွန်းနှင့် ပန်းချီကား ၂၅၀  
ကို ပြသခဲ့သည်။ ကာတွန်းပုံများကို  
မူရင်းအတိုင်းမဟုတ်ဘဲ Scan ပြန်  
ဖတ်ကာ (၁ ပေခွဲ x ၂ ပေ)အရွယ်  
ဗီဒီယိုများပြန်ထုတ်၍ စံပြဖဆပလ  
ရပ်ကွက် ဗဟိုလမ်းမကြီးတစ်လျှောက်  
တစ်ညီတစ်ညာတည်း ချိတ်ဆွဲပြသ  
ခဲ့သည်ကို တွေ့ရသည်။ ကာတွန်း၊  
ပန်းချီများသည် ခေတ်အမြင် ခေတ်  
အတွေးကို ဖော်ထုတ်ပြသခြင်းဖြစ်၍  
စိတ်ဝင်စားစွာ လာရောက်ကြည့်ရှုသူ  
များပြားခဲ့သည်ကိုလည်း တွေ့ရသည်။

ကာတွန်းပြပွဲကို ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်  
ရေးနှင့် ရပ်ကွက်ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး  
အထောက်အကူပြု ကော်မတီတို့  
ပူးပေါင်းကျင်းပခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဖွင့်ပွဲ  
တွင် ရပ်ကွက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသန့်  
စင်ထွဋ်၊ ရပ်ကွက်သာယာရေး  
ကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးတင်မောင်ရီနှင့်  
ကာတွန်းဆရာ ဦးလှဖေတို့က ဖဲကြိုး  
ဖြတ်ဖွင့်လှစ်ပေးခဲ့သည်။ ပြပွဲကို  
နိုဝင်ဘာ ၂၇ ရက်အထိ လေးရက်  
ကြာ ပြသခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

အောင်သန်း(မင်္ဂလာတောင်ညွန့်)

# ကျေးရွာများမီးလင်းရေးအတွက် ဆိုလာစနစ်ဖြင့် ဆောင်ရွက်

ဝါးခယ်မ နိုဝင်ဘာ ၂၇

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး မြောင်းမြခရိုင်အတွင်းရှိ ကျေးရွာလေးရွာ၌ ဆိုလာ  
စနစ်ဖြင့် လျှပ်စစ်ဓာတ်အားရရှိ အသုံးပြုနိုင်ရေးအတွက် ဆိုလာပြားများကို  
မြောင်းမြခရိုင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးဦးစီးဌာနက ၂၀၁၄-၂၀၁၅  
ဘဏ္ဍာရေးနှစ် ငွေလုံးငွေရင်းရန်ပုံငွေဖြင့် တပ်ဆင်ပေးခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မြောင်းမြခရိုင်အတွင်းရှိ သံဖြူကျေးရွာတွင် အိမ်ခြေ ၁၀၁ အိမ်အတွက်  
ကျပ် ၁၉ ဒသမ ၉၉၈ သန်း၊ စစ်ကုန်းကျေးရွာတွင် အိမ်ခြေ ၉၅ လုံးအတွက်  
ကျပ် ၁၈ ဒသမ ၈၁ သန်း၊ အထက်ပေကုန်းကျေးရွာတွင် အိမ်ခြေ ၆၀ အတွက်  
၁၁ ဒသမ ၈၈ သန်းနှင့် ညောင်သုံးပင်ကျေးရွာတွင် အိမ်ခြေ ၅၂ အိမ်အတွက်  
၁၀ ဒသမ ၂၉၆ သန်း အကုန်အကျခံ၍ တပ်ဆင်ပေးခဲ့ခြင်းဖြစ်ပြီး ဆိုလာပြား  
များ တပ်ဆင်ပေးမှုကို မြောင်းမြခရိုင် ကျေးလက်ဒေသဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး  
ဦးစီးဌာနမှူး ဦးသန့်ဇင်သိန်းနှင့် ဝါးခယ်မမြို့နယ်ဦးစီးမှူး ဦးကျော်မျိုးအောင်  
တို့က နိုဝင်ဘာ ၂၅ ရက်က ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုခဲ့သည်။ (မြင့်ဦး(ဝါးခယ်မ))

# ဆင်းသုခစပါး မျိုးသန့်ထုတ်စံကွက် ရိတ်သိမ်း

ကနီ နိုဝင်ဘာ ၂၇

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး ယင်းမာပင်ခရိုင် ကနီမြို့နယ် တလယ်ချောင်ကျေးရွာ  
အုပ်စု တလယ်ချောင်ကျေးရွာရှိ မိုးစပါး ဆင်းသုခစပါးမျိုး မျိုးသန့်ထုတ်စံကွက်၌  
သိပ္ပံနည်းကျပေါင်းစနစ်ဖြင့် စိုက်ပျိုးထားသော စပါးတစ်စကကို နိုဝင်ဘာ ၂၅  
ရက်က စံကွက်ရိတ်သိမ်းခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ စံကွက်ရိတ်သိမ်းရာတွင် မြို့  
နယ်စိုက်ပျိုးရေးဦးစီးဌာနမှ ဦးစီးအရာရှိ ဦးသန့်ဇင်နှင့် ဝန်ထမ်းများက  
ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်ခဲ့ပြီး ကျေးရွာအုပ်စုအတွင်းမှ တောင်သူများလာရောက်  
လေ့လာခဲ့ကြကာ အဆိုပါ စံကွက်မှ တစ်စကလျှင် ၁၀၉ ဒသမ ၃၈ တင်းနှုန်း  
ထွက်ရှိခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန်းဌေးအောင်(ကနီ)

# အွန်လိုင်းကြော်ငြာများတွင် ရိုးရာအမှတ်တရပစ္စည်းနှင့် ရှေးဟောင်းပစ္စည်းကဏ္ဍများကို နိုင်ငံခြားသားများ စိတ်ဝင်စား

မြန်မာနိုင်ငံတွင် အွန်လိုင်းဈေးကွက်အနေဖြင့် အခမဲ့ အွန်လိုင်းကြော်ငြာဝက်ဘ်ဆိုက်များကို အသုံးများလာပြီး ဝက်ဘ်ဆိုက်ပေါ် ကြော်ငြာတင်၍ ရောင်းချသောပစ္စည်းအမျိုးမျိုးအနက် ရှေးဟောင်းပစ္စည်းနှင့် အမှတ်တရပစ္စည်းများကဏ္ဍကို နိုင်ငံခြားသားများ စိတ်ဝင်စားမှုမြင့်တက်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

“မြန်မာပြည်ရဲ့ အွန်လိုင်းဈေးကွက်မှာ ရှေးဟောင်းပစ္စည်းကဏ္ဍက တခြားနိုင်ငံကလူတွေကို တော်တော် ဆွဲဆောင်နိုင်တာ တွေ့ရတယ်။ ကျွန်တော်တို့ အခမဲ့ကြော်ငြာဝက်ဘ်ဆိုက်မှာ နိုင်ငံခြားသားတွေအများဆုံး စိတ်ဝင်စားတဲ့ကဏ္ဍတွေက မြန်မာ့ရိုးရာအနုပညာပစ္စည်း၊ ရှေးဟောင်းပစ္စည်းနဲ့ မြန်မာပြည်ဖြစ် အမှတ်တရပစ္စည်းကဏ္ဍတွေ ဖြစ်ပါတယ်။ အခုနောက်ပိုင်းဆိုရင် မြန်မာပြည်တွင်းဖြစ် ရေဆေးပန်းချီကားတွေနဲ့ လက်ရက်ချည်ထည်တွေကိုပါ နိုင်ငံခြားခရီးသွားအများစုက သဘောကျနှစ်ခြိုက်လာကြတာကို တွေ့ရပါတယ်”ဟု မြန်မာနိုင်ငံ၏ သက်တမ်းအရင့်ဆုံး အခမဲ့ကြော်ငြာ ဝက်ဘ်ဆိုက်တစ်ခုဖြစ်သည့် www.ads.com.mm မှ Mr.Elijah Htang က ပြောသည်။

“လက်ရှိ ကျွန်တော်တို့ဝက်ဘ်ဆိုက်မှာ လူကြည့်အများဆုံးပစ္စည်းကဏ္ဍတွေ ကြေးနဲ့လုပ်ထားတဲ့ စစ်တုရင်ခုံဖြစ်ပါတယ်။ ဒီစစ်တုရင်ခုံကို မြန်မာနိုင်ငံက လူတွေထက် နိုင်ငံခြားကလူတွေက ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုတဲ့နှုန်းပိုများနေတာ တွေ့ရပါတယ်။ ပြီးတော့ ချင်းပြည်ဘက်က ကြော်ငြာထားတဲ့ ရှေးကျောက်ပုဒ်နဲ့ ကြေးလက်ကောက်တွေကို သဘောကျနှစ်ခြိုက်ပြီး ကြည့်ရှု



နိုင်ငံခြားသားများ စိတ်ဝင်စားမှုများနေသည့် မြန်မာစစ်တုရင်ခုံ။

ဝယ်ယူလာတာကိုလည်း တွေ့ရပါတယ်” ဟုလည်း ၎င်းက ဆက်ပြောသည်။  
Ads.com ဝက်ဘ်ဆိုက်မှ ရှေးဟောင်းပစ္စည်း အရောင်းအဝယ်ကဏ္ဍတွင် ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုသူဦးရေ၏ ၆၀ ရာခိုင်နှုန်းမှာ နိုင်ငံခြားသားများဖြစ်ကြောင်း၊ ကြည့်ရှုသူအများဆုံးနိုင်ငံများမှာ ယူနိုက်တက်စတိတ်၊ စင်ကာပူ၊ ထိုင်းနှင့် ကိုးရီးယားနိုင်ငံများဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ နိုင်ငံခြားသားများ စိတ်ဝင်စားမှုများသော အခြားကဏ္ဍမှာ ခရီးသွားလုပ်ငန်းများ၏ ဝန်ဆောင်မှုကြော်ငြာကဏ္ဍဖြစ်ကြောင်း၊ နိုင်ငံခြားသားအချို့မှာမူ

ပြည်တွင်း အိမ်ခြံမြေကြော်ငြာကဏ္ဍနှင့် ကားအရောင်းအဝယ်ကဏ္ဍများကို ကြည့်ရှုမှုများပြားကြောင်း သိရသည်။  
မြန်မာနိုင်ငံတွင် အင်တာနက်အသုံးများလာခြင်းကြောင့် လက်ရှိအချိန်တွင် E-commerce အမျိုးအစားဝင် ဝက်ဘ်ဆိုက်များကို အများအပြား ထူထောင်လာကြသည့်အနက် ရောင်းချလိုသော ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးကို အခမဲ့ဝင်ရောက် ကြော်ငြာနိုင်သည့် Classified ဝက်ဘ်ဆိုက်အမျိုးအစားသည် ပိုမိုလူကြိုက်များလာသော ဈေးကွက်တစ်ခုဖြစ်လာသည်ကို တွေ့ရသည်။ ကြော်ငြာသည်

ပစ္စည်းများကို ရောင်းချရာတွင်မူ အွန်လိုင်းပေါ်တွင် ကြော်ငြာထားသည်ကို စိတ်ဝင်စားသူက အပြင်တွင် သွားရောက်ကြည့်ရှုပြီး ငွေချေခြင်း သို့မဟုတ် ကြော်ငြာသူက သွားရောက်ပို့ဆောင်ပေးပြီး ငွေချေခြင်းများဖြင့်သာ ဆောင်ရွက်နေကြရပြီး E-Commerce ဝက်ဘ်ဆိုက်များအနေဖြင့် အောင်မြင်သင့်သလောက် မအောင်မြင်သေးကြောင်း၊ လုံခြုံစိတ်ချရသော အွန်လိုင်းငွေချေစနစ်တစ်ခုကို အသုံးပြုနိုင်ပါက ပိုမိုအောင်မြင်နိုင်ကြောင်း နည်းပညာကျွမ်းကျင်သူအချို့က သုံးသပ်ပြောကြားသည်။  
သူရဗြီး

# MPT နှင့် တယ်လီနောတို့ ကံစမ်းမဲအစီအစဉ်များ ပြုလုပ်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇  
တန်ဆောင်တိုင်နှင့် နှစ်ကူးအကြို အရောင်းမြှင့်တင်ရေးအနေဖြင့် မိုဘိုင်းလ်အော်ပရေတာများဖြစ်သော MPT နှင့် တယ်လီနောတို့က ကံစမ်းမဲအစီအစဉ်များ စတင်ပြုလုပ်လျက်ရှိကြောင်း သိရသည်။

MPT သည် နှစ်ကူးအရောင်းမြှင့်တင်ရေးအနေဖြင့် ပျော်ရွှင်ကံထူးနှစ်သစ်ကူးအမည်ဖြင့် ကံစမ်းမဲအစီအစဉ်ကို နိုဝင်ဘာ ၂၆ ရက်မှ ဇန်နဝါရီ ၉ ရက်အထိ ပြုလုပ်သွားမည်ဖြစ်ပြီး ချီးမြှင့်မည့်ဆုများမှာ တိုယိုတာလန်ခရူဇာကားတစ်စီး၊ တိုယိုတာကိုရိုလာကား ငါးစီး၊ အိုင်ဖုန်း 6S အလုံး ၂၀၊ iPad air 2 အလုံး ၂၀ ၊ ၄၀ လက်မ Sony တီဗီ ၂၅ လုံး၊ တစ်ကျပ်သားရွှေဆွဲကြိုးအကုံး ၂၀ နှင့် ငါးထောင်ကျပ်တန် MPT ငွေဖြည့်ကတ်ပေါင်း ၆၉၉၀၉ ခုပါဝင်မည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။ ကံစမ်းမဲအစီအစဉ်တွင် MPT ၏ GSM/WCDMA သို့မဟုတ် CDMA သုံးစွဲသူတိုင်း ပါဝင်ဆင်နွှဲနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး ပါဝင်ရန်အတွက် အနည်းဆုံး ကံစမ်းမဲလက်မှတ်တစ်စောင်ကို ရရှိထားရမည်ဖြစ်သည်။

ကံစမ်းမဲလက်မှတ်များကို သုံးထောင်ကျပ်ထက်ပိုသော ငွေဖြည့်ကတ်ဖြည့်သွင်းခြင်း(တစ်စောင်ဖြည့်သွင်းပါက လက်မှတ်တစ်စောင်)၊ တစ်မိနစ်ထက်ကျော်သော MPT ဖုန်းအချင်းချင်းခေါ်ဆိုမှု(တစ်ကြိမ်ခေါ်ဆိုလျှင် လက်မှတ်တစ်စောင်)နှင့် MPT ၏ ဆင်းကတ်အသစ်များကို ဝယ်ယူအသုံးပြုခြင်း (ဆင်းကတ်တစ်ကတ်လျှင် လက်မှတ်အစောင် ၃၀ )နှုန်းများဖြင့် ရရှိမည်ဖြစ်ကာ လက်မှတ်အစောင်ရေများပါက ကံစမ်းမဲပေါက်ရန် အခွင့်အလမ်း ပိုမိုရမည်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

ကံစမ်းမဲလက်မှတ် ရရှိသည့်အရေအတွက်များကို စစ်ဆေးရာတွင် GSM/WCDMA ဖုန်း အသုံးပြုသူများအနေဖြင့် “3000” သို့ “lucky” ဟု စာတိုပေးပို့ပြီး စစ်ဆေးကြည့်ရှုနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး CDMA ဖုန်းအသုံးပြုသူများအနေဖြင့် “3001” သို့ “lucky” ဟု စာတိုပေးပို့၍ စစ်ဆေးကြည့်ရှုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ တယ်လီနောမှလည်း တန်ဆောင်တိုင်ကာလ အရောင်းမြှင့်တင်ရေးအစီအစဉ်အနေဖြင့် နိုဝင်ဘာ ၂၄ မှ ၂၆ ရက်အတွင်း ၃၀၀၀ ကျပ်နှင့်အထက် ငွေတစ်ခါဖြည့်တိုင်း ၁၀ ရာခိုင်နှုန်း အပိုပေးသည့် အစီအစဉ်ကို ပြုလုပ်ခဲ့သည်။ ကံစမ်းမဲအစီအစဉ်အနေဖြင့် နိုဝင်ဘာ ၂၄ မှ ၂၆ ရက်အတွင်း ငွေဖြည့်သူများထဲမှ ကံထူးရှင် ၁၀၀ ကိုရွေးချယ်ကာ ငါးမူးသားရွှေဒင်္ဂါးတစ်ပြားစီ ပေးအပ်သွားမည်ဟု သိရသည်။

ထို့အပြင် တယ်လီနောမှ ရောင်းချနေသော အင်တာနက်အသုံးပြုနိုင်သည့် T200M ဟန်းဆက်များကိုလည်း ယခင်ဈေးနှုန်း ၄၉၉၀၀ ကျပ်မှ ၂၉၉၀၀ ကျပ်နှုန်းအထိ ကျပ်နှစ်သောင်းလျှော့ချ၍ ပြောင်းလဲသတ်မှတ်ပေးထားသည်။ ဈေးနှုန်းလျှော့ချလိုက်သော်လည်း ယခင်ကပေးထားသည့် အပိုထပ်ဆောင်း ဝန်ဆောင်မှုများဖြစ်သော တယ်လီနောဖုန်းအချင်းချင်း မိနစ် ၂၀၀ ခေါ်ဆိုမှု၊ တယ်လီနောဖုန်းအချင်းချင်း စာတိုပေးပို့မှုအစောင့် ၂၀၀ နှင့် အခမဲ့အင်တာနက် ၂၀၀ မဂ္ဂါဘိုက်တို့ကို ပြောင်းလဲခြင်းမရှိဘဲ မူလအတိုင်း ဆက်ပေးထားကြောင်း သိရသည်။  
သူရဗြီး

# စမတ်နာရီသစ် Samsung Gear S2 ကို ဆမ်ဆောင်းမိတ်ဆက်

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇

စက်တင်ဘာလအတွင်းက ကမ္ဘာ့ဈေးကွက်တွင် စတင်မိတ်ဆက်ခဲ့သော စမတ်နာရီသစ် Samsung Gear S2 ကို ဆမ်ဆောင်းက မြန်မာဈေးကွက်တွင် နိုဝင်ဘာ ၂၁ ရက်က စတင်မိတ်ဆက်ရောင်းချခဲ့သည်။  
Gear S2 ကို Gear S2 နှင့် Gear S2 classic ဟူ၍ ကွဲပြားသော ဒီဇိုင်းနှစ်မျိုးဖြင့် ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ Gear S2 ကို မီးခိုးရောင်ကိုယ်ထည်နှင့် မီးခိုးရောင်လက်ပတ်ကြိုး၊ ငွေရောင်ဘောင်နှင့် အဖြူရောင်လက်ပတ်ကြိုးဟု အရောင်နှစ်မျိုးဖြင့် ရရှိနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး Gear S2 classic ကို အမည်းရောင်ဘောင်နှင့် သားရေလက်ပတ်ကြိုးဖြင့် တစ်မျိုးတည်းသာ ရရှိမည်ဖြစ်ကြောင်း၊



Gear S2 ၏ ရောင်းချမှုမှာ ၃၄၅၀၀၀ ကျပ်ဖြစ်ပြီး Gear S2 classic မှာ ၃၇၅၀၀၀ ကျပ်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။

နာရီကိုယ်ထည်ပုံကို ဝန်းပိုင်းသောပုံသဏ္ဍာန်ဒီဇိုင်းပြုလုပ်ထားကာ ပေါ့ပါး၍ ကျစ်လျစ်သော ဒီဇိုင်းရှိသည်။ နာရီကိုယ်ထည်အထူမှာ ၁၁ ဒီဇင်မီတာ၊ ၄ မီလီမီတာရှိပြီး မျက်နှာပြင်မှာ အချင်း ၁ ဒီဇင်မီတာ ၂ လက်မ အရွယ်ရှိ စက်ပိုင်းပုံဖြစ်ကာ မျက်နှာပြင်အရည်အသွေးမှာ 360x360 resolution(302 ppi) ရှိ၍ စမတ်နာရီတစ်လုံးအနေဖြင့် မြင့်မားသော ရုပ်ထွက်အရည်အသွေးဖြစ်သည်။

စက်လည်ပတ်စနစ်အနေဖြင့် Tizen OS ကို အသုံးပြုထားပြီး 1 GHz dual core processor ပါဝင်သောကြောင့် လုပ်ဆောင်ချက်များကို လေးသွား၊ နှေးသွားခြင်းမရှိဘဲ လုပ်ဆောင်နိုင်မည်ဖြစ်သည်။ အသုံးပြုရလွယ်ကူ၍ ရိုးရှင်းသော အသုံးချမျက်နှာပြင် UX နှင့် သုံးစွဲသူများအတွက် စိတ်တိုင်းကျ အသုံးပြုနိုင်မည့် အဆင့်မြင့်တင်ထားသော လုပ်ဆောင်ချက်များစွာ ပါဝင်သည်။

နာရီကိုယ်ထည်တွင် လှည့်၍ရသည့်ဘေးဘောင်နှင့်အတူ Home နှင့် Back ခလုတ်များပါဝင်ခြင်းကြောင့် သုံးစွဲသူများအနေနှင့် notification နှင့် application များကို ပိုမိုလျင်မြန်စွာ ကြည့်ရှုအသုံးပြုနိုင်မည်ဖြစ်သည်။ သုံးစွဲသူများအနေနှင့် ဖုန်းသို့ဝင်လာသော notification များအား နာရီမှတစ်ဆင့် ကြည့်ရှုစစ်ဆေးနိုင်မည်ဖြစ်ပြီး စာတိုပို့ခြင်းကိုလည်း လက်ကောက်ဝတ်မှတစ်ဆင့် အလွယ်တကူပေးပို့နိုင်မည် ဖြစ်သည်။ ထို့အပြင် ကျန်းမာရေးဆိုင်ရာ လုပ်ဆောင်ချက်အသစ်များကိုလည်း အသစ်ထပ်မံ ထည့်သွင်းထားပြီး နာရီဝတ်ဆင်ထားသူ၏ နေ့စဉ်လှုပ်ရှားမှု၊ တိုးတက်မှုပုံစံများကို ကြည့်ရှုနိုင်မည်ဖြစ်ကာ လိုအပ်သည့် အချက်ပေးမှုများကိုလည်း သုံးသူထံ သတိပေးနေမည်ဖြစ်သည်။

စမတ်နာရီများအတွက် အရေးကြီးသော ဘက်ထရီအပိုင်းကိုလည်း အဆင့်မြင့်တင်ထားပြီး ကြီးမားသွင်းစနစ်ပါဝင်သည်။ ဘက်ထရီသည် နှစ်ရက်မှ သုံးရက်အထိ ကြာရှည်ခံပြီး အားသွင်းရာတွင် ဘူးအတွင်းမှ ကြိုးမဲ့အားသွင်းနိုင်သည့် အားသွင်းကိရိယာ(recharging dock)ပေါ်တွင် နာရီကို တင်ထားလိုက်ရုံဖြင့် အားပြန်သွင်းနိုင်အောင် ပြုလုပ်ထားကြောင်း သိရသည်။  
သူရဗြီး



# မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်းကြီးမှူး၍ Developer Conference 2015 ကျင်းပ

ရန်ကုန် နိုဝင်ဘာ ၂၇

MCPA Developer Conference 2015 ကို လှိုင်မြို့နယ် MICT Park ၌ နိုဝင်ဘာ ၂၁ ရက်နှင့် ၂၂ ရက်က ကျင်းပခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

MCPA Developer Conference တွင် မိုဘိုင်းလ်နည်းပညာ၊ ဝက်ဘ်ဆိုက်နည်းပညာနှင့် နက်ဝပ်လုံခြုံရေးနည်းပညာများ၊ Cloud နည်းပညာများ အပါအဝင် ကွန်ပျူတာနှင့် အိုင်တီနည်းပညာ ဆိုင်ရာများကို ခေါင်းစဉ် ၂၀ ကျော်ဖြင့် ဟောပြောသူ ၂၀ ကျော်က ပါဝင်ဆွေးနွေးဟောပြောခဲ့ပြီး မြန်မာနိုင်ငံကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်းဝင်များ၊ ကွန်ပျူတာလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် စွန့်ဦးတီထွင်နည်းပညာလုပ်ငန်းရှင်များ၊ နည်း ပညာတက္ကသိုလ်များမှ ကျောင်းသား ကျောင်းသူများနှင့် ဆရာ ဆရာမများ၊ အိုင်တီနည်းပညာကို စိတ်ပါဝင်စားသူများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

MCPA Developer Conference ကို မြန်မာနိုင်ငံ ကွန်ပျူတာပညာရှင်အသင်းက ကြီးမှူး၍ ၂၀၁၁ ခုနှစ်မှ စတင်၍ နှစ်စဉ်ကျင်းပခဲ့ရာ ယခုနှစ်ကျင်းပသည်မှာ ငါးကြိမ်မြောက်ဖြစ်ကြောင်း သိရသည်။  
သူရဗြီး

# ဘာစီလိုနာတို့ အိမ်ကွင်းမှာ နိုင်ပွဲဆက်ဦးမယ့် လာလီဂါပွဲစဉ် (၁၃)

စပိန်လာလီဂါပွဲစဉ်(၁၃)ကို ဇူလိုင် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဇူလိုင် ၂၉ ရက်နေ့မှာ ဆက်လက်ယှဉ်ပြိုင်ကြမှာဖြစ်ပါတယ်။ အသင်းကြီးတွေဖြစ်တဲ့ ဘာစီလိုနာနဲ့ ရီးရဲလ်မက်ဒရစ်တို့အတွက် အခွဲပွဲစဉ်မှာ ခက်ခဲတဲ့ရင်ဆိုင်မှုကို ကြုံတွေ့ရမှာဖြစ်သလို အမြဲတမ်း ခြေကုန်ဖွင့်ကစားရတဲ့ ပြိုင်ဘက်တွေနဲ့တွေ့ဆုံရမှာမို့ ပွဲမချောင်ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် ပွဲတိုင်းရမှတ်အပြည့်ရအောင် အားထုတ်နေတဲ့ အသင်းကြီးတွေပဲ ဒီတစ်ပတ်မှာ အောင်ပွဲခံဖို့ ဖြစ်လာဦးမှာပါ။

### ဘာစီလိုနာနှင့် ဆိုစီဒက်

ရီးရဲမက်ဒရစ်ကို အဝေးကွင်းမှာ ဂိုးပြတ်နိုင်ပွဲပဲဖြစ်ပြီး ခြေစွာတဲ့ ရီးမားနဲ့ပါ ရင်ဆိုင်ဖြတ်ကျော်ခဲ့ရတဲ့ ဘာစီလိုနာတို့က အခွဲပွဲမှာ ဆိုစီဒက်နဲ့ ဆုံတွေ့တာဟာ ရင်မောစရာပွဲတွေကို ဆက်တိုက်ကြုံတွေ့နေရတာ ဖြစ်ပါတယ်။ ဆိုစီဒက်နဲ့ ဆုံတိုင်း ဘာစီလိုနာတို့ ရှုံးပွဲကြုံတွေ့တာကြောင့် ဒီပွဲကို သေသေချာချာပြင် ဆင်ကစားမရပါလိမ့်မယ်။ ဆိုစီဒက်နဲ့ နောက်ဆုံးသုံးပွဲတွေ ဆုံခဲ့တဲ့မှတ်တမ်း ကိုကြည့်ရင် ဆိုစီဒက်က နှစ်ပွဲနိုင်ပြီး ဘာစီလိုနာက တစ်ပွဲနိုင်ထားပါတယ်။ ဒါပေမယ့် အခွဲပွဲက ဘာစီလိုနာကွင်းမှာဖြစ်တဲ့အပြင် လူစုံပါဝင်လာမယ့် တိုက်စစ်ကို ဆိုစီဒက်တို့ ဟန်တားဖို့မလွယ်ပါဘူး။ သုံးမှတ်ဆိုတာ ဘာစီလိုနာတို့အတွက်ပဲ ဖြစ်မှာပါ။

### လီဗန်တေးနှင့် ဘက်တစ်

လီဗန်တေးတို့ ခြေစွမ်းကျဆင်းပြီး ရလဒ်တွေကမောက်ကမဖြစ်နေတာမို့ တန်းဆင်းရန်ထဲမှာ ရောက်ရှိနေပါတယ်။ ဘက်တစ်တို့ကတော့ ရလဒ်တွေ မဆိုးရွားအောင် အစွမ်းကုန်ထိန်းသိမ်းနေပြီး ပွဲတိုင်းအမှတ်ပြည့်ရအောင် ကြိုးစားနေပါတယ်။ ဒီနှစ်သင်းဆုံတိုင်း ဘက်တစ်တို့က အသာစီးရတာများပြီး လီဗန်တေးတို့က တစ်မှတ်ရအောင် မနည်းကြိုးစားရန်ခဲရတာချည်းပါပဲ။ နှစ်သင်းစလုံးရမှတ်လိုအပ်နေတာမို့ အပြိုင်အားထုတ်လာမှာဖြစ်တာကြောင့် အမှတ်ခွဲယူရကိန်းဆိုက်သွားနိုင်ပါတယ်။

### အက်သလက်တီကိုနှင့် အက်စပန်ညို

ပုံမှန်ခြေစွမ်းရနေတဲ့ အက်သလက်တီကိုတို့က ပွဲတိုင်းအမှတ်ပြည့်ရအောင် ကြိုးစားနေပါတယ်။ အခွဲပွဲမှာ အိမ်ကွင်းလည်းဖြစ်တာမို့ အက်သလက်တီကိုဟာ ခက်ခဲတဲ့ ပြိုင်ဘက်ဖြစ်တဲ့ အက်စပန်ညိုကို အမှတ်ခွဲပေးဖို့ စိတ်ကူးမှာတော့ မဟုတ်ပါဘူး။ ဒီနှစ်သင်းရဲ့ နောက်ဆုံးသုံးပွဲရလဒ်ကိုကြည့်ရင် ဂိုးမပြတ်ပေမယ့် အက်သလက်တီကိုတို့ နှစ်ပွဲနိုင်ခဲ့ပေမယ့် အက်စပန်ညိုက သရေတစ်ပွဲရအောင် ကစားနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ အက်စပန်ညိုတို့က အက်သလက်တီကိုနဲ့ ဆုံတိုင်း အပြန်အလှန်ဖိအားပေးကစားနိုင်တာမို့ အခွဲပွဲမှာ အိမ်ရှင်တို့နိုင်ရင်တောင် ဂိုးမပြတ်နိုင်ပါဘူး။

### ဆယ်လ်တာဗီဂိုနှင့် ဂျွန်

ဒီနှစ်သင်းဟာ လာလီဂါမှာ စုစုပေါင်းပွဲ ၅၀ တွေ ဆုံခဲ့ရာမှာ ဆယ်တာဗီဂိုတို့က ၁၈ ပွဲနိုင်ပြီး ဂျွန်တို့က ၁၇ ပွဲနိုင်ကာ သရေပွဲ ၁၅ ပွဲဖြစ်ထားပါတယ်။ လက်ရှိခြေစွမ်းပိုင်းကိုကြည့်ရင် ဂျွန်တို့ ပုံမှန်ခြေစွမ်းရအောင် ကြိုးစားနေရပေမယ့် ဆယ်လ်တာဗီဂိုတို့က အိမ်ကွင်းမှာ နိုင်ပွဲရအောင်စွမ်းဆောင်နိုင်တဲ့ကစားအား ရှိနေပါတယ်။ ဒီပွဲမှာ ဆယ်လ်တာဗီဂိုတို့ကပဲ နိုင်ပွဲရသွားနိုင်ပါတယ်။

### မာလာဂါနှင့် ဂရန်နာဒါ

သရေပွဲများနေတဲ့ ဂရန်နာဒါတို့ဟာ အခွဲပွဲမှာ အဝေးကွင်းလည်းဖြစ်တာမို့ ပွဲကျပ်အဖြစ် ရင်ဆိုင်ရဖို့ရှိနေပါတယ်။ မာလာဂါတို့ကတော့ ဂရန်နာဒါအိမ်



ကွင်းမှာ ကစားတဲ့ပွဲတိုင်း အသာစီးရအောင် ကြိုးစားနိုင်ပေမယ့် မာလာဂါကွင်းမှာဆိုရင် နိုင်ပွဲပျောက်ဆုံးတတ်လေ့ရှိပါတယ်။ တန်းဆင်းရန်က ဝေးကွာဖို့အတွက် မာလာဂါတို့ ဒီပွဲမှာ ခြေကုတ်ထုတ်ပြီး အမှတ်ပြည့်ယူဖို့ ကြိုးစားပါလိမ့်မယ်။

### လက်စပယ်မက်စ်နှင့် ဒီပိုတို

အက်သလက်တီကိုနဲ့ လီဗန်တေးတို့ကို သရေပွဲရအောင် ကစားနိုင်ခဲ့တဲ့

ဒီပိုတိုမို့ရဲ့ ခြေစွမ်းက ဒီထက်မြင့်နိုင်ရင်တော့ လက်စပယ်မက်စ်တို့ အိမ်ကွင်းဆိုပေမယ့် မလွယ်ပါဘူး။ ဒါပေမယ့် အိမ်ကွင်းမှာ ပြိုင်ဘက်တွေကို အခက်တွေ့အောင် ကစားပြီး အမှတ်ရအောင်ယူတတ်တဲ့ လက်စပယ်မက်စ်ရဲ့ ခြေစွမ်းကို ယုံကြည်မှုပိုပေးပြီးအားပေးလိုက်တာဟာ ပျော်ရွှင်မှုရရှိဖို့ အခွင့်အရေးများနေတာတော့ အမှန်ပါပဲ။

မိုးမြင့်လင်းလက်

## အသင်းဟောင်းကို အောင်ပွဲမခံဘူးဆိုတဲ့ အီဘရာဟင်မိုဗစ်

ပြင်သစ်ကလပ် ပီအက်စ်ဂျီအသင်းက ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စုပွဲစဉ်ဖြစ်တဲ့ မယ်လ်မိုအသင်းကို ငါးဂိုးပြတ်နဲ့ အနိုင်ကစားနိုင်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီပွဲမှာ ထူးခြားတာက ပီအက်စ်ဂျီအသင်းနဲ့ အသင်းခေါင်းဆောင် အီဘရာဟင်မိုဗစ်ဟာ အသင်းဟောင်းဖြစ်တဲ့ မယ်လ်မိုအသင်းနဲ့ဆုံတွေ့မှုဖြစ်ပါတယ်။ အီဘရာဟင်မိုဗစ်ဟာ မယ်လ်မိုအသင်းမှထွက်ခွာခဲ့သည့်မှာ ၁၄ နှစ်အကြာ ပထမဆုံးပြန်လည်ဆုံတွေ့မှုဖြစ်ခဲ့ပါတယ်။ ဒီပွဲမှာ အီဘရာဟင်မိုဗစ်အနေနဲ့ အနိုင်ရိုးတစ်ဂိုးသွင်းယူပေးနိုင်ခဲ့ပေမယ့် အောင်ပွဲခံခြင်းမရှိခဲ့ဘူးလို့ဆိုပါတယ်။ အသင်းဟောင်းအပေါ် အောင်ပွဲခံဖို့ သူကငြင်းဆိုခဲ့ပါတယ်။ ဆိုဒင်နိုင်ငံသား ဟီဘရာဟင်မိုဗစ်ဟာ သူ့နိုင်ငံရဲ့အသင်းအပေါ် အောင်ပွဲခံရမယ့်အလုပ်ကို မလုပ်နိုင်ပါဘူးလို့ ဆိုပါတယ်။ အီဘရာဟင်မိုဗစ်ဟာ လွန်ခဲ့သော ၁၄ နှစ်က ဆိုဒင်ကလပ် မယ်လ်မိုအသင်းနဲ့ ကစားခဲ့သူဖြစ်ပါတယ်။ သူဟာ မယ်လ်မိုအသင်းနဲ့ကစားခဲ့သူဖြစ်ပြီး မယ်လ်မိုအသင်းနဲ့ပွဲပေါင်း ၄၀ ပါဝင်ကစားခဲ့ကာ ၁၆ ဂိုးအထိ သွင်းယူပေးခဲ့ဖူးသူဖြစ်ပါတယ်။ ဘာပဲဖြစ်ဖြစ် အသင်းကောင်းအပေါ် အောင်ပွဲခံတဲ့အလုပ်ကို မလုပ်နိုင်ပါဘူးလို့ ဆိုပါတယ်။



## ချယ်လ်ဆီးလည်း တိုက်စစ်မှူးခေါ်ဖို့ပြင်ပြီ

ကော်စတာရဲ့ ကစားပုံအနေအထားအရ ချယ်လ်ဆီးနည်းပြ မော်ရင်ဟိုအနေနဲ့ လာမယ့်ဇန်နဝါရီလအပြောင်းအရွှေ့ရာသီမှာ တိုက်စစ်မှူးသစ်ခေါ်ယူဖို့ ဆုံးဖြတ်ထားပြီလို့ ဆိုပါတယ်။ ကော်စတာအပေါ် စိုးရိမ်မှုတွေရှိလာပြီး ဇန်နဝါရီလအပြောင်းအရွှေ့အတွက် လာမယ့်သီတင်းပတ်တွေထဲမှာ ချယ်လ်ဆီးအနေနဲ့ တိုက်စစ်မှူးသစ်ခေါ်ယူဖို့ ဆုံးဖြတ်ချက်ချရတော့မယ့်လို့ ဆိုပါတယ်။ ချယ်လ်ဆီးအသင်းအနေနဲ့ အထောက်အကူတိုက်စစ်မှူးတစ်ယောက်ရအောင် ရာသီအလယ်အထိ ခေါ်ယူဖို့ အစီအစဉ်မရှိခဲ့ပါဘူး။ သို့ပေမယ့် ကော်စတာရဲ့ ယခုနှစ်ရာသီကစားပုံအနေ အထားအရ ပြန်လည်စဉ်းစားရတော့မယ့်လို့ ဆိုပါတယ်။ ချယ်လ်ဆီးအသင်းအနေနဲ့ စပိန်တိုက်စစ်မှူး ဟယ်ရီကီနီးနဲ့ အက်သလက်တီကိုတိုက်စစ်မှူး အန်တိုနီဂရက်စမန်းတို့ကို ကာလကြာရှည်စွာ ပစ်မှတ်ထားနေခဲ့တာဖြစ်ပါတယ်။ ပြီးခဲ့တဲ့ နွေရာသီကလည်း ဟယ်ရီကီနီးကို ခေါ်ယူဖို့ ကြိုးစားခဲ့ပေမယ့် မအောင်မြင်ခဲ့ပါဘူး။ စပိန်က ဟယ်ရီကီနီးကို ရောင်းမှာ မဟုတ်ဘူးလို့ ဆိုပါတယ်။ သို့ပေမယ့် ဇန်နဝါရီလအပြောင်းအရွှေ့ရာသီမှာတော့ နည်းပြမော်ရင်ဟိုအနေနဲ့ တိုက်စစ်မှူးတစ်ဦးကို မဖြစ်မနေခေါ်ယူသွားမယ့် အနေအထားရှိပါတယ်။

ကောင်းမြတ်သူ > စုစည်းသည်။

## ဝုဖ်ဘတ်ကို အနိုင်ကစားနိုင်မှ မန်ယူနောက်တစ်ဆင့်တက်နိုင်

ဗန်ဟားလ်ရဲ့ မန်ယူအနေနဲ့ ချန်ပီယံလိဂ် ၁၆ သင်းပြိုင်ပွဲတက်ရေး၊ မတက်ရေးဟာ မသေချာဖြစ်နေတဲ့ အနေအထားပါ။ အိမ်ကွင်းမှာ ဗန်

ဟားလ်ရဲ့ လူငယ်တွေဟာ အကြိတ်အနယ်ကြိုးစားခဲ့ပေမယ့် ပီအက်စ်ဂျီအိုင်ဟိုဗင်အသင်းကို ဂိုးမရှိသရေပွဲနဲ့ ကျေနပ်ခဲ့ရပါတယ်။ ဒီအတွက်

ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စု နောက်ဆုံးပွဲဖြစ်တဲ့ ဝုဖ်ဘတ်နဲ့ပွဲမှာ အနိုင်ကစားဖို့ လိုအပ်လာပြီဖြစ်ပါတယ်။ ဒီဇင်ဘာ ၈ ရက်မှာကစားမယ့် နောက်ဆုံးအုပ်စု

ပွဲစဉ်ဟာ မန်ယူအတွက် အလွန်အရေးကြီးတဲ့ ပြိုင်ပွဲတစ်ပွဲဖြစ်ပါတယ်။ ဝုဖ်ဘတ်အသင်းဟာ အုပ်စုမှာဦးဆောင်နေတဲ့ အသင်းပါ။ သူ့ကို နိုင်ဖို့ ကျွန်တော်တို့ အတော်လေးကြိုးစားရမှာဖြစ်ပါတယ်။ ဒါပေမယ့် ဖြစ်နိုင်ပါတယ်လို့ နည်းပြဗန်ဟားလ်က ဆိုပါတယ်။

မန်ယူအနေနဲ့ နောက်တစ်ဆင့်တက်ဖို့ အနိုင်ပွဲတစ်ပွဲလိုအပ်နေတယ်လို့ သိနေသော်လည်း ဗီအက်ဂျီနဲ့ပွဲတွင် ဂိုးမရှိသရေနဲ့ အဆုံးသတ်ခဲ့ရပါတယ်။ ဒီအတွက် လာမယ့်ဝုဖ်ဘတ်နဲ့ပွဲမှာ မန်ယူတို့ ရုန်းကန်ကြိုးစားရတော့မှာ ဖြစ်ပါတယ်။ မန်ယူရဲ့ ကြံ့မာအလေးသာမှုရှိနေသော်လည်း မထင်မှတ်ဘဲပြိုင်ပွဲမှထွက်ခွာသွားနိုင်တဲ့ အနေအထားလည်းဖြစ်ပါတယ်။ သို့ပေမယ့် နိုင်ချေရုံပါပဲ။



# ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ဧရာဝတီတောင်သူလယ်သမားများ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် (Ayeyarwaddy Farmers Development Bank--A Bank) ကို ဧရာဝတီ တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်မှု၊ ဧရာဟင်္သာကုမ္ပဏီများအုပ်စုနှင့် မိတ်ဖက်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၏ အစုရှယ်ယာ ထည့်ဝင်မှုတို့ဖြင့် အများပိုင်ဘဏ်အဖြစ် ၂၇-၁၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့တွင် ဖွင့်လှစ်တည်ထောင်နိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ငွေကြေးနှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ အောင်မြင်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးစေရန် ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါသည်။



ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံ ကုန်သည်များနှင့်စက်မှုလက်မှု လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်



ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကုန်သည်များနှင့်စက်မှုလက်မှု လုပ်ငန်းရှင်များအသင်းချုပ်

# ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ဧရာဝတီတောင်သူလယ်သမားများ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် (Ayeyarwaddy Farmers Development Bank--A Bank)ကို ဧရာဝတီတိုင်း ဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်မှု၊ ဧရာဟင်္သာကုမ္ပဏီများအုပ်စုနှင့် မိတ်ဖက်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၏ အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်မှု တို့ဖြင့် အများပိုင်ဘဏ်အဖြစ် ၂၇-၁၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့တွင် ဖွင့်လှစ်တည်ထောင်နိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အထူး ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် လုပ်ငန်းများအောင်မြင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။



မြန်မာနိုင်ငံငါးလုပ်ငန်းအဖွဲ့ချုပ်

**ရတနာမဉ္ဇူ ဓမ္မရိပ်သာ**  
လယ်တီမူ အနာဂါမိဆရာသက်ကြီး ဝိပဿနာ အလုပ်ပေးတရားစခန်းပွဲ သမိုင်း ၂ လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ သမိုင်း(၁)ရပ်ကွက်၊ (၂)လမ်းရှိ ရတနာမဉ္ဇူ ဓမ္မရိပ်သာ၌ ၃-၁၂-၂၀၁၅ရက် ညနေမှ ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ရက် နံနက်အထိ လယ်တီကမ္မဋ္ဌာနာ စရိယ၊ ရတနာမဉ္ဇူ ဓမ္မရိပ်သာ ပဓာနနာယကဆရာတော် အရှင်ဇေယျာနန္ဒ(ပုဂံ) ဦးစီး၍ လယ်တီမူ အနာဂါမိဆရာသက်ကြီး ဝိပဿနာအလုပ်ပေး ခုနစ်ရက် တရားစခန်း ကျင်းပ မည်ဖြစ်ပါသည်။ တရားစခန်းဝင်လိုသူများ ၃-၁၂-၂၀၁၅ ရက် ညနေ ၄ နာရီအရောက် ကြွရောက်ကြပါရန် လေးစားစွာ ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။ အရက်ဆွမ်း၊ နေ့ဆွမ်း၊ ညနေဖျော်ရည် လှူဒါန်းလိုသူများ လာရောက်လှူဒါန်းနိုင်ရန် ဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
ကျင်းပမည့်နေ့ရက် - ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၃ ရက် (ကြာသပတေးနေ့) ညနေမှ ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက် နံနက်အထိ။  
ကျင်းပမည့်နေရာ - ရတနာမဉ္ဇူ ဓမ္မရိပ်သာ၊ သမိုင်း(၂)လမ်း၊ (၁)ရပ်ကွက်၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့။  
ရတနာမဉ္ဇူ ဓမ္မရိပ်သာ အကျိုးတော်ဆောင်အဖွဲ့  
ဖုန်း-၀၉-၅၁၉၇၀၂၇၊ ၀၉-၆၉၂၅၇၉၉

**မြို့မကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းအသင်း အမျိုးသားအောင်ပွဲနေ့အခမ်းအနား ကျင်းပမည်**  
၆-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) (၉၅)နှစ်မြောက် အမျိုးသားနေ့ နံနက် ၉:၀၀နာရီမှ မွန်းလွဲ ၁:၃၀နာရီအထိ အသင်းတိုက်တည်ရှိရာ အမှတ်(၆၈)၊ စကားဝါလမ်း၊ ဒဂုံမြို့နယ်ရှိ မြတ်စွန်ရတနာခန်းမ၌ ကျင်းပမည်ဖြစ်ပါ၍ မြို့မကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ ဆရာ ဆရာမဟောင်းများနှင့် အထက(၂)ဒဂုံ၊ အထက(၃) ဒဂုံ ကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ အားလုံး မပျက်မကွက် တက်ရောက်ကြပါရန် အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့မှ လေးစားစွာဖိတ်ကြား အပ်ပါသည်။  
မှတ်ချက်။ ။ အမှုဆောင်များနှင့် မြို့မကျောင်းသား ကျောင်းသူဟောင်းများ နံနက် ၇:၀၀ နာရီတိတိ ၆-၁၂-၂၀၁၅ရက် (တနင်္ဂနွေနေ့) အမျိုးသားနေ့တွင် ရွတ်ဂို ဘုရားရင်ပြင်တော် စနေထောင့်ရှိ အမျိုးသားအထိမ်းအမှတ်ကျောက်တိုင်၌ သွားရောက် ဂါရဝပြုကြမည်ဖြစ်ပါသည်။  
အလုပ်အမှုဆောင်အဖွဲ့(၂၀၁၄-၂၀၁၆)  
မြို့မကျောင်းသားကျောင်းသူဟောင်းအသင်း  
ဖုန်း-၀၁-၂၅၀၁၅၃၊ ၀၉-၇၃၀၁၁၇၀၇

**စံပြုလေ့ကျင့်ရေးအလယ်တန်းကျောင်း (ရန်ကင်း) အဋ္ဌမ္မအကြိမ်မြောက်စုပေါင်းအာစရိယပွဲအခမ်းအနား ဖိတ်ကြားလွှာ**  
ကျင်းပမည့်နေ့ - ၂၆-၁၂-၂၀၁၅ (စနေနေ့)  
ကျင်းပမည့်အချိန် - ညနေ (၂) နာရီမှ (၅) နာရီအထိ  
ကျင်းပမည့်နေရာ - အဆောင် (၁)၊ လေ့ကျင့်ရေးအလယ်တန်းကျောင်း (ခန်းမ)  
အလှူငွေထည့်ဝင်လိုသူများအနေဖြင့် မိမိတို့၏ အတန်းလိုက် ကိုယ်စားလှယ် သို့မဟုတ် နီးစပ်ရာကျောင်းသား/သူဟောင်းများ မှတစ်ဆင့် ထည့်ဝင်လှူဒါန်းနိုင်ပြီး၊ ကျောင်းတည်ရှိရာနေရာ တွင်လည်း စုံစမ်းထည့်ဝင် လှူဒါန်းနိုင်ပါသည်။

## MTSH Myanmar Thilawa SEZ Holdings Public Limited

11<sup>th</sup> Floor, UMFCCI Office Tower, No. 29, Min Ye Kyaw Swar Street, Lanmadaw Tsp., Yangon, Myanmar. Tel: +95-1- 2301772, 2301773

### သာမန်ထက်ထူးကဲသောအထွေထွေအစည်းအဝေး(Extra ordinary General Meeting)နှင့် ဒုတိယအကြိမ် နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေး(2<sup>nd</sup> Annual General Meeting) တက်ရောက်ရန်ဖိတ်ကြားခြင်း ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၂၅ရက်

၁။ မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်)အီးဇက် ဟိုး(လ်)ဒင်း(စ်) ပတ်ဘလစ် လီမိတက် (MTSH)၏ သင်းဖွဲ့စည်းချဉ်းအပိုဒ် အမှတ်(၆၃)တွင် ဒုတိယဥက္ကဋ္ဌတစ်ဦး ထပ်မံခန့်အပ်နိုင်ရန်နှင့် ရန်ကုန်စတော့အိတ်ချိန်းတွင် စာရင်းဝင်မှတ်ပုံတင်ရာ၌ အထောက်အကူပြုရန်အလို့ငှာ အစုရှယ်ယာလက်မှတ်နှင့် အစုရှယ်ယာလွှဲပြောင်းခြင်းဆိုင်ရာ စည်းမျဉ်းများကို အထူး ဆုံးဖြတ်ချက်ချမှတ်၍ ပြင်ဆင်ရန် သာမန်ထက်ထူးကဲသော အထွေထွေအစည်းအဝေး (Extra ordinary General Meeting) နှင့် ဒုတိယအကြိမ် နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေး (2<sup>nd</sup> Annual General Meeting)တို့ကို သုဝဏ္ဏ အမျိုးသားအားကစားပြိုင်ပွဲရုံ(၁)တွင် ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၈ ရက် (သောကြာနေ့) နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီ၌ ကျင်းပပြုလုပ် မည်ဖြစ်သဖြင့် အစုရှယ်ယာရှင်များအားလုံး အစည်းအဝေးတက်ရောက်ချီးမြှင့်ပေးပါရန် လေးစားစွာဖိတ်ကြားအပ်ပါသည်။  
၂။ အစုရှယ်ယာရှင်တစ်ဦးချင်းထံသို့လည်း အစည်းအဝေးတက်ရောက်ရန် ဖိတ်ကြားစာ၊ အစည်းအဝေးတက်ရောက်မဲပေးခွင့် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာ၊ အစည်းအဝေးတက်ရောက်ကြောင်း မှတ်ပုံတင်ရန်ယူဆောင်လာရမည့် QR Code ပါ အစုရှယ်ယာရှင် သက်သေခံဖြတ်ပိုင်း၊ ကုမ္ပဏီ၏ နှစ်ပတ်လည်အစီရင်ခံစာ၊ အမြတ်ဝေစု(Dividend)ခွဲဝေခြင်းနှင့်စပ်လျဉ်းသည့် အကြောင်း ကြားစာတို့ကို အချိန်မီ ပေးပို့မည်ဖြစ်ပါသည်။  
မှတ်ချက်။ ။ အစည်းအဝေးတက်ရောက်မဲပေးခွင့် ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာအား သတ်မှတ်အချိန်အတွင်း ပေးပို့ခြင်းမရှိပါက ကိုယ်စား မဲပေးခွင့်ရရှိမည်မဟုတ်ဘဲ၊ အစည်းအဝေးတက်ရောက်ခွင့်သာ ရရှိမည်ဖြစ်ပါသည်။  
၃။ နှစ်ပတ်လည်အထွေထွေအစည်းအဝေးသို့ တက်ရောက်မည့် အစုရှယ်ယာရှင်အရေအတွက် များပြားမည်ဖြစ်ပါသဖြင့် အစည်းအဝေးအချိန်မီစတင်နိုင်ရန် အစည်းအဝေးတက်ရောက်သူအမည်စာရင်း မှတ်ပုံတင်ခြင်းကို နံနက် ၈:၀၀နာရီမှစတင်၍ နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီအထိ ဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်းနှင့် နံနက် ၁၀:၀၀ နာရီနောက်ပိုင်း ရောက်ရှိလာသူများသည် အစည်းအဝေးတက်ရောက်ခွင့်သာ ရရှိမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ကြိုတင်အသိပေးအပ်ပါသည်။  
၄။ အစည်းအဝေးတက်ရောက်မည့် အစုရှယ်ယာရှင်များအနေဖြင့် မြန်မာသီလဝါ အက်(စ်)အီးဇက် ဟိုး(လ်)ဒင်း(စ်) ပတ်ဘလစ် လီမိတက် (MTSH)၏ အကျိုးစီးပွား ဆတက်ထမ်းပိုးတိုးတက်စေရန် အကြံပြုတင်ပြလိုပါက ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၅ ရက် နောက်ဆုံးထား၍ ဒါရိုက်တာအဖွဲ့ထံသို့ အကြံပြုလွှာပေးပို့နိုင်ပါကြောင်း အသိပေးအကြောင်းကြားအပ် ပါသည်။

ဒါရိုက်တာအဖွဲ့  
မြန်မာသီလဝါအက်(စ်)အီးဇက်ဟိုး(လ်)ဒင်း(စ်)ပတ်ဘလစ်လီမိတက်

# ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ဧရာဝတီတောင်သူလယ်သမားများ ဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် (Ayeyarwaddy Farmers Development Bank --A Bank) ကို ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်မှု ဧရာဝတီကုမ္ပဏီများအုပ်စုနှင့် မိတ်ဖက်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၏ အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်မှုတို့ဖြင့် အများပိုင်ဘဏ်အဖြစ် ၂၇-၁၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့တွင် ဖွင့်လှစ်တည်ထောင်နိုင်ခဲ့သည့်အတွက် အထူးဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်းနှင့် ငွေကြေးနှင့် ဘဏ်လုပ်ငန်းဆိုင်ရာဝန်ဆောင်မှု လုပ်ငန်းများ အောင်မြင်တိုးတက်ဖွံ့ဖြိုးစေရန် ဆုမွန်ကောင်း တောင်းအပ်ပါသည်။



မြန်မာနိုင်ငံဆန်စက်လုပ်ငန်းရှင်များအသင်း



မြန်မာနိုင်ငံဆန်စပါးကုန်သည်များအသင်း



မြန်မာနိုင်ငံဆန်စပါးစိုက်ပျိုးထုတ်လုပ်သူများအသင်း



မြန်မာနိုင်ငံ မြေဩဇာ၊ မျိုးစေ့နှင့်စိုက်ပျိုးရေးဆေးလုပ်ငန်းရှင်များအသင်း



မြန်မာနိုင်ငံတောင်သူလယ်သမားအသင်း



မြန်မာနိုင်ငံ လယ်ယာစီးပွားရေးအများပိုင်ကော်ပိုရေးရှင်းလီမိတက်

# ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

“Ayeyarwaddy Farmers Development Bank” “A Bank” ကို ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏ အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်မှု၊ ဧရာဝတီကုမ္ပဏီများအုပ်စု၏ မိတ်ဖက်စီးပွားရေးလုပ်ငန်းရှင်များ၏ အစုရှယ်ယာထည့်ဝင်မှုတို့ဖြင့် အများပိုင်ဘဏ်အဖြစ် ၂၇-၁၁-၂၀၁၅ ရက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့၌ အောင်မြင်စွာဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းအတွက် များစွာဂုဏ်ယူဝမ်းသာပီတိဖြစ်ရပါကြောင်းနှင့် ငွေကြေးရေးဆိုင်ရာ ဝန်ဆောင်မှုလုပ်ငန်းများ စဉ်ဆက်မပြတ် တိုးတက်အောင်မြင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းများ တောင်းအပ်ပါသည်။



**မြေကွက်များဝယ်လိုသည်**  
ဒဂုံအရှေ့၊ ဒဂုံတောင်၊ ဒဂုံဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်များရှိ မြေကွက်များဝယ်လိုပါသည်။  
ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင် ဆက်သွယ်ပါ။  
ဖုန်း-၀၉-၂၆၀၆၆၄၄၀၊ ၀၉-၂၆၀၆၆၄၄၉၀

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ်မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**  
ယာဉ်အမှတ် 1G/6198, Daihatsu Hijet S200p, p/u (4x2)R ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးဝင်းဟန်ဦး ၉/မမန(နိုင်)၀၁၃၀၀၇ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက အထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင် လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်အောက်ပိုင်း)

**ယာဉ်မှတ်ပုံတင်စာအုပ် မိတ္တူလျှောက်ထားခြင်း**  
ယာဉ်အမှတ် 7F/7073 Mazda titan SY56T, L/T (4x2) ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုင်းထွန်းအောင် ၉/မမန(နိုင်)၀၀၄၉၇၄ က (ကမ-၃) ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသည်။ ကန့်ကွက်လိုပါက နိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း အောက်ဖော်ပြပါရုံးသို့ လူကိုယ်တိုင်လာရောက် ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
ကညန၊ ခရိုင်ရုံး (ရန်ကုန်တောင်ပိုင်း)၊ သန်လျင်မြို့

**Kinetic Myanmar Technology Co.,Ltd. မှ ကချင်ပြည်နယ်ရှိ ရုံးခွဲများအတွက် ဝန်ထမ်း အလိုရှိသည်**  
Telecom Engineer, Power Engineer, Telecom Project Assistant Male (20)posts BE, B-Tech, AGTI (EC, EP, Mechatronic, IT, MC)  
ကချင်ပြည်နယ်ဒေသခံဦးစားပေးမည်။ အတွေ့အကြုံမရှိသူများကို Training စီစဉ်ပေးမည်။ လူကိုယ်တိုင်(သို့) E-mail ဖြင့် လျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။  
No.(797/A), Room (702), MAC Tower II, Corner of Bogyoke Aung San Road & Wardan Street, Lanmadaw Township, Yangon . hrm.kinetic@gmail.com, Ph: 09-977232897

**ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်းကြော်ငြာခြင်း**  
နေပြည်တော် ပုဗ္ဗသိရီမြို့၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၂/ရုံးရပ်၊ မင်္ဂလာဒိပရပ်ကွက်ရှိ မြေကွက်အမှတ်(၁-၁၁၀၁)၊ ဧရိယာ ၀၃၁၁မ ၁၄၆၈က ဦးအုန်းညွန့် အမည်ပေါက် နှစ် ၃၀ မြေငှားစာချုပ်အရ အများပိုင်ပိုင်ဆိုင်မှုပုံစံအဖြစ် ဖွဲ့စည်းပိုင်ဆိုင်မှုပုံစံအရ အရောင်းအဝယ်စာချုပ်အမှတ်(၁၄၃/၂၀၁၅)ဖြင့် ဝယ်ယူထားသူ ဒေါ်မြင့်မြင့်စန်း ၉/ကပတ(နိုင်)၀၇၉၃၃၁ က မြေငှားစာချုပ်အမည်ပြောင်းပေးပါရန် လျှောက်ထားလာပါ၍ ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများ အထောက်အထားနှင့်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့် မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ကြော်ငြာစာပါသည့်ရက်မှစ၍ ၁၅ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း ကြော်ငြာလိုက်ပါသည်။  
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ

**ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း**  
နေပြည်တော်၊ ပျဉ်းမနားမြို့နယ်၊ ကံဦးအုပ်စုရပ်ကွက်၊ မြေတိုင်းရပ်ကွက်အမှတ် ၁၆၅၁/၁မြေလှ၊ မြေကွက်/ဦးပိုင်အမှတ်(၇/၁)၊ ဧရိယာ ၀၃၁၁မ ၂၂၈ကရှိ ဦးသိန်းထွန်း အမည်ပေါက် အငှားရန်မြေကွက်အား ဦးဘသိန်း ၁၂/ဗဟန(နိုင်)၀၁၃၂၀၁ (ဘ) ဦးရွှေသိန်းမှ ပိုင်ဆိုင်ကြောင်း အထောက်အထားများတင်ပြပြီး မြေငှားရန်အမည်ပြောင်း လျှောက်ထားလာရာ ကန့်ကွက်လိုသူများအနေဖြင့် တရားဝင်ပိုင်ဆိုင်မှု စာချုပ်စာတမ်းများ၊ တရားရုံးအမိန့်ဒီကရီများဖြင့် အထောက်အထားနှင့်လုံစွာတင်ပြ၍ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ၊ မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာနသို့ ၁၅ ရက်အတွင်း ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။  
မြို့ပြစီမံကိန်းနှင့်မြေစီမံခန့်ခွဲမှုဌာန၊ နေပြည်တော်စည်ပင်သာယာရေးကော်မတီ



### ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ (၂၀) ရက်နေ့၊ မလေးရှားနိုင်ငံ၊ ကွာလာလမ်ပူမြို့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် (၂၇) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံနှစ်ပတ်လည် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင်

### ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွက် စွန့်ဦးတီထွင် လူငယ်လုပ်ငန်းရှင် ပထမဆု ASEAN Young Entrepreneur Award (2015) ကို

မြန်မာ့ဩဘာလုပ်ငန်းစု၏ ကြီးထွားမှုနှုန်း (Growth)၊ ဝန်ထမ်းအရည်အသွေးနှင့်အင်အား (Employment)၊ နည်းပညာနှင့် တီထွင်ဆန်းသစ်မှု (Innovation)၊ လူမှုရေးအကျိုးပြု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မှု (Corporate Social Responsibility) များအပေါ်တွင် အခြေခံ၍ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် (၁၀) နိုင်ငံအနက် Myanmar Awba Group ၏ Founder and Chairman

### ဦးသတိုးဟိန်း

မှ ထိုက်ထိုက်တန်တန်လက်ခံရရှိခြင်းအတွက် လှိုက်လှဲစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း . . .



အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာနှင့် ဝန်ထမ်းများ ရွှေကောမက်ဓာတ်မြေဩဇာလုပ်ငန်း

### ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း



၂၀၁၅ ခုနှစ်၊ နိုဝင်ဘာလ (၂၀) ရက်နေ့၊ မလေးရှားနိုင်ငံ၊ ကွာလာလမ်ပူမြို့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်ခဲ့သည့် (၂၇) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံနှစ်ပတ်လည် ထိပ်သီးအစည်းအဝေးတွင်

### ၂၀၁၅ ခုနှစ်အတွက် စွန့်ဦးတီထွင် လူငယ်လုပ်ငန်းရှင် ပထမဆု ASEAN Young Entrepreneur Award (2015) ကို

မြန်မာ့ဩဘာလုပ်ငန်းစု၏ ကြီးထွားမှုနှုန်း (Growth)၊ ဝန်ထမ်းအရည်အသွေးနှင့်အင်အား (Employment)၊ နည်းပညာနှင့် တီထွင်ဆန်းသစ်မှု (Innovation)၊ လူမှုရေးအကျိုးပြု လုပ်ငန်းများ ဆောင်ရွက်မှု (Corporate Social Responsibility) များအပေါ်တွင် အခြေခံ၍ အာဆီယံအဖွဲ့ဝင် (၁၀) နိုင်ငံအနက် Myanmar Awba Group ၏ Founder and Chairman

### ဦးသတိုးဟိန်း

မှ ထိုက်ထိုက်တန်တန်လက်ခံရရှိခြင်းအတွက် လှိုက်လှဲစွာ ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း . . .



အုပ်ချုပ်မှုဒါရိုက်တာနှင့် ဝန်ထမ်းများ မြန်မာ့စံပြု မြေဩဇာ ကုမ္ပဏီလီမိတက်

10 Year Anniversary PREMIER COFFEE



PREMIER COFFEE

ကျပ် (10) သိန်း ဆုမဲပေါင်းများစွာနှင့် ကျပ်သိန်း (100) ဆုမဲပေါင်းများစွာ...

1000

ကျပ် သိန်း

ချက်ချင်းပေါက် ငွေသား ကံစမ်းပါ...



ပေါက်မဲတွေကို တစ်ခါသောက် အထုပ်သေးထဲမှာ ရိုက်နှိပ်ထားပါသည်။ ပရီမီယာဖျော်သောက်ရင်

အထုပ်သေး အိတ်ခွဲအတွင်းကို သေချာစစ်ကြည့်ဖို့ မမေ့နဲ့ နော်



အထုပ်ကြီးထဲတွင် အထုပ်သေး (၂) ထုပ် လက်ဆောင်

ပရီမီယာကော်ဖီ၏ ပရီမီယာအမှတ်အသားပါ ကုန်ပစ္စည်းလေးမျိုး (Premier 3 in 1, 2 Plus 1, Espresso နှင့် Milk Powder) နှစ်မျိုးတော်တော် အထုပ်သေးအတွင်းမှ ငွေသားကံစမ်းပဲ ဆုကြီးတွေကျပ်သိန်း (1000) ဆု နှင့် ကျပ်သိန်း (100) ဆု 50 ဆု၊ ကျပ် (10) သိန်းဆု 50 ဆုများကို ချက်ချင်းပေါက် ချက်ချင်းကံစမ်း နိုင်ပါသည်။ သို့မဟုတ် Free Drink ကို ကံစမ်းနိုင်ပါသည်။ ပရီမီယာအမှတ်အသားပါ ပရီမီယာကုန်ပစ္စည်းလေးမျိုး (Premier 3 in 1, 2 Plus 1, Espresso နှင့် Milk Powder) နှစ်မျိုးတော်တော် အထုပ်ကြီးထဲတွင် တစ်ခါသောက်အထုပ်သေး (2) ထုပ်ကိုလည်း အပို ထပ်ဆောင်ပေးထားပါသည်။ ကံစမ်းမဲလဲလှယ်ရာတွင်လိုက်နာရမည့် စည်းကမ်းချက်များ: ၁။ ငွေသားဆုပေးအား ပရီမီယာကော်ဖီ ရုံးချုပ်တွင် ကံထူးရင်ကိုယ်တိုင် လာရောက်ထုတ်ယူရပါမည်။ ၂။ Free Drink ဆုပေးအား နီးစပ်ရာဆိုင်များတွင် ချက်ချင်းလဲလှယ် ထုတ်ယူနိုင်ပါသည်။ ၃။ စုတ်ပြုပြီး ပထင်ရှားသော ဆုပေးအား လဲလှယ်ပေးမည် မဟုတ်ပါ။ ၄။ ကုမ္ပဏီမှ ထုတ်လုပ်သည့် သတ်မှတ်ထားသော အမှတ်အသားများ ပြည့်စုံစွာပါဝင်မှသာ ဆုငွေ ထုတ်ယူခွင့်ရှိမည် ဖြစ်ပါသည်။ ၅။ ငွေသားဆုပေးအားနှင့် ပတ်သက်ပြီး အငြင်းပွားစွာ တစ်စုံတစ်ရာပေါ်ပေါက်လာပါက ကုမ္ပဏီ၏ အဆုံးအဖြတ်သာ အတည်ဖြစ်မည်။ ၆။ ဆုပေးအား (၃၁-၅-၂၀၁၆) ရက်နေ့အထိ နောက်ဆုံးလဲလှယ်ပေးသွားမည်ဖြစ်ပြီး သတ်မှတ်ချက်ထက်ကျော်လွန်ပါက လဲလှယ်ပေးမည်မဟုတ်ပါ။ ၇။ ပရီမီယာကော်ဖီဝန်ထမ်းများနှင့် မိသားစုဝင်များ ပါဝင်ကံစမ်းခွင့်မရှိပါ။ ၈။ အတူအပ (သို့မဟုတ်) လိပ်လည်ပြီး ဆုပေး ထုတ်ယူပါက တရားဥပဒေအရ အရေးယူသွားပါမည်။ ၉။ အသေးစိတ် စည်းကမ်းချက်များကို www.facebook.com/premiercoffee.mm တွင်လည်းကောင်း၊ ပရီမီယာကော်ဖီရုံးချုပ်သို့လည်းကောင်း သက်သွယ်စုံစမ်းမေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

HOT LINE : 09 7322 1967, 09 7312 1619 ပရီမီယာကော်ဖီ၏ (၁၀) နှစ်ပြည့် အထူးကံစမ်းမဲ (၁၆-၁၁-၂၀၁၅) မှ (၂၉-၂-၂၀၁၆) အထိ အိတ်ခွဲလဲလှယ်ပေးသော အရောင်းဆိုင်များမှ Free Drink အိတ်ခွဲ (3) ခုလျှင် တစ်ခါသောက် အထုပ်သေး (1) ထုပ်ဖြင့် ပြန်လည် လဲလှယ်ရယူနိုင်ပါသည်။

ကြော်ငြာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ် ရွှေဘုန်းပွင့်စေတီတော် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

ရွှေဘုန်းပွင့်စေတီတော်မြတ်ကြီး၏ သတ္တမအကြိမ် ဘက်စုံပြုပြင်မွမ်းမံပြင်ဆင်ရေး လုပ်ငန်း(ဒုတိယပိုင်း)ကို ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာလတွင် စတင်ဆောင်ရွက်ပါမည်။ဘက်စုံ လုပ်ငန်းများတွင် ပါဝင်သောအောက်ပါလုပ်ငန်းများ လုပ်ကိုင်လိုသူများ၏ အိတ်ဖွင့်တင်ဒါ များကို ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ ရက် ညနေ ၄းဝ၀နာရီအထိအထိအားဖြင့် ဂေါ်ပကအဖွဲ့ရုံးသို့ တင်သွင်းနိုင်ပါကြောင်း အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက ဂေါ်ပကအဖွဲ့ ရုံးတွင်စုံစမ်းနိုင်ပါသည်။

လေလံကြော်ငြာ

၁။ ဆောက်လုပ်ရေးဝန်ကြီးဌာန၊ တံတားဦးစီးဌာန၊ တည်ဆောက်ရေးအဖွဲ့ (၁)မှ ရတနာသိင်္ဂတံတား(စဉ့်ကူး)ဘက်ကမ်း တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းတွင် အသုံးပြုပြီးသော သံတိုသံစ (၂၀)တန်ခန့်အား လေလံတင်ရောင်းချမည်ဖြစ် ပါသည်။

Invitation for Tenders Ministry of Industry(MoI) Republic of the Union of Myanmar Tender Notice(Post-qualification) vocational Training ProgrammeSinde KfW Ref.No.:201467521 Tender Reference T-01

Procurement of Machinery, Tools, Accessories and Consumables, Training Equipment The Republic of the Union of Myanmar has received financial assistance from the German Government through KfW Development Bank towards the improvement of the TVET sector in Myanmar. GOPA Consultants, Germany, acting in the name and on behalf of the Ministry of Industry (MoI). Naypyitaw, invites qualified contractors to bid for the procurement of goods for the ITC Sinde in Sinde. The Tender covers 3 Lots: Lot 1: Car Mechatronics Lot 2: Electrical Mechatronics, Building Automation, AC & Refrigeration Lot 3: CNC, Mould-Tool & Die Making, CAD/CAM, Production Technology

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန ဗန်းမော်တက္ကသိုလ် “သတ္တမအကြိမ်ဘွဲ့နှင်းသဘင်လျှောက်လွှာခေါ်ယူခြင်း”

ဗန်းမော်တက္ကသိုလ်က ကျင်းပခဲ့သော ၂၀၁၃-၂၀၁၄ ပညာသင်နှစ် ဝိဇ္ဇာ/သိပ္ပံ ဝုဏ်ထူးဘွဲ့ မဟာဝိဇ္ဇာ/သိပ္ပံဘွဲ့/မဟာသုတေသနဘွဲ့ စာမေးပွဲများနှင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ ပညာသင်နှစ် ဝိဇ္ဇာဘွဲ့/သိပ္ပံဘွဲ့/မဟာဝိဇ္ဇာ/သိပ္ပံဘွဲ့ မဟာသုတေသနဘွဲ့ စာမေးပွဲများကို အောင်မြင်ခဲ့ကြသူများသည် ဗန်းမော်တက္ကသိုလ် သတ္တမအကြိမ် ဘွဲ့နှင်းသဘင် တက်ရောက် ဘွဲ့ယူရန်နှင့် အဝေးရောက်ဘွဲ့ယူရန် လျှောက်လွှာများ တင်သွင်းလျှောက်ထားနိုင်ပါသည်။

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ ပညာရေးဝန်ကြီးဌာန အဆင့်မြင့်ပညာဦးစီးဌာန ဗန်းမော်တက္ကသိုလ် သတ္တမအကြိမ်မြောက်ဘွဲ့နှင်းသဘင်ကျင်းပခြင်း

၁။ ၂၀၁၃-၂၀၁၄ပညာသင်နှစ်နှင့် ၂၀၁၄-၂၀၁၅ပညာသင်နှစ် ဗန်းမော်တက္ကသိုလ် မှ ကြီးမှူးကျင်းပခဲ့သည့် (ဘွဲ့)စာမေးပွဲ အသီးသီးကို အောင်မြင်ခဲ့ပြီး ဘွဲ့နှင်းသဘင် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ရန် လျှောက်ထားကြသူများအတွက် ဗန်းမော် တက္ကသိုလ်၏ သတ္တမအကြိမ်မြောက် ဘွဲ့နှင်းသဘင်အခမ်းအနားကို ဗန်းမော် တက္ကသိုလ် ဘွဲ့နှင်းသဘင်ခန်းမ၌ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါ၍ ဖော်ပြပါအစီအစဉ် အတိုင်း တက်ရောက်ကြရန် ကြေညာလိုက်သည်။

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန မြေတိုင်းဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြေတိုင်းဦးစီးဌာန၊ မြေပုံထုတ်လုပ်ရေးဌာနခွဲတွင် အသုံးပြုလျက်ရှိသော 2 Colour ပုံနှိပ်စက် Heidelberg-Speed Master (SM-102) မှ ရှိယွင်းနေသော Computer Control Unit ပြန်လည်ပြင်ဆင်ရန် တင်ဒါခေါ်ယူလိုပါသည်။

ပတ်ဝန်းကျင်ထိန်းသိမ်းရေးနှင့် သစ်တောရေးရာဝန်ကြီးဌာန၊ သစ်တောဦးစီးဌာန မကွေးတိုင်းဒေသကြီး၊ ပခုက္ကူခရိုင်၊ ပေါက်မြို့နယ်

သစ်တောဦးစီးဌာန ပခုက္ကူခရိုင် ပေါက်မြို့နယ်ရှိ အောက်ဖော်ပြပါပုံစံ (၈)သစ်လုံး/ခွဲသား/တိုင်များအား ပေါက်မြို့နယ် သစ်တောဦးစီးဌာနမှူးရုံးတွင် လက်ရှိမြက်မြင်အခြေအနေ အတိုင်း ဈေးပြိုင်စနစ်ဖြင့် ဒေသအတွင်း သုံးစွဲရန်လေလံတင်ရောင်းချပါမည်။

စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသကြီး မြင်းမူမြို့နယ်တရားရုံး အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း

၁။ မြင်းမူမြို့နယ်တရားရုံးတွင် သိမ်းဆည်းရမိသော ဘဏ္ဍာသိမ်းဖော်တော်ယာဉ် နှစ်စီး အား မျက်မြင်အခြေအနေအတိုင်း အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် ရောင်းချမည်ဖြစ်ပါ၍ စိတ်ပါဝင်စား သူများအနေဖြင့် အိတ်ဖွင့်တင်ဒါများတင်သွင်းနိုင်ပါရန် ဖိတ်ခေါ်အပ်ပါသည်။

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အမှတ် (၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း အမှတ် (၁၂)အကြီးစားစက်ရုံ(ထုံးဘို) (အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း)

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ် (၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း၊ အမှတ် (၁၂)အကြီးစားစက်ရုံ (ထုံးဘို)မှ အောက်ဖော်ပြပါ Chemical ပစ္စည်း (၆)မျိုး (1-Lot)အား အိတ်ဖွင့်တင်ဒါစနစ်ဖြင့် လေလံတင်ရောင်းချလိုပါသည်။

အများသိစေရန်ကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ လွိုင်မြို့နယ်၊ (၂)ရပ်ကွက်၊ သီရိ(၇)လမ်း၊ အကွက်အမှတ် (၁၂)၊ တိုက်အမှတ်(၂/ဘီ-ဒုတိယထပ်)ဟုခေါ်တွင်သော အကျယ်အဝန်း(၁၂ပေ x ၄၀ပေ) တိုက်ခန်းကို ကျွန်ုပ်တို့အဖွဲ့အစည်းက ဦးဆောင်ပြီး (၇)လမ်း၊ (၇)လမ်း၊ (၇)လမ်း မကွယ် လွန်စီအချိန်တွင် ၁၁-၁၂-၂၀၁၅ ရက်နေ့ဖြင့် အပြီးအပိုင်လွှဲပြောင်းဝယ်ယူ ပိုင်ဆိုင်ထားခဲ့ပါ သည်။





### ဖေဖေ ဦးမင်းသူနှင့် မေမေ ဒေါ်ဝါဝါအောင် တို့၏ (၁၅)နှစ်မြောက်မင်္ဂလာဆောင်လွှာ

ဖေဖေနှင့်မေမေ တို့၏ (၁၈-၁၁-၂၀၁၅)ရက်တွင် ကျရောက်ခဲ့သော (၁၅)နှစ်မြောက် မင်္ဂလာနှစ်ပါတ်လည်နေ့မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင် ချစ်သမီး၊ ချစ်သားတို့နှင့်အတူ ကိုယ်စိတ်နှစ်ဖြာ ကျန်းမာချမ်းသာလျက် အောင်မြင်ပျော်ရွှင်သော ဘဝခရီးကို ဆက်လက် လျှောက်လှမ်းနိုင်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်းတောင်းအပ်ပါသည်။

ချစ်သမီး - မယမင်းဝင်းဝါ  
Grade-9 (မြို့မဂုဏ်ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း)

ချစ်သား - မောင်ဟိန်းစည်သူအောင်  
Grade-6(B) အထက(၂)ကမာရွတ်။  
\*\*\*\*\*

### ချစ်သမီးမယမင်းဝင်းဝါသို့ (၁၄)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့မင်္ဂလာဆုမွန်

ချစ်သမီး အလိမ္မာ မယမင်းဝင်းဝါ၏ (၂၈-၁၁-၂၀၁၅)ရက်တွင် ကျရောက်သော (၁၄)နှစ်ပြည့် မွေးနေ့ မင်္ဂလာရက်မြတ်မှသည် နောင်နှစ်ပေါင်းများစွာတိုင်အောင် ကျန်းမာ ပျော်ရွှင်ပြီး ထူးချွန်ထက်မြက်သော သမီးကောင်းရတနာလေး ဖြစ်ပါစေကြောင်း ဆုမွန်ကောင်း တောင်းလျက်။

ဖေဖေ - မေမေ - မောင်လေး

## ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ခြင်း

ဧရာဝတီတောင်သူလယ်သမားများဖွံ့ဖြိုးရေးဘဏ် A Bank ကို ၂၀၁၅ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလ ၂၇ရက်တွင် ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်မြို့၌ အောင်မြင်စွာ ဖွင့်လှစ်နိုင်ခြင်းအတွက် ဂုဏ်ယူဝမ်းမြောက်ပါကြောင်း။

**DUWUN EXPORT IMPORT CO.,LTD.**  
**WILMAR TRADING PTE LTD.**



ရန်ကုန်မြို့၊ မြေနီကုန်း၊ မပိုလမ်း၊ အမှတ်(၃၃/အေ)နေ ဘွားဘွား ဒေါ်ခင်ချိုအေး အမျိုးထားလျက် ၃-၁၂-၂၀၁၅ ရက်တွင်ကျရောက်မည့် မြေး မမိုးစပယ်နှင့်မမိုးစလပ်ဖြူတို့၏ (၆)နှစ်ပြည့်မွေးနေ့အတွက်(ရှုဖီး Car Air-Con ဖြုဖြင့်ရောင်းဝယ်ရေး)မိသားစုမှ ဦးလှထွန်း မေတ္တာရိပ်မွန်(ကင်ဆာ)ဖောင်ဒေးရှင်းသို့ အလှူငွေကျပ် ၁၀ သိန်းတိတိ လှူဒါန်းရာ အုပ်ချုပ်ရေးမှူးဦးမြင့်လက်ထောက်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးအုံးမြင့်တို့မှ လက်ခံယူစဉ်။

### ဒုတိယအကြိမ် နှစ်ပတ်လည်အစည်းအဝေး Statutory Meeting နှင့် 2<sup>nd</sup> Annual General Meeting အစည်းအဝေးကျင်းပရန် ကြေညာခြင်း

မြန်မာ့ဇာတိမြေအများနှင့်သက်ဆိုင်သော ကုမ္ပဏီလီမိတက် (Myanmar Native Land Public Co.,Ltd.) ဒုတိယအကြိမ် နှစ်ပတ်လည် အစည်းအဝေး Statutory Meeting နှင့် 2<sup>nd</sup> Annual General Meeting အား ၁၂-၁၂-၂၀၁၅ရက် (စနေနေ့) ဖြစ်သည့် ညနေ ၄:၀၀နာရီအထိ VINTAGE LUXURY YACHT HOTEL, အမှတ်(၆) ဗိုလ်တထောင်ဆိပ်ကမ်း၊ ဗိုလ်တထောင်ဘုရားအနီး၊ ဆိပ်ကမ်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့တွင် ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသောကြောင့် အစုရှယ်ယာရှင်များ ကြွရောက်ကြပါရန် အသိပေးကြေညာအပ်ပါသည်။ (အစည်းအဝေး ဖိတ်စာများကို အစုရှယ်ယာရှင်များထံသို့ ပေးပို့မည်ဖြစ်ပါသည်)

မြန်မာ့ဇာတိမြေ အများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီလီမိတက်  
အမှတ် (၂၅)၊ လိပ်ကန်လမ်း၊ (၇)ရပ်ကွက်၊ ပုဇွန်တောင်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊  
ဖုန်း-၀၁-၈၆၁၀၆၃၇၊ ၀၁-၈၆၁၀၆၃၈  
Email:info@myanmarnativeland.com, mnlpc.ltd@gmail.com  
http://www.myanmarnativeland.com

မြန်မာ့ဇာတိမြေအများနှင့်သက်ဆိုင်သောကုမ္ပဏီလီမိတက်

### ပိုင်ရှင်ကိုယ်တိုင်ငှားမည်။

- ၁။ အေးရိပ်မွန်အိမ်ရာ၊လှိုင်(30'x40')၊ MBR, 2BR, 3A/C ဖြင့်ပြီး၊ ကြိုးဖုန်း 1F 7L
  - ၂။ လှိုင်မြစ်လမ်း (လှိုင်ဘူတာရုံလမ်း) (15'x55')၊ 1BR ဖြင့်ပြီး 3F 3L
  - ၃။ (၃၉)လမ်း(အထက်)၊ကျောက်တံတား၊(12½'x45')၊1BR ဖြင့်ပြီး၊ကြိုးဖုန်း 2F 3L
- Ph: 09 73174489, 09 31559975, 09 799840318

## မန္တလေးမြို့၊ နိုင်ငံတကာအဆင့်မြင့် ကျောက်စိမ်းနှင့် တွင်းထွက်ကျောက်မျက်ရတနာဈေး သုံးထပ်ခွဲ Shop House လူနေဆိုင်ခန်းများ ရောင်းချခြင်း

- (၁) မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး၊ အမရပူရမြို့နယ်၊ ဆင်ရွာမြင်းမျိုးကျေးရွာအုပ်စုအတွင်း တည်ဆောက်နေသော နိုင်ငံတကာအဆင့်မြင့်ကျောက်စိမ်းနှင့်တွင်းထွက်ကျောက်မျက်ရတနာဈေးဆိုင်ခန်းများ ရောင်းချရေးအတွက် (၁) အောင်ကောင်းကျော် ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ၊ (၂) ရတနာမြိုင်ဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ၊ (၃) တော်ဝင်မြန်မာဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ၊ (၄) ယူနိုက်တက်ရှီလ်ရယ်အာရှဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီ၊ (၅) တက်လမ်းဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်တို့၏ Marketing Department သည် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၏လမ်းညွှန်မှုဖြင့် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ပါသည်။
- (၂) ယခင်ဆိုင်ခန်းများနေရာချထားရေး ကြီးကြပ်မှုကော်မတီက ၂၅-၁-၂၀၁၄ ရက်မှ ၃၁-၃-၂၀၁၄ ရက်အထိ Shop House လူနေဆိုင်ခန်းများ ဝယ်ယူရန်အဆိုပြုစာရင်းသွင်း Slip ပုံစံများ ထုတ်ပေးပြီးဖြစ်ပါသည်။
- (၃) ဆိုင်ခန်းစာရင်းသွင်းပုံစံ (Slip) ရရှိထားသည့်ပိုင်ရှင်များသည် ဆိုင်ခန်းများရောင်းချရေး (Marketing Department) သို့ ၂၂-၁၁-၂၀၁၅ ရက်မှ ၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက်အထိ နံနက် ၉နာရီမှ ညနေ ၆နာရီအတွင်း လာရောက်ဆက်သွယ်ရပါမည်။ Marketing Department မှ ရောင်းချရေးဌာနတွင် သတ်မှတ်ထားသော စည်းကမ်းချက်များအားဖတ်ရှုပြီး သဘောတူပါက စည်းကမ်းချက်တွင် လက်မှတ်ရေးထိုးရပါမည်။ စည်းကမ်းချက်များကို သဘောတူပြီး လက်မှတ်ရေးထိုးသူများကို ဘဏ်ငွေသွင်းခွင့်ချလက်ခံ ထုတ်ပေးပါမည်။
- (၄) Shop House လူနေဆိုင်ခန်းအကျယ်အဝန်း(20'x 30') သုံးထပ်ခွဲအတွက် ကြိုတင်ငွေ (Deposit) ကျပ်သိန်း ၅၀၀နှင့် 30'x35' သုံးထပ်ခွဲအတွက် ကြိုတင်ငွေ (Deposit) ကျပ်သိန်း ၈၀၀ ကို ၂၂-၁၁-၂၀၁၅ရက် မှ ၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက်အထိ နောက်ဆုံးထားပေးသွင်းရပါမည်။
- (၅) ၆-၁၂-၂၀၁၅ ရက် နံနက် ၉နာရီမှစတင်၍ ငွေပေးသွင်းပြီးသူများထံမှ အမှန်တကယ်ကျောက်မျက်ရတနာရောင်းချသူများကိုစိစစ်၍ ဦးစားပေးမဲစနစ်ဖြင့်ရောင်းချပြီးမှ ကျန်သူများကို မဲစနစ်ဖြင့်ရောင်းချမည့် အစီအစဉ်များထားရှိပါသည်။ အကယ်၍ ဆိုင်ခန်းလျှောက်ထားသူများပြားပြီး မဲပေါက်သူများ၏ ကြိုတင်ငွေများကို ၈-၁၂-၂၀၁၅ရက်မှစ၍ ပြန်လည်ထုတ်ပေးပါမည်။ Shop House လူနေဆိုင်ခန်းစလစ်ပြား ရယူထားသူများအနေဖြင့် ၄-၁၂-၂၀၁၅ ရက်အထိ နောက်ဆုံးထား၍ ကြိုတင်ငွေပေးသွင်းမှုမရှိပါက Shop House လူနေဆိုင်ခန်းဝယ်ယူရန် အဆိုပြုထားသော စလစ်ပြားပိုင်ရှင်များအား ဆိုင်ခန်းဝယ်ယူခွင့်ပယ်ဖျက်ပြီး ဖြစ်ပါသည်။
- (၆) စလစ်ပြားရယူထားသူများအနေဖြင့် ၂၀၁၅ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာလမတိုင်မီက ရရှိထားသော 'လုပ်ငန်းလိုင်စင်မူရင်း' သန်းခေါင်စာရင်း(မူရင်း-မိတ္တူ)နှင့် နိုင်ငံသားမှတ်ပုံတင်(မူရင်း-မိတ္တူ)များယူဆောင်လာရပါမည်။  
သစ်တောနှင့်သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက အောက်ဖော်ပြပါလိပ်စာနှင့်ဖုန်းနံပါတ်များသို့ ဆက်သွယ်မေးမြန်းနိုင်ပါသည်။

### စုံစမ်းရန်ဌာန

- သစ်တောနှင့်သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့၊ မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ဖုန်း-၀၂-၂၄၉၆၃
- တက်လမ်းဆောက်လုပ်ရေးကုမ္ပဏီလီမိတက်၊ Marketing Department ၊ ကျောက်စိမ်းဘုရားအနီး၊ စစ်ကိုင်း- မြစ်ငယ်ကားလမ်းဘေး ဖုန်း-၀၉-၇၉၂၇၂၇၃၇၊ ၀၉-၇၉၂၇၂၇၃၇၊ ၀၉-၇၉၂၇၂၇၃၇၊ ၀၉-၇၉၂၇၂၇၃၇၊ ၀၉-၇၉၂၇၂၇၃၇

http://www.facebook.com/JadeandGemModernMarketComplex သို့ ဝင်ရောက်ကြည့်ရှုနိုင်ပါသည်။

# အသွင်သစ် အမြင်သစ်



UAB ဘဏ်မှ customer များအား ခေတ်အမှီဆုံး နည်းစနစ်များသုံးကာ နိုင်ငံတကာဘဏ်လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိသော ပညာရှင်များမှ ဝန်ဆောင်မှုများ ပေးနေပါပြီ။

Customer တို့၏ အားထားယုံကြည်မှုနှင့် ကျွန်ုပ်တို့၏ ကျွမ်းကျင်မှုတို့ ပေါင်းစပ်ကာ အားမာန်အပြည့်နှင့် ရှေ့ဆက်လျက် ...

## It's all about YOU!



Safe, Sound & Trustworthy

### He Shan (Myanmar) အထည်ချုပ်စက်ရုံတွင် အောက်ပါဝန်ထမ်းများ အလိုရှိသည်။

He Shan Co.,Ltd သည် အပြည်ပြည်ဆိုင်ရာကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပြီး တရုတ်နိုင်ငံ ရှန်ဟိုင်းမြို့တွင် ထိပ်ဆုံးမှပါဝင်နေသော အထည်ချုပ်ကုမ္ပဏီတစ်ခုဖြစ်ပါသည်။ ယခုအခါ မြန်မာနိုင်ငံတွင် ပထမဆုံးလောကဏ္ဍကုမ္ပဏီဖြစ်လာရန်အတွက် အောက်ပါဝန်ထမ်းများအား ခန့်ထားမည်ဖြစ်ပါသည်။

- ၁။ လက်ထောက်စီမံရေးရာမန်နေဂျာ (HR Deputy Manager) (၁)ဦး
- ၂။ ထုတ်ကုန်အစည်းအသွေးစီမံမန်နေဂျာ (Production Manager) (၂)ဦး
- ၃။ စကားပြန်(တရုတ်၊ English၊ မြန်မာ)ကျွမ်းကျင် (Translator) (၃)ဦး
- ၄။ အထည်စစ်ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်း (QC Super) (၃)ဦး
- ၅။ ထုပ်ပိုးကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်း (Finishing Super) (၃)ဦး
- ၆။ ထုပ်ပိုးကျွမ်းကျင်ခေါင်းဆောင် (Finishing Leader) (၂)ဦး
- ၇။ ဖြတ်ညှပ်ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်း (Cutting Super) (၃)ဦး
- ၈။ ဖြတ်ညှပ်ခေါင်းဆောင် (Cutting Leader) (၃)ဦး
- ၉။ စက်ချုပ် ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်း (Sewing Super) (၁၀)ဦး
- ၁၀။ စက်ချုပ် ခေါင်းဆောင် (Sewing Leader) (၂၀)ဦး
- ၁၁။ စက်ပြင်ကျွမ်းကျင် (Mechanic/Sewing machines) (၃)ဦး
- ၁၂။ လျှပ်စစ်ကျွမ်းကျင် (EP) (၂)ဦး
- ၁၃။ ကွန်ပျူတာကျွမ်းကျင် (Computer) (၂)ဦး
- (English/Chinese/Myanmar)ရေး/ဖတ်/ပြော
- ၁၄။ သိုလှောင်ရုံမှူး (Store Keeper) (၃)ဦး
- (လုပ်ငန်းအတွေ့အကြုံရှိရမည်)

မှတ်ချက်။ ။ (၁) အမှတ်စဉ်(၁)နေရာတွင် အတွေ့အကြုံလုပ်သက်(၁၅)နှစ်အထက်ရှိရမည်။  
(၂) အမှတ်စဉ်(၂)နေရာတွင် အတွေ့အကြုံလုပ်သက်(၁၀)နှစ်အထက်ရှိရမည်။  
(၃) ကျွမ်းကျင်ဝန်ထမ်းများသည် လုပ်သက်(၃)နှစ်အထက်ရှိရမည်။  
(၄) QC/Super/Leader ပုဒ်မိမြို့တွင်နေထိုင်သူကို ဦးစားပေးခန့်ထားမည်။  
ဆက်သွယ်ရန်။ ။ He Shan(Myanmar) အထည်ချုပ်စက်ရုံ၊ စက်မှုဇုန်၊ ကင်မလင်း၊ ကျွန်း၊ ဝုသိမ်မြို့။ Ph. 09-253280383, 09-788163114, 09-49749263

## ဦးအောင်ဝင်း

(ရွှေတံဆိပ်ဆုရှင်-လန်ဒန်)

LCCI သင်တန်းများ ခုံနံပါတ်ယူထားနိုင်ပြီ။  
December - 19 (Saturday) စမည်။

LCCI အနှစ်(၂၀)အတွေ့အကြုံကြောင့်  
သင်ကြားမှုပြီးပြည့်စုံစေသည်။  
အမှတ်(၂၉၀)၊ တထပ်၊ ပန်းဆိုးတန်းလမ်း(အထက်ဘလောက်)။  
☎-01-371741, 240824, 381350

### ရောင်းမည်

သယ်နှံးကွန်ဒိုမြို့နယ်၊ ငမိုးရိပ်(၃)လမ်း၊ (၆)လမ်း၊ (၉)လမ်းရှိ ပြည်ထောင်စု (၆)လွှာအထိ တိုက်ခန်းများကို ဈေးနှုန်းချိုသာစွာဖြင့် အမြန်ရောင်းမည်။ (B.C.C ရရှိပြီး)  
ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၀၀၁၁၊ ၀၉-၇၃၀၉၅၆၇၇၊ ၀၉-၅၀၀၂၉၃၁

### ကြိုတင်မှာပါ

မှာယူများလို ချက်ချင်းပရောက်ရင် စိတ်ပေးကြပါနဲ့  
09 5095 095, 01-682844  
ပေါ်ဆန်းဈေးနှစ်ဆိတ်ဝယ်လျှင် T ရှင်တစ်ထည်ယူပါ။  
စိတ်ကောင်းကြည်လင် ချန်ပီယံပေါ်ဆန်းဈေး

### Telecommunication Sector တွင်

တာဝန်ထမ်းဆောင်ရန် အောက်ပါဝန်ထမ်းများအလိုရှိသည်။

- Operation Manager (ကျား/မ) - ၂ဦး
- Marketing (ကျား/မ) - ၁၀ဦး
- Driver (ကျား) - ၂ဦး

အသေးစိတ်သိရှိလိုပါက  
Phone 01-2301124, 2301125 သို့ဆက်သွယ်ရုံးမိန့်ပါသည်။

ဒီကရီကိုအတည်ပြုလုပ်ရန်အမိန့်မထုတ်သင့်ကြောင်း ထုချေစေရန်  
**အကြောင်းကြားစာ**  
(တရားမကျင့်ထုံးကိုခေပဒေအမိန့်-၂၁၊ နည်းဥပဒေ-၂၂)  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်တရားရုံးတရားမရုံးတော်၌  
၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၄ နှင့်ဆက်သွယ်သည့်  
၂၀၁၅ခုနှစ် တရားမစာရီမှုအမှတ်-၁၆

ဦးစိုးလွင် နှင့် ဒေါ်ပန်း  
တရားနိုင် တရားရှုံး

ဒေါ်ပန်း ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မရမ်းကုန်းမြို့နယ်၊ (၈)ရပ်ကွက်၊ ဓနသိဒ္ဓိလမ်း၊ အမှတ် (၉၇)တွင် နေထိုင်သူ (ယခုနေရပ်လိပ်စာမသိသူ) သိစေရမည်။

၂၀၁၄ခုနှစ် တရားမကြီးမှုအမှတ်-၁၄တွင် ကျွန်ုပ်တို့ဒီကရီကို အတည်ပြုလုပ်ရန် ဤရုံးတော်တွင် တရားနိုင် ဦးစိုးလွင်က လျှောက်ထားသည်ဖြစ်၍ မည်သည့်အကြောင်းကြောင့် အတည်ပြုလုပ်စေရန် အမိန့်ကိုမထုတ်သင့်ကြောင်း၊ အကြောင်းတစ်ခုခုရှိလျှင် ပြုချေချေရန် သင်ကိုယ်တိုင်ဖြစ်စေ၊ ရုံးတော်အခွင့်အမိန့်အရချေချေဖြစ်စေ၊ အကြောင်းပြချေဆိုနိုင်သူ အခွင့်ရကိုယ်စားလှယ်ဖြစ်စေ ၂၀၁၅ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက် (၁၃၇၇ ခုနှစ် တန်ဆောင်မုန်း လကွယ်နေ့ ၁၅ရက်) မွန်းမတည့်မီ ၁၀နာရီတွင် ဤရုံးတော်ရှေ့လာရောက်စေ။

၂၀၁၅ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၂၄ရက်တွင် ဤရုံးတော်ဆိပ်ရိုက်မိ၍ ကျွန်ုပ်လက်မှတ်ရေးထိုး ထုတ်ပေးလိုက်သည်။

(စန္ဒာကျော်)  
မြို့နယ်တရားသူကြီး  
မရမ်းကုန်းမြို့နယ်တရားရုံး

**သဘာဝသုခ**  
မှတ်ပုံတင်ပြီး သဘာဝသေဆွမ်းကောင်းများ  
ဆီးချို သွေးချို အမြစ်ပြတ် ရှားစောင်းလက်ပပ်  
(ရှားစောင်းသတ္တုရည်၊ ရှားစောင်းလက်ဖက်ခြောက်၊ ရှားစောင်းသေးပြား)  
ကင်ဆာကင်းဝေးအောင် သင်္ဘောရွက်ကိုဆောင်  
(သင်္ဘောရွက်လက်ဖက်ခြောက်၊ သင်္ဘောရွက်သေးပြား)  
ဝီပါလ(သဘာဝသက်စောင့်ဆေး)  
(ရှားစောင်း+သင်္ဘောရွက်သေးပြား)  
ဆေးမြင်းခွာဆေးပြား (ရသာယနအသက်ရှည်အားဆေး)  
မိုးခြင်းမြင်းသင်္ဘောကျန်းမာရေး အာဟာရချက်ပေးနိုင်ပါပြီ။  
သဘာဝသုခ မြန်မာ့ပြင်သစ်(ရင်း)အမှတ်(၃၃)မြို့နယ်ကျေးဇူးတင်စွာထုတ်ဝေရန် တွန်းကန်မြို့။  
TEL: 0973071133, 73081817, 31289191, 798326362

**အမှားပြင်ဆင်ချက်**  
၂၃-၁၁-၂၀၁၅ရက်ထုတ် မြန်မာ့အလင်းသတင်းစာ၊ စာမျက်နှာ ၂၁ပါ ဦးအောင်ဇော်ဦး ၁/မရက(နိုင်)၁၁၀၀၈၈၊ ဦးလင်းမောင်ထွန်း ၁/မရက(နိုင်)၁၀၄၆၈၆၆ ကိုင်ဆောင်သူတို့နှင့် အမှား သိစေရန်ကြေညာခြင်းကြောင့်တွင် ကျွန်ုပ်တို့၏မိတ်ဆွေနှင့် ကန်ထရိုက်တာများတို့အကြား ချုပ်ဆို သော ၁၃-၁၁-၂၀၁၅ရက်စွဲပါ နှစ်ဦးသဘောတူ (၃၂) (Hall Type) ကန်ထရိုက်တာဆောင် လုပ်ငန်းစာချုပ်ယူသောစာသားတွင် ၁၃-၁-၂၀၁၅ ဖြင့်ဆင်ဖတ်ရပါရန် အမှားသိစေရန် ကြေညာ အပ်ပါသည်။  
ဗွဲ့အပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
Pioneer  
Law & Audit Firm  
ဦးရန်နိုင်(အထက်တန်းရေးရာ) LL.B  
အမှတ် (၁၅၁)၊ (၃၈)လမ်း၊ ကျောက်တန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဖုန်း-၀၉-၅၄၀၀၃၁၃၊ ၀၉-၄၀၄၅၂၂၄

**အမှားသိစေရန်ကြေညာခြင်း**  
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ ဒဂုံမြို့သစ်(မြောက်ပိုင်း)မြို့နယ်၊ (၃၇)ရပ်ကွက်၊ ကန်သာယာ (၁)လမ်း၊ အမှတ်(၁၂၇၀)နေ ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများဖြစ်ကြသော ဦးကျော်ဝင်း ၁/မရက (နိုင်)၁၂၇၄၆၆ နှင့် ဒေါ်အောင် ၁/မရက(နိုင်)၁၂၇၅၄၄ တို့၏ အတိအလင်းလွှဲအပ် ညွှန်ကြားချက်အရ အမှားသိစေရန်အောက်ပါအတိုင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။  
ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများနှင့် ဦးပြည်စိုးအောင် ၁/မရက(နိုင်)၀၇၉၀၄၄ (မန်နေဂျာ၊ ဒါရိုက်တာ)၊ ဒေါ်မေလောမျိုးဝင်း ၁/မရက(နိုင်)၀၇၉၀၄၄ (ဒါရိုက်တာ) (Emerald Myanmar Construction Co.,Ltd.)တို့သည် ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများပိုင်ဆိုင်နေထိုင်လျက် ရှိသော အထက်တန်းမြို့နယ်နေရပ်လိပ်စာရှိ (အလှားပိတ်ပေးအန်ဒရပ်) ရှိမြေကွက်တွင် အခန်း ပေး၊ အခန်းယူစနစ်ဖြင့် RC နှစ်ခန်းတွဲ၊ မြောက်ထပ်တိုက်ဆောက်လုပ်ရန် သဘောတူညီ ခဲ့ကြပြီး ၂၀-၃-၂၀၁၄ ရက်က သဘောတူကတိ စာချုပ်ပြုလုပ်ချုပ်ဆိုခဲ့ကြပါသည်။  
သို့သော် ယခုအခါ အကြောင်းအမျိုးမျိုးကြောင့် ဆက်လက်ဆောက်လုပ်ခြင်းမပြုရန် သဘောတူညီကြ၍ ၂၀-၃-၂၀၁၄ရက်စွဲပါ ကတိစာချုပ်ကို နှစ်ဖက်သဘောတူညီမှုဖြင့် ၂၆-၁၀-၂၀၁၅ ရက်မှစ၍ ဖျက်သိမ်းခဲ့ပြီးဖြစ်ပါသည်။ နှစ်ဦးနှစ်ဖက်ပေးရန် ရန်များကို အပြည့်အဝရှင်းလင်းခဲ့ပြီး ကျွန်ုပ်၏မိတ်ဆွေများမှ ဦးပြည်စိုးအောင်အားလွှဲအပ်ခဲ့သော အထူး ကိုယ်စားလှယ်လွှဲစာကိုလည်း စာချုပ်ဖျက်သိမ်းသည့်ရက်မှစ၍ ပြန်လည်ရုပ်သိမ်းပြီးဖြစ် ကြောင်း ကြေညာအပ်ပါသည်။  
ဗွဲ့အပ်ညွှန်ကြားချက်အရ-  
ဦးယဉ်ထွန်း LL.B, LL.M  
စဦး-၂၄၇၃၆  
အထက်တန်းရေးရာ  
ရုံးခန်း၊ မြို့နယ်တရားရုံးအနီး၊ ဓမ္မာသီလမ်းမကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊  
ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၀၂၅၆၄









